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دانشگاه فرهنگیان 
در شهر مهرگان 

احداث خواهد شد

کاتالیزور هیچ 
گروه سیاسی 

نخواهم بود

روایت یک 
ضیافت و عصبانیت 

قدرت طلبان

خی��رالله رحمان��ی مدیرکل آم��وزش و پرورش اس��تان قزوین 
به مناس��بت هفته معلم درنشس��ت خبری با اصحاب رسانه که 
درسالن جلس��ات آموزش وپرورش استان برگزارشد، با اشاره به 

اهمیت بالای تعلیم و تربیت اظهارکرد: آینده هرجامعه...

دکتر منوچهر حبیبی معاون جدید سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
در جلسه معارفه خود گفت: امیدآفرینی، اعتمادسازی و افزایش 
رضایتمندی در دس��تور کار قرار دارد ک��ه تحقق آنها پایه های 

نظام را مستحکم تر می کند..

طبق سنوات گذشته با مساعدت و مشارکت اعضای ائتلاف بزرگ 
پیروان ولایت و حزب موتلفه اسلامی ضیافت افطاری الهی همراه با 
سخنرانی و تحلیل سیاسی اوضاع روز، درماه مبارک رمضان توسط 

حزب موتلفه اسلامی استان قزوین برگزارمی گردید...

صفحه3

ویترین

لمپن مجازی یا کمدین؟!
شوهرکشی درقزوین �
دستگیری عاملان آدم ربایی قزوین در بروجرد �
 رای قطعی قلع و قمع 1۴۷ پرونده تغییر کاربری اراضی غیرمجازصادرشد �
 بحث تخریب  پل آب نمایی رجایی دشت درکارنیست این پل باید تکمیل شود �
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صفحه2

دکترمحمد باقر قالیباف درقزوین :

علت مشکلات اقتصادی 
کشورچالش مدیریتی است
الان ملت ما نه آرامش دارد ونه آسایش

به مناسبت فرارسیدن بیس��تمین سالگرد تأسیس 
نهاد شورای اسلامی شهر و روستا و گرامیداشت روز 
شوراها، مدیریت شهری قزوین با رویکرد توزیع عادلانه 
امکانات در تمامی نواحی شهری، انسان محوری، توجه 
به حوزه فرهنگ و ورزش و حمل و نقل عمومی، ۲۴ 
پروژه خود را با اعتبار ۲۷ میلیارد و ۷۱۸ میلیون تومان 

بهره برداری و کلنگ زنی کرد.
مدیریت ش��هری قزوین در تلاش اس��ت ت��ا با بهره 
برداری از پروژه های تأثیرگذار، اتمام پروژه های نیمه 
تمام و اجرای پروژه های انس��ان محور و پیاده محور، 
ش��هری شاداب و بانشاط و درخور زندگی شهروندان 
ایج��اد کند. در همین راس��تا ۲۱ پروژه ش��هری به 
مناس��بت هفته گرامیداشت شوراها بهره برداری و ۳ 

پروژه کلنگ زنی شد.
پروژه بزرگ ترین بارانداز ش��هری از مهم ترین پروژه 
های شهرداری قزوین است که در راستای جامه عمل 
پوشاندن به درخواست غرفه داران میدان میوه و تره 
بار و با هدف ایجاد مرکز پایلوت توزیع میوه، تره بار و 
خشکبار استان قزوین و استان های همجوار و کمک 
به پویایی اقتصاد ش��هر با اعتبار ۵ میلیارد تومان در 
دستور کار مدیریت شهری قزوین قرار گرفته و توسط 
نمایندگان غرفه داران میدان می��وه و تره بار قزوین 

کلنگ زنی شد. 
میدان کاسپین )سبزه میدان مینودر( از دیگر پروژه 

های مهم مجموعه مدیریت شهری قزوین است که با 
اعتبار ۳ میلیارد تومان کلنگ زنی شد.

بهره برداری از ۲۰ دس��تگاه مین��ی بوس با اعتبار ۸ 
میلیارد تومان و کلنگ زنی پروژه استخر سرپوشیده 
در توقفگاه امام علی )ع( سازمان اتوبوسرانی شهرداری 
ب��ا اعتبار ۲ میلیارد تومان از دیگر پروژه های مهم به 
مناس��بت روز شورا بود که بهره برداری و کلنگ زنی 

شد.
به مناسبت گرامیداشت روز شورا بهره برداری از پروژه 
های فضای س��بز ش��هر قزوین با اعتبار ۳ میلیارد و 
۱۱۶ میلیون تومان در دس��تور کار مدیریت شهری 
قزوی��ن قرار گرفت. از جمله پروژه های فضای س��بز 
آم��اده بهره برداری می ت��وان به  پروژه بازپیرایی ۳۴ 
بوستان، توسعه سیستم آبیاری قطره ای در ۲۷ مسیر، 
ایمن سازی بستر ۳۰  بازیگاه بوستان، احداث بازیگاه 
و نوسازی وس��ایل بازی ۱۹ بازیگاه بوستان، احداث 

فضای سبز ۴ بوستان و غیره اشاره کرد.
بل��وار ایران نی��ز از دیگر پروژه ه��ای مهم مجموعه 
مدیریت شهري است که پس از ۱۲ سال با اعتبار ۲ 

میلیارد تومان بهره برداری شد.
نوس��ازی پیاده راه های س��طح ش��هر برای ارتقای 
فرهنگ پیاده محوری به خصوص در هسته مرکزی 
ش��هر قزوین همواره در دستور کار مدیریت شهری 
قرار دارد و در همین راس��تا پ��روژه پیاده راه خیابان 

نادری با اعتبار ۴۳۰ میلیون تومان و فاز یک پیاده راه 
خیابان شهید آیت اله طالقانی با اعتبار ۷۵۰ میلیون 
تومان واقع در منطقه یک ش��هرداری قزوین به بهره 

برداری رسید.
تابلوهای جدید راهنمای مسیر در ۲۰ نقطه از معابر 
سطح شهر در مس��احت بیش از ۶۰۰ متر مربع و با 
اعتبار ۸۰۰ میلیون تومان و پروژه هوش��مند سازی 
۵ تقاطع سطح شهر با اعتبار ۷۰۰ میلیون تومان از 
دیگر پروژه هایی بود که مورد بهره برداری قرار گرفت.

همچنی��ن زمین چمن مصنوعی ناص��ر آباد )ناحیه 
دان��ش( با اعتبار ۳۰۰ میلیون تومان و خانه فرهنگ 
آفتاب در ناحیه مشعلدار از جمله پروژه های شهرداری 
قزوین به منظور توزیع عادلانه امکانات در نواحی کم 

برخوردار بود که مورد بهره برداری قرار گرفت.
پروژه خیابان دندانپزش��کی در محدوده ملاصدرای 
غربی با اعتبار ۶۵۰ میلیون تومان، بوستان سردار در 
منطقه یک ش��هرداری قزوین با اعتبار ۵۰۰ میلیون 
تومان، بوستان ولایت در مقابل بیمارستان ولایت با 
اعتبار ۱۵۰ میلیون تومان، بوستان راژیا در منطقه سه 
شهرداری با اعتبار ۱۵۰ میلیون تومان و زمین چمن 
مصنوعی دانشگاه علمی-کاربردی شهرداری قزوین با 
اعتبار ۳۰۰ میلیون توم��ان از دیگر پروژه هایی بود 
که به مناسبت گرامیداشت روز شورا به بهره برداری 

رسید.

دکترحسن آصفی درنشست خبری با اصحاب رسانه 
که به مناسبت روزجهانی صلیب سرخ و هفته هلال 
احمربرگزارشد،اظهارداشت: هلال احمریک ان جی یو 
وسیع بوده که همه انسان هایی را که قصد کمک به 

همنوعان خود دارند را حمایت می کند.
وی اف��زود: پای��گاه ام��داد ونج��ات مرکزی اس��تان 
ازنظرمکانی، موقعیت مناس��بی نداشته و ساخت پل 
های تقاطع غیرهم سطح در بلوارشهید بهشتی به این 

مشکل نیزافزوده است.
وی گف��ت : درص��ورت بروزهرگون��ه حادثه طبیعی 
دراین محل وتخریب پل ها، امکان خروج تجهیزات و 

امدادرسانی هلال احمر وجود نخواهد داشت.
رییس جمعی��ت هل��ل احمراضافه ک��رد: برهمین 
اس��اس وبا توجه به لزوم داش��تن یک پایگاه امداد و 
نجات استاندارد درمکانی مناسب، پایگاه انجیلاق به 
عنوان یکی ازمهم ترین طرح های هلال احمردرحال 
ساخت بوده وهرسال با جذب اعتبارات، بخشی از آن 

را تکمیل می کنیم.
وی ادام��ه داد: درصورت تخصیص کامل اعتبارات و 
تکمیل، بسته کاملی از خدمات امداد و نجات اعم از 
آموزش، انبار ذخیره زیس��تی، امدادی، سوخت و پد 
فرود بالگرد در این پایگاه ش��کل می گیرد که هم به 
سرعت در امدادرسانی و هم به کیفیت امداد رسانی 

کمک خواهد کرد.
وی افزود: همزمان با هفته هلال احمر ۲ پایگاه امداد 
ونجات درشیرین سو ورحیم آباد افتتاح می شود. این 
مراکزپیش ازاین درکانکس فعالیت داش��تند، پایگاه 
های جدید شیرین سو با چهارمیلیارد ریال و رحیم 
آباد با ۶ میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال اعتبار احداث و 

تجهیز شده اند.
وی با بی��ان اینکه پای��گاه های محمدی��ه، آبیک و 

دانسفهان نیزبه صورت کانکس هستند، اضافه کرد: 
تمام تلاش ما این است که این پایگاه ها نیزامسال به 

مکان ثابت تبدیل شوند.
آصفی درادامه ازتوسعه خانه های هلال روستایی طی 
تفاهم نامه با اداره کل امور روستایی استانداری خبرداد 
وافزود: زلزله سال گذشته کرمانشاه تجربه مهمی برای 
ما بود تا درمناطق وسیع با روستاهای صعب العبور، 
نیروهای آموزش دیده درروستاها را داشته باشیم تا 
بتوانند نقش موثری را درامرامدادرسانی به موقع ایفا 

کنند.
وی اضافه کرد: درقالب تفاهم نامه، دهیاران روستاها و 
یا نماینده آنها، آموزش های کمک های اولیه و امداد 
و نجات را فرا گرفته تا درزمان وقوع بحران درروستای 
خ��ود و تا رس��یدن تیم های ام��داد و نجات بتوانند 

اقدامات اولیه را انجام دهند.
وی در ادامه با معرفی س��امانه تلفنی ۱۱۲ جمعیت 
هلال احمر برای گزارش حوادث بر فرهنگ س��ازی 
و آم��وزش مردم درای��ن زمینه تاکی��د واظهار کرد: 
متاسفانه در طرح امداد و نجات نوروز ۹۷ از ۷۲ هزارو 
۱۰۵ تماس برقرار شده با این سامانه تنها ۱۶۴ تماس 
منجربه عملیات شد که این مساله بیانگر لزوم فرهنگ 

سازی دربین مردم است.
جمعیت هلال احمراس��تان قزوین دارای ۳۳ پایگاه 

امداد ونجات است.
درجمع آوری کمک های مردمی به سیل  �

زدگان رتبه سوم را کسب کردیم 
مدیرعامل جمعیت هلال احمراس��تان قزوین گفت: 
دراستان قزوین دربحث کمک های مردمی، همدلی 
خوبی وجود دارد و درجمع آوری و ارسال کمک های 
مردمی به مناطق سیل زده رتبه سوم را کسب کردیم.

وی عن��وان ک��رد: تا ب��ه امروز علاوه ب��ر کمک های 

ش��خصی مردم بالغ بر ۴ میلیارد ریال کمک نقدی 
و بال��غ ۴۵ میلی��ارد ریال کمک غیرنقدی توس��ط 
هلال احمر اس��تان به منظور حمایت از سیل زدگان 

جمع اوری شد.
آصفی ضمن تش��کر ازمردم اس��تان قزوین به دلیل 
کمک ه��ای خود واعتم��اد به هلال احمر درس��یل 
اخیراظهارداشت: درحال حاضراستان های اسیب دیده 
نیازبه امداد و کمک رس��انی ندارند و تقریبا مایحتاج 
اولیه و اس��کان اضطراری تامین شده است وازاین به 
بعد باید شرایط اسکان دائم و موقت مردم فراهم شود.

وی تاکی��د کرد: ۵۶ نفرتی��م عملیاتی و ۴۶ نفر تیم 
جوانان از س��وی هلال احمر استان قزوین به منظور 

امدادرسانی به مناطق سیل زده اعزام شدند .
مرکزتوانبخش�ی ه�لال احم�ر همچنان  �

درانتظارپروانه 
آصفی همچنین ازافتتاح مرکزتوانبخشی این جمعیت 
درهفته ه��لال احمرخبرداد و گف��ت: این جمعیت 
ازچند س��ال گذش��ته به طورجدی درپی تاس��یس 
نخستین بیمارستان توانبخش��ی دراستان بود اما تا 
تحقق آن، مرکز توانبخشی دردرمانگاه این جمعیت 
ایجاد و خدمات پروتزو توانبخشی را به بیماران خود 

ارایه می کند.
به گفته وی، با رایزنی های صورت گرفته این جمعیت 
با شهرداری قزوین، قصد داریم ساختمان نیمه کاره 
مدیریت شهری درخیابان مولوی را نیز به عنوان مرکز 

توانبخشی فعال کنیم.
آصفی اظهارداش��ت: با وجود کوتاه��ی های صورت 
گرفت��ه و علی رغ��م تامی��ن تجهی��زات و امکانات 
لازم، همچن��ان مرکزجام��ع حاد توانبخش��ی هلال 
احمردرس��اختمان درمان هلال احمر پروانه نگرفته 

وراه اندازی نشده است.

به مناسبت گرامیداشت روز شورا ؛

۲۴ پروژه شهرداری قزوین با اعتبار بیش از ۲۷ میلیارد تومان 
کلنگ زنی وبه بهره برداری رسید

دکترآصفی مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان قزوین :

با تکمیل پایگاه امداد و نجات انجیلاق، بسته کاملی ازخدمات به شهروندان ارائه می گردد
درجمع آوری کمک های مردمی به سیل زدگان رتبه سوم را کسب کردیم

واکنش محمد علیخانی به مصاحبه سیاهکلی
 و پاسخ سیاهکلی به علیخانی

مدیریت شهری قزوین در تلاش است تا با بهره برداری از پروژه های تأثیرگذار، انسان محور، پیاده محور، شهری شاداب  �
و با نشاط و درخور زندگی شهروندان ایجاد کند.

بزرگ ترین بارانداز شهری میدان میوه و تره بار با هدف ایجاد مرکز پایلوت توزیع میوه، تره بار و خشکبار استان قزوین  �
با اعتبار 5 میلیارد تومان در دستور کار مدیریت شهری قزوین قرار گرفت و توسط نمایندگان غرفه داران کلنگ زنی شد. 

محمد حسین شفیعی ها در گفتگو با نسیم قزوین؛

دولت تعطیل است و 
گوش شنوایی ندارد

  وضعیت نابسامان معیشتی مردم ناشی ازبی تدبیری 
ناتوانی و ضعف مفرط دولت است

  نماین�دگان مجلس در ت�راز و اندازه اس�تان قزوین 
فعالیت نکردند

 پدیده خان زدگی درقزوین رو به زوال است
  درانتخاب�ات پیش رو همه اصولگرایان باید ید واحده 

شوند
  مردم با توجه به  تجربه تلخ گذشته انتخاب درست و 

صحیح داشته باشند



یکشنبه 5 خرداد ماه 1398    شماره پانزدهم 2

دکترمحمد باقرقالیباف شهرداراسبق تهران 
درمراسم ضیافت افطاری، درجمع فعالان 
سیاس��ی استان که درسالن پذیرایی ایران 
زمین قزوین برگزارشد با بیان مطلب فوق 
اظهارداش��ت : با یک برنامه ریزی دقیق ۵ 
ساله مشکلات کشورقابل حل خواهد بود 
ودرفرهنگ اس��لامی ما، نا امیدی گناه نا 

بخشودنی است.
وی افزود:مس��ئولین دولتی اگرتا چند ماه 
پیش می گفتند مشکلات جامعه با برجام 
حل می ش��ود ام��ا الان دیگرنمی گویند، 
چگونه میخواهند مش��کلات مردم را حل 
کنند، این افراد هم تدبیررا ذبح کردند وهم 
امید را، اما مردم بدانند که درکشورظرفیت 
های زیادی وجود دارد وجای هیچ نگرانی 

ونا امیدی نیست.
شهرداراسبق تهران تصریح کرد: مشکلات 
اقتصادی که الان وجود دارد معلول است 
و علت نیس��ت واین مش��کلات اقتصادی 
ناشی ازچالش های مدیریتی درکشوراست، 
چالش مدیریتی وساختاری ریشه  برخی 

مشکلات کشوراست.
 قالیباف گفت:اگرب��ا برنامه ریزی و دقت، 
امور را مدیریت کنیم مطمن باشید با همه 
شرایط سخت تحریم دریک دوره ۵ ساله با 
برنامه ریزی درست » نه این برنامه های ۵ 
ساله که برخی روی کاغذ می نویسند « می 
شود مشکلات اقتصادی کشور را حل کرد.

شهرداراس��بق تهران با اش��اره ب��ه برنامه 
مح��وری خود درش��هرداری تهران گفت: 
ما دریک برنامه واقعی درشهرداری تهران 
توانس��تیم بالای ۹۴ درص��د ازیک برنامه 
نوش��ته ش��ده را اجرایی کنیم ، یعنی اگر 
۱۱۳ هزارمیلیارد درآمد شهرداری تهران 
بود، ما توانستیم جلو ترازبرنامه زمان بندی 

شده برنامه را اجرایی کنیم. 
وی درادام��ه به برنامه دیگ��رش درنیروی 
انتظامی اش��اره کرد وبیان داش��ت: مردم 
دیدند که تحول در نیروی انتظامی ازکجا 
تا به کجا  اتفاق افتاد، قبل ازما اگرکس��ی 
به کلانتری مراجع��ه می کرد می گفتند 
خودکار، کاغ��ذ وحتی کارب��ن را خودت 
بیاورو اگر کس��ی دزدی را می گرفت می 
گفتند خودت بیاوریا  اینکه اگرمامور می 
خواس��ت متهم را به دادگاه ببرد به متهم 
می گفت تاکس��ی بگیرتا بروی��م دادگاه ، 

اما ما با یک برنامه ریزی مش��خص وزمان 
بندی شده  علی رغم اینکه سقف بودجه 
نیروانتظامی ۳/۲ سه ودودهم درصد بود و 
درزمان ما کمترنیزشد. یعنی ۲ دهم درصد 
نیزبودجه کمترش��د اما خدم��ات افزایش 
یافت وتوانستیم تحولی را درنیروی انتظامی 

ایجاد کنیم.
وی اف��زود: اگرهمه ما جه��ادی به میدان 
بیاییم وخوب تش��خیص بدهیم وبا برنامه 
ریزی خ��وب می ش��ود با همه ش��رایط 
سخت تحریم با یک برنامه ۵ ساله مشکل 
اقتصادی کش��ور را می ت��وان حل کرد تا 

مردم به آرامش برسند.
شهرداراسبق تهران درادامه گفت: ملت ما 
امروز نه آسایش دارد و نه آرامش، با اجرای 
یک برنامه ۵ ساله همه مشکلات مردم حل 
نمی شود اما مردم به آرامش خواهند رسید 

و آرامش مهم ترازآسایش است.
قالیب��اف گفت : ی��ک روز پیازمی ش��ود 
۱۴هزارتومان و ی��ک روز دیگر هزارتومان 
کس��ی نمی خرد، اقتصاد ما آرامش ندارد، 
کسی که امروزسرکار است نمی داند فردا 
سرکارش هست یا نه، جامعه آرامش ندارد 
وآرامش درجامعه یک مرتبه نازل نمی شود 
وباید با سازو کارباشد و با وعده سرخرمنی 

هم درست نمی شود.
این مدیراضافه ک��رد: دولت با نرخ گذاری 
برروی ارز۴۲۰۰ تومانی همه را شوکه کرد، 
نمی دانیم براس��اس چه شاخص علمی و 
اقتصادی این تصمیم گرفته شد، با مدیریت 
سنتی ۴۰ سال قبل و ندانستن و نشناختن 
مکانیزم اقتصاد نتییجه اش همین می شود 
که  قراربود با ارز۴۲۰۰ تومانی جلوی آسیب 
بخش ضعیف تا حدی گرفته شود، اما چند 
ده میلیارد دلاراسکناس ارزدرکشوردردست 
عده ای قرارگرفت تا کالاهای اساسی وارد 
کنند که این کاررا یا انجام ندادند واگرهم 
کالای وارد کردن��د وارد بازارنش��د وبرخی 
هم��ان ۴ درصدی ها نفعش را بردند، این 
سیاست باعث کاهش فشاراقتصادی نشد 

بلکه مشکلات را مضاعف هم کرد.
قالیباف با تش��ریح وض��ع کنونی گفت : 
همانگونه که مقام معظم رهبری فرمودند، 
هرگزجنگی اتفاق نمی افتد زیرا جنگ از 
حوزه سخت به حوزه اقتصادی و رسانه ای 
کشیده شده وبیش ازهرزمانی وجود دارد و 

نباید از آن غافل شویم.  
وی درپای��ان گفت : درامس��ال انتخابات 
مجلس را داریم ومجلس جای بسیارمهم 
وتاثیرگذاراس��ت، امیدوارم همه دلسوزان 
نظ��ام وانقلاب با هماهنگ��ی، همدلی وبا 
پرهیزازتفرقه واختلاف ، تنگ نظری های 
س��لیقه ای را کنار بگذارن��د وهمه با هم  
درای��ن مس��یرگام برداریم تا ان ش��اء الله  
مجلس��ی قوی ش��کل بگیرد تا مشکلات 

کشورحل شود.  

سیاسی

کاتالیزور هیچ گروه سیاسی نخواهم بود
دکت��ر منوچهر حبیبی معاون جدید سیاس��ی، امنیتی و اجتماعی در جلس��ه 
معارفه خود گفت: امیدآفرینی، اعتمادس��ازی و افزایش رضایتمندی در دستور 
کار قرار دارد که تحقق آنها پایه های نظام را مس��تحکم تر می کند.هیچ شانی 
را بالاتر از خادمی و خدمتگذاری به مردم بزرگ و عزیز برای خود قایل نیس��تم 
و کاتالیزورهیچ گروه سیاس��ی نخواهم بود و گفتمان دولت اعتدال را به احسن 

وجه دنبال خواهم کرد. 
حبیبی در ادامه از اعتماد وزیرکش��و، استاندار قزوین، بزرگان استان، نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی و اعضای شورای تامین به وی در واگذاری این مسئولیت 

تشکرکرده و ازخدا خواست درپایان مسئولیت شرمنده مردم نباشم.
منوچهر حبیبی درکارنامه اجرایی خود سرپرستی معاونت سیاسی و امنیتی ، معاون امور عمرانی ، معاون امور اقتصادی 
استانداری قزوین، معاون امور عمرانی مدیرکل حراست استانداری کهکیلویه و بویراحمد، فرماندار گچساران، مدیرکل راه 

و ترابری استان کهکیلویه و بویراحمد، سرپرست فرمانداری قزوین و همچنین شهرداری یاسوج را دارد

هویت بخش�ی به جایگاه فرمانداری قزوین 
دراولویت است

محمد ش��فیعی فرماندار جدید شهرستان قزوین در مراسم معارفه خود گفت: 
هویت بخشی به جایگاه فرمانداری، بستر سازی برای برگزاری انتخاباتی قانون 
مند توأم با آرامش و پیگی��ری اجرای طرح های اقتصادی دراولویت برنامه های 

من قراردارد.
وی اف��زود: تقویت نش��اط اجتماعی، توجه به ظرفیت بان��وان و جوانان ازدیگر 
اولویت های ما درفرمانداری قزوین اس��ت و امیدواریم با همکاری همه ادارات و 

مسئولان بتوانیم در رسیدن به هدف موفق باشیم.
شفیعی گفت: براساس قانون باید دارایی مسئولان مورد رصد قرار گیرد و همه 

چیز شفاف شود لذا دراین زمینه پیشگام شده و بزودی لیست دارایی خود و خانواده ام را به مسئولان دستگاه قضائی اعلام 
خواهم کرد تا همه بدانند شفاف هستم و برای خدمت آمده ام.

محمد شفیعی درکارنامه خود فرمانداری گچساران، مدیرکل امنیتی استان کرستان، فرمانداری مریوان، مدیرکل امنیتی استان 
قزوین، مدیرکل تربیت بدنی استان گلستان، مدیرکل تربیت بدنی استان کهکیلویه و بویراحمد را دارد

چهره های هفته

سخنی با جناب 
محمد علیخانی 

در دنیایی سیاس��ت بطور 
داش��تن  توقع  »اخ��ص« 
ازافراد سیاسی که حقیقت 
ودرس��ت س��خن بگویند 

کاری عبث اس��ت، بنده درمناقشات فی مابین شما 
وس��یاهکلی قبل ازقضاوت،اینکه چی کسی راست 
می گوید وچه کسی نا راست،هنوزبه نتیجه درست 
نرس��یده ام اما برخی واکنش ه��ای بعد ازمصاحبه 
س��یاهکلی باهفته نامه نس��یم را پیگیری کردم، به 
برخی ازنقاط ابهام برانگیزرس��یدم که روشن شدن 

آن برایم اهمیت ویژه دارد.
اولا، س��یاهکلی درمصاحبه نامی ازجنابعالی نبرده 
اس��ت وفقط  درپاسخ به سئوال ما که ازاوپرسیدیم، 
یکی ازآقازاده ها » فرزند یکی از سران اصلاح طلب 
اس��تان« با شما تلفنی صحبت کرد تا درلیست آنها 
قراربگیرید چرا قبول نکردید؟ گفته است اگرمن می 
پذیرفتم که درلیست آن فرد قراربگیرم دیگرنماینده 
مردم نب��ودم، باید بجای وکیل م��ردم بودن وکیل 
گروه خاصی می ش��دم، من ب��ه هرقیمتی نماینده 

شدن را قبول ندارم و...
اگربخش��ی ازاین حرف را بلوف سیاسی بدانیم! اما 
همه آن دورازواقعیت نیست.ایش��ان ازکسی اسمی 
نبرده وچرا شما به این موضوع واکنش نشان دادید؟! 
آیا مگرفقط ش��ما دراس��تان» آقا زاده «هستید. آیا 
ب��رای فرزندان ب��زرگان همقطار«ابوی خویش« که 
ازقض��ا ازنظرفعالی��ت اصلاح طلبی س��بقه طولانی 
ترازابوی دارند مانند حجت الاس��لام قوامی یا آیت 
اله تاکندی ویا برخی دبیران احزاب منحله مشارکت 
ومجاهدین انقلاب، ش��انی بعنوان آق��ا زادگی قائل 
نیستید واگرهس��تید، چرا فقط شما واکنش نشان 

دادید.؟!
دوم��ا، قب��ل ازواکن��ش ش��ما، ح��اج آق��ا قوامی 
نیزدرنشس��ت خب��ری خ��ود گفته اس��ت: دردوره 
گذش��ته ۲۵نفرازکاندیداهای اص��لاح  طلب قزوین 
رد صلاحیت ش��دند وما چون گزینه ای نداش��تیم 
دنبال اصولگرایان معتدل مانند مهندس سیاهکالی 
هم رفتیم که ش��رایط ما را نپذیرفتند ومی گفتند 
اگرش��ما اصلاح طلبان ازمن حمایت کنید رای من 
کم می شود درنتیجه ازآنها حمایت نکردیم.» فایل 

صوتی موجوداست«.
س��وما » گفته اید، همتی استاندارس��ابق دوس��ت 
مش��ترک شما وسیاهکلی سفارش ایشان را به شما 
کرد، اگراین حرف درست باشد وای بحال آن رییس 
س��تاد انتخاباتی که بی طرف��ی خود را حفظ نکرده 
وبا جانب داری ازکاندیدا موجب پیروزی نمایندگان 
اصلاح طلب اس��تان وشوراها ش��ده واین انتخابات 
مش��روعیت قانونی ندارد وچرا ش��ما سکوت کردید 

باید پاسخگوباشید.

ق��درت اله مهدیخانی مدیرکل بحران و حوادث غیر مترقبه اس��تانداری قزوین 
درگفتگو با خبرنگار نس��یم قزوین درباره پل آب نمایی رجایی دشت که حدود 
۱۵ س��ال نیمه کاره مانده است گفت : ازپیگیریهای که هفته نامه نسیم قزوین 
ومعاونت عمرانی استاندارآقای مهندس فرخ زاد داشتند، این پل کارکرد پدافندی 
دارد که سال گذشته اعتباری نیز برایش درنظرگرفته و دراختیار اداره  کل راه و 
شهرسازی برای احداث دستک های پل گذاشتیم وطی بازدیدی که من داشتم 

قسمت های ازمحل نصب پل نیاز به لایی روبی دارد.
وی افزود : در این باره تماس های هم اهالی منطقه با من داشته اند و اظهارمی 
داشتند که دهنانه های پل در سیل اخیرگرفته شده و من در پاسخ به آنها گفتم 
، اگراین اتفاق هم بیفتد هیچ خطری برای پل اصلی ندارد و آب از روی پل آب 

نما عبور خواهد کرد.
مدیرکل بحران اس��تانداری درپاسخ به خبرنگارما که ازاوسئوال کرد که این پل 
تکمیل خواهد ش��د یا تخریب گفت : بحث تخریب درکارنیست این پل آب نما 
باید تکمیل ش��ود وکارد ریل هایش باید نصب شود و نیاز به اعتبارهم دارد که 
ازمحل اعتبارات ماده ۱۲ دراختیارراه و شهرس��ازی می گذاریم که نس��بت به 

تکمیل آن اقدام کند.
مهدیخانی درپاسخ به اینکه چرا طراحی این 
پل به خوب��ی صورت نگرفته ودهانه های آن 
کوچک اس��ت ودرموقعه سیل احتمال ایجاد 
مشکل می رود گفت:  این پروژه کارکرد پل 
را ندارد وآب نما است وقرارنیست خودروهای 
س��نگین ازروی آن عبور کنن��د، زیرا این پل 
یک پل پدافندی اس��ت.اگربرای پل قدیمی 
خدای ناکرده مش��کلی پیش بیاید از این پل اس��تفاده می گ��ردد و اگر ۵ تا ۶ 
دهنه این پل هم پرش��ود ،ارتفاع آن با پل قدیمی یک متراس��ت و آب از روی 
پل عبورخواهد کرد ، برای پل قدیمی وبرای منطقه رجایی دشت مشکل ایجاد 

نمی کند.
مدیرکل بحران استانداری در پاسخ به سئوال خبرنگارنسیم که ازاوپرسید که این 
پل چه وقت تکمیل میشود گفت : اولین اعتباری که از ماده ۱۲مدیریت بحران 

استانداری اعلام شود، برای تکمیل این پل اعتبارخواهیم گذاشت. 

مسعود حق لطفی گفت: پروژه دردست احداث 
جاده قزوین - کلاچای با مش��خصات راه اصلی 
براساس سند بالادستی تعیین و به استان های 

قزوین وگیلان نیزابلاغ شده است.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی 
به نقل ازروابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی 
اس��تان قزوین، مسعود حق لطفی درنخستین 
نشست شورای حفظ حقوق بیت المال درحوزه 
امور اراضی و منابع طبیعی استان قزوین درسال 
۹۸، افزود: این مسیرحدود ۱۵۴ کیلومتربوده که ۷۹ کیلومتر آن دراستان قزوین واقع 

شده و جزو طرح های اولویت  دارسازمان برنامه وبودجه نیزقراردارد.
وی اعتباراین پروژه دردست ساخت را ۱۰ هزار میلیارد ریال اعلام و تصریح کرد: در 
سفرریاست جمهوری به استان درسال ۹۵، ۹۰۰ میلیارد ریال اعتباربرای این طرح 

تخصیص یافت اما دچار مخالفت های زیست محیطی شد.
حق لطفی با اش��اره به مخالفت س��ازمان محیط زیس��ت دراجرای طرح یاد شده، 
تاکید کرد: مس��یرمورد نظردرفاز یک مناس��ب ترین راه عبور برای این پروژه است 

که درصورت جایگزینی آن تخریب زیست محیطی به ۳ برابرافزایش خواهد یافت.
این مسئول خاطرنشان کرد: با توجه به درخواست ریاست دادگستری قزوین مبنی 
بر توقف پروژه ، پیشنهاد می شود فاز یک این جاده تا رودخانه شاهرود مورد بازدید 
دوباره نمایندگان دستگاه های مرتبط قرارگیرد ودرصورت رفع موانع ، این پروژه تا 

پایان عملیات ادامه پیدا کند.
سازمان محیط زیست خواستار توقف پروژه جاده قزوین- کلاچای است

مدیرکل محیط زیست قزوین نیزدراین نشست گفت: با توجه به ساخت وساز های 
صورت گرفته درفازنخس��ت که بدون مش��ورت ومجوز این سازمان صورت گرفته، 

خواستارتوقف این طرح هستیم.
حسن پسندیده تاکید کرد: با توجه به اهمیت حفظ کوهستان ها و جنگل ها به اداره 
کل راه و شهرسازی توصیه شده تا بررسی مجدد پروژه و لحاظ کردن مسائل زیست 

محیطی انجام پروژه را متوقف کند.

مدیرمس��ئول روزنامه جوان : رسانه ها، تش��کل های دانشجویی وصاحبان فکرباید 
درفض��ای حاکمیتی مجلس ودولت بیانی��ه گام دوم انقلاب را به گفتمان ومطالبه 

تبدیل کنند.
به گزارش خبرنگارما؛ شش��مین نشس��ت ازسلس��له نشس��ت های »دفاع همچنان 
باقیس��ت« که به همت س��ازمان بسیج رسانه اس��تان قزوین با حضوردکترعبدالله 
گنجی مدیرمس��ئول روزنامه جوان واصحاب رسانه استان قزوین درسالن جلسات 
ش��هید حسن پوربرگزارشد،اظهار کرد: بیانیه گام دوم خیلی خاص است وبه گفته 
آیت اله ش��ب زنده دارکه فرمودند، مقام معظم رهبری برای تهیه آن بسیارزحمت 
کش��یدند ورس��الت نیروهای انقلاب اس��ت که به آن بپردازند واگرکسی شخصیت 

آیت الله خامنه ای را نمی شناسد باید بیانیه گام دوم انقلاب را مطالعه کند.
مدیرمس��ئول روزنامه جوان در ب��اره بیانیه گام دوم انقلاب بی��ان کرد: این بیانیه 
ش��امل همه ابعاد شخصیتی مقام معظم رهبری است که مطرح کردند واین بیانیه 
دارای س��ه سطح است ودربخش اول مقام معظم رهبری به این موضوع پرداختند 
که ما کی هستیم و خصوصیات انقلاب ما چیست ودربخش دوم نیزاین موضوع را 
توضیح می دهند که ما اکنون کجا هستیم و چگونه به این نقطه رسیدیم ودربخش 

سوم بیانیه مربوط به اجرایی شدن آن است.
گنج��ی با بیان اینکه دو بخ��ش اول بیانیه نیازبه تبیی��ن دارد، افزود: اولین نقص 
رسانه ای ما این است که نتوانستیم به درستی این بیانیه را به صورت فراگیرمعرفی 

کنیم.
وی با اشاره به اینکه بخش های مختلف بیانیه گام دوم انقلاب باید توسط رسانه ها 
برجس��ته شود، اضافه داش��ت : تعابیری که مقام معظم رهبری از امام خمینی)ره( 
دارند به گوش کسی نرسیده است ومغفول مانده است ورهبرمعظم انقلاب دربیانیه 

گام دوم نیزیکی از نکاتی که تاکید کردند، مردمی بودن انقلاب اسلامی است.
این مدیرمس��ئول رسانه با مقایسه کوتاه  ۵ انقلاب بزرگ جهان ،مانندانقلاب های 
انگلیس، فرانس��ه، روسیه، چین وایران یادآورش��د: درهمه انقلاب هایی که دردنیا 
اتف��اق افتاده اس��ت یک قش��رخاصی از آن جامعه بودند ک��ه درآن انقلاب  نقش 
داش��تند، اما انقلاب اس��لامی  تنها انقلابی است که همه قش��رها در آن تاثیرگذار 

بودند ودرهیچ انقلابی دردنیا اینگونه نیست. 
مدیرروزنام��ه جوان اظهارک��رد: درهمه این انقلاب ها ی جهان بعدازپیروزش��دن  

افرادی زیادی که قبل از انقلاب درآن نقش داشتند را کشتند انقلاب اسلامی ایران 
تنها انقلابی بود که با مروت انقلابی کمترین افراد رژیم قبل اعدام ش��دند وتعداد 
اعدامهای به ۱۵۰نفرهم نمی رس��د، اما درانقلاب های دیگردنیا ش��اهد کشتارهای 

زیادی بودیم.
گنجی با اش��اره به بخش های از بیانی��ه گام دوم تصریح کرد: مقام معظم رهبری 
فرمودند؛ ما دراین ۴۰سال به آرمان های انقلاب اسلامی خیانت نکردیم و فرمودند؛ 

ما تجدید نظرناپذیریم اما اگر خطایی داشته باشیم آماده رفع آن هستیم.
وی ادام��ه داد: عده ای رفع خطاها را به گونه دیگری تعبیرمی کنند و اصلاح اموررا 
نیز تغییردرماهیت انقلاب اس��لامی وعادی ش��دن آن می دانند، عده ای می گویند 

حتی ضد انقلاب وساواکی هم می تواند وارد این انقلاب شوند.
گنج��ی اضافه کرد: امروزدراثرتبلیغات منفی رس��انه های معان��د وبیگانه؛ خیلی ها 
جمهوری اس��لامی را اینگونه درک کردند که انقلابی خش��ن ودیکتاتوراست. این 
وظیفه رسانه است که ابعاد مختلف انقلاب را به درستی به جامعه داخلی و جهانی 

بشناساند.
وی گفت: یکی ازمهمتری��ن نکاتی که رهبرمعظم انقلاب دربیانیه گام دوم انقلاب 
ب��رآن تاکید کردند این اس��ت که ما ب��ا تجربه  خودمان به این نقطه رس��یده ایم 
و ازجای��ی تقلید نک��رده ایم، رهبری فرمودند که جوش��ش انقلابی را درکنار نظم 

سیاسی واجتماعی پیش بردیم.

رسانه ها ابعاد مختلف گفتمان رهبری را تبیین کنند �
این مس��ئول رس��انه ای تصریح کرد: این نکته مهمی است که روحیه انقلابی را از 
مناسبات سیاسی و اجتماعی حذف نکردیم وهمین ما را جلو برده است و فرهنگ 

شهادت همچنان درجامعه ما زنده است.
وی درادام��ه گفت: موفقیت های��ی که امروزدرزمینه های مختلف علمی، پزش��کی 

وموشکی به دست آورده ایم نتیجه تلاش نیروهای انقلابی است.
گنج��ی بیان ک��رد: پمپئو وزیرخارج��ه امریکا می گوی��د؛ می خواهیم فش��ارها را 
برجمه��وری اس��لامی ایران زیاد کنیم تا ازحالت انقلابی ب��ه حالت عادی دربیاید؛ 

نزاع ما برسرهمین است.
وی اضافه کرد: اگرماهیت حقیقی را ازانقلاب اس��لامی بگیریم  انقلاب فرو خواهد 
ریخت وجمهوری اسلامی حقیقی به جمهوری اسلامی اسمی تبدیل خواهد شد.

مدیرمس��ئول روزنامه ج��وان بیان کرد: تحریم ها و فش��ارهای امریکا امروزاتحاد و 
انسجام را درداخل بیشترکرده است و رئیس جمهورهم براین نکته تاکید دارد که 

هیچ راهی جز ایستادگی نداریم.
وی ب��ا بیان اینکه روح انقلابی را باید با نظم سیاس��ی حف��ظ کنیم، افزود: تربیت 
کادر انقلاب درسلسله نسلی بسیارمهم است ونباید اجازه داد بدنه نیروهای انقلابی 

لاغرشود.
دکترگنجی درادامه افزود: تربیت نیروی انقلابی درکشاکش مدیریتی اتفاق میفتد، 

لذا باید عرصه را برای حضورجوانان درمیدان فراهم کرد.
وی تصریح کرد: برای حرکت به س��وی آینده نیاربه پشتوانه تئوریک داریم و باید 

با غرب فاصله بگیریم و تمدن خودمان را داشته باشیم.

امیرعلی رضایی سخن هفته
دکترمحمد باقر قالیباف درقزوین :

علت مشکلات اقتصادی کشورچالش مدیریتی است
الان ملت ما نه آرامش دارد ونه آسایش

مدیرکل بحران استانداری: 

بحث تخریب  پل آب نمایی رجایی دشت درکارنیست این پل باید تکمیل شود
امسال ازماده 12 برای تکمیل این پل اعتبارخواهیم گذاشت

مدیرکل راه و شهرسازی قزوین خبرداد:

پروژه جاده قزوین- کلاچای براساس سند بالادستی طراحی شده است

دکتر عبدا... گنجی مدیرمسئول روزنامه جوان درقزوین:

باید عرصه را برای حضور جوانان در میدان فراهم کرد
بیانیه گام دوم انقلاب باید به گفتمان تبدیل شود

این افراد هم تدبیررا ذبح کردند وهم امید را �
امسال انتخابات مجلس را داریم امیدوارم همه دلسوزان نظام وانقلاب با هماهنگی  �

 همدلی وب�ا پرهیزازتفرقه واختلاف، تنگ نظری های س�لیقه ای را کنار بگذارند تا
 ان شاء الله  مجلسی قوی شکل بگیرد تا مشکلات کشورحل شود. 

بازدید معاون،عمرانی اس�تاندار قزوین، رییس دادگس�تری، دادس�تان، 
مدیرکل حفاظت محیط زیست و جمعی از مدیران اجرایی استان از پروژه 

احداث جاده قزوین- رحیم آباد- کلاچای
گفتنی است در این بازدید پروژه از ابعاد مختلف مورد بازنگری قرار گرفته 

و مسائل اجرایی و زیست محیطی آن بررسی شد.
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بازگشایی گردنه پیچ بن – تنکابن دربخش الموت شرقی
گردنه برفگیر پیچ بن واقع در منطقه الموت استان 
قزوین هر سال بعلت بارش سنگین برف از آبان ماه 

مسدود و در اردیبهشت ماه بازگشایی می شود.
به گ��زارش رواب��ط عموم��ی اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان قزوین، افشین پیرنون 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اس��تان 
قزوین اظهار داش��ت : گردن��ه پیچ بن الموت پس 
از ۲۰ روز تلاش راهداران این اداره کل بازگش��ایی 

شد.
وی افزود : این گردنه برفگیر در ارتفاع بیش از ۳۳۰۰ متری از س��طح دریا قرار گرفته اس��ت و در 
مسیر ارتباطی قزوین- الموت- تنکابن قرار دارد که هر ساله به جهت حفظ ایمنی تردد کنندگان 

از این مسیر در آبان ماه مسدود و در اردیبهشت ماه بازگشایی می گردد.
مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اس��تان قزوین تصریح کرد : عملیات بازگش��ایی این مسیر 
طی ۲۰ روز با استفاده از ماشین آلات راهداری سنگین شامل بلدوزر، گریدر و لودر بازگشایی گردید.

پیرنون خاطر نشان کرد : عملیات بازگشایی این مسیر و تشکیل دیواره های برفی ۲ تا ۷ متری به 
همراه مناظر طبیعی در این منطقه باعث ایجاد جاذبه های گردشگری شده است.

بازدید مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای
 استان قزوین از محل پایانه بارقزوین

افشین پیرنون با حضور در محل پایانه بار قزوین ضمن بازدید از محل پایانه باربری قزوین با رانندگان 
فعال در این بخش به گفتگو پرداخت و دستورات لازم جهت رفع مسائل موجود را صادر نمود.

به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین، مهندس افشین 
پیرنون طی این بازدید که به همراه معاون حمل و نقل، رئیس اداره حمل و نقل کالا ومدیر پایانه 
باربری قزوین انجام ش��د در جلس��ه ای که با حضور اعضای انجمن های صنفی رانندگان وشرکت 
های حمل و نقل کالای قزوین در محل دفتر مدیریت پایانه بار قزوین برگزار ش��د پای صحبتها و 
درخواست های رانندگان در زمینه توزیع لاستیک، اعلام بار، سوخت تخصیصی و تخلفات صورت 
گرفته در حوزه حمل و نقل کالای جاده ای و... نشس��ت و دس��تورات لازم را جهت رفع آنها صادر 

نمود.
پیرنون گفت: بیش از ۹۰ درصد حمل و نقل بار و مس��افر کش��ور از طریق جاده و وس��ایل حمل و 
نقل جاده ای انجام می پذیرد که کاری پر زحمت اس��ت و تمام زحمات این امر بر دوش رانندگان و 
ش��رکتهای حمل و نقل قرار داش��ته و ضرورت دارد تا در قبال این خدمت بی منت توجه ویژه ای به 
نظرات و درخواست های آنان بشود.این اداره کل از تمام ظرفیت ها و توان خود در راستای رفع مسائل 

و درخواست های رانندگان و فعالین بخش حمل و نقل کالای جاده ای استفاده خواهد نمود.
پیرنون تصریح کرد: با توجه به جایگاه ویژه بخش حمل و نقل عمومی کالای جاده ای و سهم ۲.۶ 
درصدی ناوگان استان در سطح کشور، اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین تمام 
توان و ظرفیت های خود را در جهت شفاف سازی، تسریع و سهولت انجام این امر بکار گرفته است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین درپایان گفت: رانندگان میتوانند گزارشات و 
شکایات خود را به صورت مکتوب به اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین ارسال 
نموده که این گزارشات در اسرع وقت در کمیسیون های مربوطه مورد بررسی قرار گرفته و احکام 
لازم جهت اجرا صادر می شود.همچنین رانندگان می توانند گزارشات خود را از طریق سامانه تلفن 
پاسخگوی ۱۴۱)داخلی ۵(، سامانه پیامکی ۳۰۰۰۱۴۱ و پایگاه اطلاع رسانی ir.۱۴۱.www  و یا 

صندوق پستی ۳۷۷۳-۱۴۱۵۵ به سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای انعکاس دهند.

 رای قطع�ی قلع و قمع ۱۴۷ پرونده تغییر کاربری 
اراضی غیرمجازصادرشد

دادس��تان عمومی و انقلاب قزوین گفت: ب��رای ۱۴۷ پرونده تغییرکاربری اراضی 
و تضییع حقوق بیت المال به مس��احت ۲۱۴ هزارمترمربع دراس��تان رای قطعی 

صادرشده است.
محمد قاسمی اظهارداشت:  درراستای حفظ وصیانت ازاراضی ملی و جلوگیری از 
ساخت وسازو تغییر کاربری های غیرمجازدرقزوین ۴۶ پرونده رأی قطعی گرفته و 

۹۵ هزار و ۶۶۳ مترمربع ازاراضی رفع تصرف شده است.
وی اضاف��ه کرد: همچنین درشهرس��تان آوج برای ۲۳ پرون��ده با ۸۱۱۵ مترمربع 
مس��احت رأی قطعی صادرش��ده و در تاکس��تان ۵ مورد با ۸۱ هزار و ۹۱۲ متر، 
دربوئی��ن زهرا ۴۲ فق��ره با ۲۱ هزار و ۹۹۲ مترمربع، شهرس��تان البرز۱۷ فقره با 
۶۶۰۷ متر، درآبیک ۱۴ فقره پرونده با ۴۲۸ مترمربع حکم قطعی صادرشده است.

دادستان عمومی وانقلاب قزوین یادآورشد:  درمجموع ۱۴۷ فقره پرونده با رأی قطعی قلع و قمع و تبصره دو ماده ۱۰ قانون 
اصلاح قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها به مساحت ۲۱۴ هزار و ۷۲۳ مترمربع صادرشده است.

لمپن مجازی یا کمدین؟!
قاسم اللهیاری فعال فرهنگی وفرزند شهید احمد اللهیاری در صفحه اینستاگرام 
خود نوش��ت: متاس��فانه در روزهای اخیر ش��اهدیم فردی با نام مجازی »عمه 
بتول«  با استفاده از پوشش چادر و در قالب یک بانوی محجبه قزوینی، درغفلت 
نهادهای فرهنگی و نظارتی با اس��تهزا، لودگی و لمپنیس��م در فضای مجازی و 
سخره گرفتن فرهنگ اصیل مردمان شهر قزوین و قبح شکنی و رفتار موهن با 

پوشش چادر سعی در به خنده واداشتن مخاطب دارد.
 درد ن��اک تر  آنک��ه در ایام ماه مبارک رمضان در برنامه ای که با لوگوی بیش از 
ده نهاد، دستگاه و سازمان استانی درقالب برنامه شبهای مهربانی برگزارمی شود 
و بخش هایی از آن نیز از ش��بکه استانی قزوین نیز پخش می شود این نمایش 

سخیف برای عموم به اجرا در می آید. 
جا دارد نهادها و متولیان فرهنگی ش��هر نس��بت به این بی حرمتی به چادر و تمس��خر قومیتی و استهزاء فرهنگ اصیل 
مردم قزوین واکنش نش��ان دهند و با عوامل این بی حرمتی برخورد ش��ود چرا که میان طنز و لودگی و لمپنیسم تفاوت 

بسیار است.

هفته نامه نسیم قزوین درگفتگو با مهندس لطف 
اله سیاهکلی س��ئوالاتی درباره انتخابات گذشته 
مجلس ازاوپرسید که پاسخ های به همراه داشت 
ک��ه موجب ش��د تا محمد علیخانی واکنش��ی به 
این گفتگو داشته باشد، ایشان درپاسخ به ادعای 
سیاهکلی مطلبی را به نسیم ارسال داشت اما قبل 
ازاینکه جوابیه درنس��یم چاپ شود درهفته نامه 
تابان منتشرشد اما ما به جهت حفظ امانت داری 
و رعایت حقوق حقه مبادرت به چاپ جوابیه می 

نماییم.   
 ایش��ان درمقدم��ه نوش��ته اس��ت : لط��ف الله 
سیاهکلی ازاصولگرایان استان که این روزها خود 
را برای انتخابات مجل��س یازدهم آماده می کند 
درگفتگویی با نش��ریه نس��یم قزوین مدعی شده 
است که اصلاح طلبان درجریان انتخابات مجلس 
دهم درتماس با وی خواستار حضور وی در لیست 
انتخابات آنان شده اما وی این پیشنهاد را رد کرده 
است ! وی دربخشی از این این گفتگو درپاسخ به 
این س��وال که: »فرزند یکی از سران اصلاح طلب 
اس��تان با ش��ما تلفنی صحبت کرد تا درلیس��ت 
آنه��ا قراربگیرید اگرقبول می کردید الان نماینده 
بودید چرا قبول نکردید آپا پش��یمان نیس��تید؟ 
» گفته است: خیراصلا پش��یمان نیستم، اگرمن 
می پذیرفتم که درلیست آن فرد قراربگیرم دیگر 
نماینده مردم نبودم باید بجای وکیل مردم بودن 
وکیل گروه خاصی می ش��دم م��ن به هرقیمتی 
نماینده شدن را قبول ندارم اگر گروهها و احزاب 
براس��اس توانمندی و شایس��تگی افراد، آنها را به 
مردم معرفی کنند کارش��ان خوب اس��ت. اگر به 
صرف هم��راه ومطیع بودن بخواهن��د افراد را به 

سلطه بگیرند هرگز افراد خوبی را به مردم معرفی 
نخواهند کرد.

 بنده اگررای می آوردم و دراختیار گروه و حزبی 
قرار می گرفتم باید خود را سرزنش می کردم نه 
اینکه رای نیاوردم و رفتن به مجلس به هر قیمتی 
خوب نیست ، اگر قصد، وکالت مردم و برای حل 
مشکل مردم باشد رفتن به مجلس ارزشمند است. 
وی همچنین در پاس��خ به این سوال که  »آیا در 
زمان انتخاب��ات مجلس با اصلاح طلبان اس��تان 
دیدار داش��تید؟ چرا شرایط آنها را نپذیرفتید؟ » 
افزوده است: خیر، من با هیچ فرد و یا گروه اصلاح 
طلبی دیدار نداشته و گفتگوهم نکردم ، فقط یکی 
از چه��ره های اصلاح طلبان تلفنی با من صحبت 
کرد و ازمن خواس��ت که در لیست آنها قراربگیرم 

اما من نپذیرفتم، هیچگونه نشس��ت و یا دیداری 
صورت نگرفت.

عین جوابیه محمد علیخانی به سیاهکلی    
می گویند روزی مردی درمجلسی گفت: درحدیث 
اس��ت که یعقوب را دربالای مناره ش��غال خورد. 
صاحبدلی گفت: ب��رادر! درحدیث نبود، در قرآن 
بود. یعقوب نبود، یوس��ف بود، ب��الای مناره نبود 
ته چاه بود. ش��غال نبود گرگ بود، اصلا کل خبر 

دروغ بود

ح��الا نق��ل برادرعزیزمان جناب آق��ای لطف اله 
سیاهکالی مرادی و ادعای نادرست شان در نشریه 
نس��یم قزوین اس��ت. اصل ماجرا هم این بود که 
پیش ازانتخابات مجلس دهم، دوس��ت مشترک 
بنده و آقای سیاهکالی؛ یعنی برادربزرگوار جناب 
آقای همتی ایش��ان را ب��رای حمایت درانتخابات 
به بنده معرفی و س��فارش کردن��د و گفتند می 
گویم ایش��ان با ش��ما تماس بگیرند، ایش��ان هم 
تماس گرفتند، درخواست حمایت داشتند، بنده 

به ایش��ان عرض کردم حمایت از ش��ما نیازمند 
تشکیل جلسه ای با شورای اصلاح طلبان استان و 
تایید تشکیلاتی است اما ایشان برخلاف امروز که 
موضوع را به شکل دیگری در رسانه ها علنی کرده 
اند، معتق��د بودند نمی خواهن��د حمایت اصلاح 
طلبان از ایش��ان علنی باش��د. خب علت را درک 
می کردم،  زیرا نمی خواس��تند بابت قرار گرفتن 
در لیس��ت اصلاح طلبان به قول خودش��ان رای 
اصولگرایان را از دس��ت بدهند و بین اصولگرایان 
هزینه ای بپردازند. طبیعی بود که این شیوه مورد 
قبول واقع نشد چون انتخابات و سیاست را عرصه 
اینگونه عافیت طلبی ها و وس��ط ایستادن ها نمی 
دانستم. لذا ادعاهای ایشان در نشریه نسیم تحت 
عنوان درخواست اصلاح طلبان از ایشان از اساس 

غیر واقع و نادرست است
پاسخ لطف اله سیاهکلی به ادعای مطرح شده   

محمد علیخانی
دکتر لطف الله س��یاهکلی درگفتگو با خبرگزاری 
فارس کش��ور ب��ه ادعاهای مطرح ش��ده محمد 
علیخان��ی پاس��خ داد وگف��ت: م��ن دوره قبل به 
صورت مستقل درانتخابات قزوین شرکت کردم، 
منته��ی در زمان انتخابات مجل��س دهم یکی از 
آقازاده ه��ای اصلاح طلب با من تم��اس گرفت و 
خواست که در لیستشان باشم که نپذیرفتم. اخیرا 
ایشان در رسانه ها ادعا کرده اند که من با ایشان 
تماس گرفته ام، در حالی که نه ایش��ان را دیده ام 
و نه تماس��ی با ایشان داش��ته ام. مطلب دیگر نیز 
ایشان گفته اند که، سفارش من را استاندار وقت 
به ایش��ان کرده است. اگر این حرف درست باشد 
که حتما غلط اس��ت. یعنی اس��تاندار وقت دیگر 

صلاحیت برگزاری انتخابات را نداشت.

خبر

فاطمه اشدری مدیرعامل انجمن حمایت از بیماران 
کلیوی اس��تان قزوین گفت: درح��ال حاضر ۴۶۸ 
بیمار پیوندی و ۵۳۰ بیمار مزمن و دیالیزی تحت 
پوشش این انجمن هستند و در مجموع ۱۱۲۲ نفر 

از خدمات انجمن قزوین بهره می گیرند. 
این مقام مس��وول ادام��ه داد: به طورمتغیر ۱۰۰ تا 
۱۲۰ بیمارحاد کلیوی در انجمن قزوین پرونده دارند 
و از خدمات دارو، درمان ومشاوره برخوردارمی شوند 
و این مشاوره ها درراستای پیشگیری از بیماری و 

عدم نیاز به دیالیز می باشد. 
مدیرعام��ل انجمن بیماران کلیوی اس��تان اظهار 
داشت: درحال حاضر ۴ بیمارنیز دیالیز صفاقی می 
ش��وند که در این روش با استفاده از مایع استریل 

خاص ، بیمار خود به دیالیز اقدام می کند. 
خانم اشدری یادآور شد:درمجموع ۱۱۲۲ نفر تحت 
پوش��ش انجمن حمایت از بیماران کلیوی استان 

قراردارند. 
وی بیان داشت:۷ مرکز فعال دیالیز دراستان وجود 
دارد که س��ه مرکز در شهر قزوین و دربیمارستان 
های بوعلی، رازی و ولایت و با ظرفیت ۶۲ دستگاه 

دیالیز به ۳۱۹ بیمار خدمت رسانی می کنند. 
خانم اشدری تاکید کرد: دربیمارستان های ولیعصر 
آبیک ،تامین اجتماعی تاکستان،امیرالمومنین)ع(

بویین زهرا و مرکز دیالی��ز موقوفه خزانه البرز نیز 
دس��تگاه های دیالیز به بیماران سرویس دهی می 
کند و در مجموع ۱۰۰ دستگاه دیالیز در استان برای 

۵۳۰ بیمار وجود دارد. 
مدیرعامل انجمن حمایت از بیماران کلیوی استان 
قزوین خاطر نشان کرد: درحال حاضر هزینه پیوند 
زنده به زنده کلیه با دس��تورالعمل انجمن مرکزی 
ایران ۱۸ میلیون تومان می باشد که امیدواریم این 
مبلغ افزوده نگردد تا بیم��اران بتوانند از این روش 

استفاده کنند. 
وی بیان ک��رد:۵۰ تا صد درصد هزینه پاداش اهدا 
کلیه افراد کم بضاعت و بی بضاعت توسط خیرین 

تامین می گردد. 
خانم اش��دری درپایان نوید ای��ن را داد که بخش 
دیالیز بیمارستان شهدا آبیک ودیالیزشفا بیمارستان 
تاکس��تان با کمک دانش��گاه علوم پزشکی قزوین 
وخیری��ن به زودی آماده افتت��اح و ارائه خدمت به 

بیماران دیالیزی خواهد شد.

واکنش محمد علیخانی به مصاحبه سیاهکلی
 و پاسخ سیاهکلی به علیخانی

۱۱22 بیمار زیرچترحمایت 
انجمن بیماران کلیوی قزوین

در شهر

طبق سنوات گذشته با مساعدت و مشارکت اعضای 
ائتلاف بزرگ پیروان ولایت و حزب موتلفه اسلامی 
ضیافت افطاری الهی همراه با س��خنرانی و تحلیل 
سیاس��ی اوضاع روز، درماه مبارک رمضان توس��ط 
حزب موتلفه اسلامی استان قزوین برگزارمی گردید، 
امسال نیز توفیق داشتیم این برنامه معنوی را دربیت 
ش��ریف زنده یاد ابوالشهید حضرت آیت الله باریک 
بین نماینده محترم ولی فقیه و امام جمعه سابق و 
فقید قزوین  درروز ۲۵ اردیبهشت ماه ۹۸ و درآستانه 
سالگرد دبیرسابق حزب موتلفه اسلامی استان قزوین 
مرحوم حاج محمود انصاریان وهمچنین بمناسبت 
گرامیداش��ت یاران دیرین انق��لاب مرحومان، حاج 
سیدعبدالله هجرتی ، حاج محمدحسین خاکساران 
، حاج قاس��م حق شناس ، حاج حبیب الله باقری و 

حاج هادی مینائی فر برگزارنمائیم.
مدعوین مراسم تحلیل وس��خنرانی غالبا متشکل 
ازاعضای حزب ، هواداران ، اعضای ش��ورای ائتلاف، 
دبیران تش��کلهای مومن و انقلابی اس��تان قزوین 
هستند و به جهت س��فره ضیافت الهی، عده ای از 
روحانیون و مسئولین نیزبعنوان میهمان دعوت می 

گردند.
 ای��ن مراس��م با ت��لاوت آیات��ی چن��د از کلام الله 
مجید  توس��ط ق��اری وحافظ قرآن آق��ای مهدی 
رجبی ش��روع شد، سخنرانی معنوی توسط حجت 
الاسلام والمسلمین حاج شیخ محمد حسن باریک 
بین صورت گرفت، تحلیلی پیرامون بیانیه گام دوم 
انقلاب اسلامی، رونق تولید وتحلیل سیاسی آخرین 
اخبارروز توس��ط آقای محمدکاظم انبارلوئی عضو 
ش��ورای مرکزی ومعاونت سیاس��ی دبیرکل حزب 
موتلفه اس��لامی ارائه ش��د و به برخی از سئوالات 
پاس��خ داده شد و در ادامه نماز مغرب وعشاء  اقامه 
گردید و میهمانان گرامی روزه خود را با افطاری ساده 
که درآن از گوش��ت قرم��ز ۱۱۰۰۰۰ تومانی،  برنج  
۲۵۰۰۰  تومانی و خرمای ۳۵۰۰۰  تومانی خبری 

نبود، افطارنمودند.
اغلب میهمانان دعوت ش��ده با حضورش��ان زینت 
بخش مجلس ش��دند و برخی نیز به علت تقارن با 
سایرمیهمانی ها نتوانستند حضورداشته باشند وعده 

ای نیزبه دلیل برخی ملاحظات سیاسی و اجتماعی  
و پیامدهای ناشی بعد ازحضوردراین گونه مراسمات 
که درگذش��ته نیز وجود داش��ت وما شاهد و ناظر 
آن بودیم  ک��ه برخی از عزی��زان حاضردرمجالس 
حزب ازجمله مجلس گرامیداشت مرحوم مهندس 
محمدنب��ی حبیب��ی دبیرکل فقید ح��زب موتلفه 
اس��لامی ویا مراس��م دهه مبارکه فجرو یا سالگرد 
شهدای موتلفه اسلامی فقط به خاطر حضورو پخش 
تصاویرآنها درش��بکه های مجازی مورد بازخواست 
جریان قدرت طلب و انحصارطلب استان قرارگرفتند.

دگراندیش��ان که ازهرگونه تجم��ع نیروهای مومن 
وانقلابی نگران میش��وند ازاین افطاری ساده هم به 
عنوان  » میتینگ سیاس��ی موتلفه اسلامی با طعم 
افطار !  «  و یا » از ضیافت افطاری تا شلیک توپخانه 

های تخریب  «  نام برده اند.
همان گونه که بنده ازتخریب و توهینی که به دبیر 
کل  مرحوم و محبوب حزب موتلفه اس��لامی آقای 
مهندس محمد نبی حبیبی و دبیرکل فعلی جناب 
آقای دکتر بادامچیان توس��ط جناب ش��یخ قدرت 

علیخانی درسال گذشته انجام شد وموجب محبوبیت 
حزب گردید قدردانی نمودم و سئوالاتی داشتم که به 
آنها پاسخ داده نشد و حالا هم ازهفته نامه تابان  که 
از گردهمایی جمعی از اصولگرایان در یک ضیافت 
افطاری ساده عصبانی شده و شروع به تخریب نموده 
ت��ا به خیال خام خویش این حزب اصیل و ریش��ه 
دار را درمقابل سایر نیروهای مومن و انقلابی استان 
قراردهد و ناخواس��ته برای حزب ما نیز تبلیغ کرده 

تشکر می کنیم.
 ما تشکیلات نمک نشناس��ی نیستیم، تخریب ما 
توسط اصلاح طلبان و قدرت طلبان حتی با اسامی  
بی هویت وموهوم، موجب محبوبیت ما وهمچنین 
کاندیداهای نهائی که با همفکری و وحدت س��ایر 
تشکلهای ارزشی استان و براساس برنامه های زمان 
بندی شده مشخص  به مردم شریف استان اعلام می 
شود، خواهد شد و اینکه عجولانه به قضاوت نشسته 
ای��د خوب اس��ت بدانید فق��ط ۴ نفرازکاندیداهای 
احتمال��ی دراین ضیافت حاضرنبودند، بلکه حداقل 
۹ نفرازخواه��ران و برادرانی که ن��ام آنان به عنوان 

کاندیداهای احتمالی درمحافل و مجالس برده می 
شود حضورداشتند.

ام��ا دربخ��ش دیگر؛ ازق��ول س��رکارخانم زرآبادی 
نماینده دوم قزوین بخاطرزیر سئوال بردن خدمات 
جناب آقای شیخ قدرت علیخانی درجذب اعتبارات 
استانی وملی برای استان واینکه نباید مورد تخریب 
قرارگیرند مطالبی نوش��ته بودی��د، اتفاقا منتقدین 
ایشان ازاین که کسی بتواند اعتبارات ملی واستانی 
جذب و دراختیار مسئولین استان واز طریق کانال 
قانونی قراردهند استقبال می کنند، همان مساعدتی 
ک��ه ۲ چه��ره فرهیخته ش��هرمان حضرت حجت 
الاسلام والمسلمین س��ید محمد ابوترابی و جناب 
آقای دکترعلی اکب��ر صالحی انجام میدهند وهیچ 

منتی هم سرمردم شریف استان نمی گذارند.
رئی��س  محت��رم  مع��اون  ازاینک��ه  منتقدی��ن 
جمهورفکرکنند شخص اس��تاندارو سایرمسئولین 
درهزینه کردن بودجه اس��تان ناتوانند وتوصیه می 
نمایند با نظرشخص شخیص آقای علیخانی این مهم 
صورت بپذیرد انتقاد دارند، البته اگرایشان هم بتوانند 
با توجه به وضعیت جس��مانی و سنی، مسئولیتی 
رسمی بگیرند و بودجه ای به عنوان یک فرد مسئول 

جذب وهزینه نمایند بازهم استقبال می کنند.
 س��رکارخانم نماین��ده که تلاش می کنند ش��اید 
دردوره آینده نیز نظر مبارک ایشان را برای حمایت  
درانتخابات جلب نمایند توجه داشته باشند انتقادات 
به ش��خص آقای علیخانی و آقازاده محترم و برخی 
از سادات منطقه مختص جذب اعتبارات نمی شود 
و دخالت درعزل ونصب ها دراغلب مش��اغل دولتی 
دردس��تگاه ها و حتی پارلمان محلی و ناکارآمدی 
برخ��ی ازمدیران منتس��ب و م��وارد دیگ��ر، مورد 
نظرمنتقدین ایشان است که همگی از انقلابیون و 

دلسوزان نظام می باشند.
دربخ��ش پایانی هفته نامه تاب��ان به بحث نافرجام  
برجام پرداخته و نسبت به اعتراض نماینده معزز ولی 
فقیه و امام جمعه قزوین حضرت آیت الله عابدینی 
درخطبه های نمازجمعه قزوین مطلبی منتشرکرده 
که پاسخ کامل آن را به آینده موکول می نمایم ، زیرا 
تابان باید توجه داشته باشد  که دیربه فکر حمایت 
از برجام افتاده است، زیرا در حال حاضر نزدیکترین 
افراد به دولت و شخص رئیس جمهور محترم چنان 
به سرنوش��ت برجام م��ی تازند ک��ه آدم یاد ضرب 

المثل» کی بود کی بود من نبودم« می افتد.
درپایان از کلیه عزیزانی که دربرگزاری این مراس��م 
باشکوه مساعدت و مشارکت داشتند و درپذیرائی و 
اطعام یاورما بودند ) به ویژه جوانان عزیز حزب موتلفه 
اس��لامی قزوین ( کمال تشکر وامتنان را داریم و به 
علت محدودیت امکانات پذیرائی و کمبود ظرفیت 
توفیق دعوت از بسیاری ازاعضا و هواداران  و دوستان 

را نداشتیم  پوزش می طلبیم

روایت یک ضیافت وعصبانیت قدرت طلبان

صفت الله صالحی

س�خنرانی معنوی توسط حجت الاسلام والمس�لمین حاج شیخ محمد حسن باریک   
بین صورت گرفت ، تحلیلی پیرامون بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی، رونق تولید وتحلیل 
سیاسی آخرین اخبارروز توسط آقای محمدکاظم انبارلوئی عضو شورای مرکزی ومعاونت 

سیاسی دبیرکل حزب موتلفه اسلامی ارائه شد و به برخی از سئوالات پاسخ داده شد
دگراندیشان که ازهرگونه تجمع نیروهای مومن وانقلابی نگران میشوند ازاین افطاری   

ساده هم به عنوان  » میتینگ سیاسی موتلفه اسلامی با طعم افطار !  «  و یا » از ضیافت 
افطاری تا شلیک توپخانه های تخریب  «  نام برده اند.

ازهفته نامه تابان  که از گردهمایی جمعی از اصولگرایان در یک ضیافت افطاری ساده   
عصبانی شده و شروع به تخریب نموده تا به خیال خام خویش این حزب اصیل و ریشه 
دار را درمقابل س�ایر نیروهای مومن و انقلابی استان قراردهد و ناخواسته برای حزب ما 

نیز تبلیغ کرده که تشکر می کنیم.
تابان باید توجه داشته باشد  که دیربه فکر حمایت از برجام افتاده است، زیرا در حال   

حاضر نزدیکترین افراد به دولت و شخص رئیس جمهور محترم چنان به سرنوشت برجام 
می تازند که آدم یاد ضرب المثل» کی بود کی بود من نبودم« می افتد.
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ضمن درخواست قبولی طاعات شما از درگاه خداوند وعرض تسلیت وفات   
حضرت خدیجه )س( بفرمائید فوائداحزاب در جمهوری اسلامی چیست؟ چرا 
احزاب در کش�ور ایران مصرف انتخاباتی پیدا ک�رده اند وآن کارکرد اصلی را 

ندارند؟ 
بنده هم به شما خوش آمد عرض می کنم وبرای شما نیز آرزوی قبولی طاعات 
را دارم.  وجه اول س��ئوال این است که براساس قانون اساسی نظام جمهوری 
اس��لامی حضور احزاب درساختارنظام پذیرفته شده است. وجود احزاب یعنی 
وجود س��لایق وذائقه های مختل��ف درجامعه ای که ازآزادی برخورداراس��ت. 
اگرنظامی بخواهد سلیقه های مختلف درآن وجود داشته باشد باید وجود آنها 
را هدفمند و به همه س��لیقه ها احترام و اجازه فرصت و بروزو ظهوربدهد. این 
امر یک امرمطلوبی نیزهس��ت ، زیرا افکارو دیدگاههای مختلف می آیند ودر 
قالب یک س��اختارحزبی وتش��کیلاتی فعالیت می کنند وبر همین اساس هم 
ش��ناخته می شوند ومردم دوست داشتنه باش��ند به آنها اقبال ویا عدم اقبال 

نشان خواهند داد.
وجه دومی نیزوجود دارد که معطوف به بخش دوم س��ئوال شما می شود که 
چرا احزاب در جمهوری اسلامی کارکرد درستی ندارند ووضع مطلوبی به خود 
نگرفته اند، برداش��ت من این اس��ت که این موضوع بستگی به نگاه کارگزاران 
ومسئولین اجرایی کش��ور دارد. به نظرمی رسد بعد ازحوادث حزب جمهوری 
اس��لامی که آن اتفاق  برایش رخ داد بعد از آن دربین مس��ئولین یک نگرانی 
بوجود آمد که مبادا چنین اتفافاتی تشدید شود، و برخی مسئولان نیزمطلوبشان 
این بود که رغبتی به فعالیت احزاب نشان ندهند. متاسفانه در طول ۴۰ سال 
گذشته نتوانستیم آن کارکرد واقعی، اثرگذار ودرستی را داشته باشیم ومتاسفانه 
احزاب کارکرد انتخاباتی پیدا کرده و فقط درایام انتخابات ظاهرمیشوند وکارکرد 
ضعیفی دارند والبته آنچه که به کارکرد احزاب ضربه زده اس��ت احزاب دولت 
س��اخته است که فقط به جهت محکم کردن پایه های قدرت دولت ها شکل 
می گیرد ،ازدوران مرحوم هاش��می ) خدا رحمتش کند ( با راه اندازی حزب 
کارگزاران س��ازندگی آغاز شد و بعد از آن در دولت اصلاحات حزب مشارکت 

بوجود آمد و در زمان دولت احمدی نژاد نیز وجود داشت.
اگرامروزنگاه بد بینانه به احزاب دربین مردم جامعه و نخبگان وجود دارد یک 
وجهش همین موضوع یعنی عملکرد احزاب دولت س��اخته است که براساس 
قدرت دولت ها ساخته شدند وازموقیعیت های سیاسی خود بهره برداری کردند 
و کارو فعالیت حزبی خوبی هم انجام ندادند و درحق مردم واحزاب جفا کردند. 
درجمهوری اس��لامی لازم اس��ت که مس��ئولان یک نگاه ج��دی و خوب به 
احزاب توانا، شناسنامه دار ومستقل از دولت ها  که دفتر و تشکیلات درسطح 

کشوردارند، داشته باشد.
شما هم دبیرحزب موتلفه اسلامی وهم دبیرائتلاف پیروان ولایت هستید،   

تفاوت این تشکیلات چیست؟ 
حزب موتلفه که حزب رس��می و باس��ابقه بیش از ۵۵ ساله است دیدگاههای 
مشخص دارد، اما ائتلاف ترکیبی از مجموعه ای از احزاب همفکر است که انگیزه 
شروعش نیزبعد از انتخابات سال ۷۶ کلید خورد، دوستان همفکر دراستان که 
بعضا داخل حزب موتلفه نیز نبودند، مانند جامعه اسلامی فرهنگیان و یا جامعه 
اس��لامی مهندسین وبرخی افراد و شخصیت های حقیقی همفکرتوانستیم از 
سال ۷۶ ائتلافی تحت عنوان پیروان ولایت داشته باشیم و این ائتلاف ترکیبی 
از احزاب ودبیران وش��خصیت های حقیقی است والحمدلله توانسته است ۲۲ 

سال دوام بیاورد. موتلفه هویت خودش را دارد و ائتلاف هم هویت خودش. 
آیا اگریک تشکیلاتی که تازه بوجود آمده باشد می تواند درائتلاف پیروان   

ولایت حضور داش�ته باش�د ویا اگر حزبی بخواهد می تواند ازتشکیلات شما 
بیرون برود؟ 

بله، ائتلاف برای همین بوجود آمده است، هم یک جریان می تواند خارج شود 
وهم یک جریان همفکر می تواند به این مجموعه اضافه شود و فعالیت نماید.

آقای شفیعی ها، چرا وضع اقتصادی کشوربدین جا رسیده است؟ آیا ناتوانی   
دولت ها نشات گرفته از ناتوانی احزاب نیست؟

ارتباط دادن بحث وضعیت اقتصادی کشوربه احزاب، شاید تاثیرگذارباشد، نمی 
ش��ود نفی کرد، اما وضعیتی که الان کش��وردرگیرش است ارتباط چندانی به 

احزاب ندارد.
اوضاع بد اقتصادی و وضعیت نابس��امان معیشتی مردم ناشی از بی تدبیری و 
ناتوانی و ضعف مفرط دولت اس��ت، افراد بی تدبیروضعیف و ناتوان عامل این 
وضع هستند وحتی تحریم ها هم این قدراثر ندارد.  تصمیمات غلط و ناتوانی 
درامور، این وضع را بوجود آورده اس��ت و حتما از سوی مسئولان باید تدبیری 
اندیشیده شود. اگراحزاب فعال وجود داشت شاید تاثیرداشت، اما گوش شنوایی 
دردولت وجود ندارد. وقتی راه و چاه را هم نشان می دهند دولت اصلا توجهی 
به آن ندارد وراه خودش را می رود و نتیجه اش می شود این وضع بد اقتصادی 
موجود. این دولت فقط می گوید باید بشود و باید انجام بدهیم » همانگونه که 
مقام معظم رهبری بارها تاکید کردند که مخاطب باید بشود و باید انجام بدهیم 
کیست، همین شما خودتان باید انجام بدهید« اما متاسفانه ازسوی دولت اقدام 

جدی صورت نمی گیرد.
چرا درانتخابات های گذش�ته ریاست جمهوری ومجلس و شوراها جریان   

اصولگرا شکست خورد، علتش را چه می دانید؟
اختلاف ومنییت، طبیعی است اگرافراد یک مجموعه ای با نیت خدایی وبرای 
خدمت کردن به مردم  آمده باشند و خدایی فکر کنند، دیگررقابت اصلا معنا 
ندارد ورنگ می بازد، زیرا اصل،  کسب رضای خداوند و خدمت به مردم است و 
اگر فردی حاضرنشود برای مصالح جامعه، گروه وحزب خود ازمنافع خود بگذرد 
باعث اختلاف میشود ونتیجه اختلاف هم شکست است. لذا به نظرمی رسد که 
این آفت درمیان جریان اصولگرا یی هم وجود داشته و دارد و نتیجه آن را هم 

همه دیده ایم. 
علاج درد تفرقه چیست؟ چه کار باید کرد تا اتحاد شکل بگیرد؟   

من معتقدم جریان اصول گرا، که مدعی پایبندی به اصول و مبانی انقلاب دارند 
که درست هم هس��ت، باید درانتخابات محاسبه شده ترو با تدبیردرست وارد 
ش��وند وازرقابت های سلیقه ای درمجموعه های یک جریان خودداری کنند. 
بزرگان این جریان هم باید با رفتارها و تاکیدات ناصحانه با افراد موثراین جریان 
صحبت کنند و احزاب هم باید این نگاه را داشته باشند اگرنگرانی وجود دارد 
برای سرنوشت کشور و جامعه است و راهش نیز این است که خود را منسجم 
ترکنیم و تمام علقه های شخصی را کناربگذاریم و واقعا اگرنجات کشورو مردم 
و انقلاب برای شخصی مهم باشد به نفع یکدیگر کناررفتن کار سختی نیست. 
بستگی به میزان تلاش و کارو تدبیردارد. هم رسالت برای بزرگان و زعماء وجود 
دارد که با همه س��لایق مختلف صحبت کنند وبا یاد آوری تجربه های قبلی 

زمینه اتحاد و انسجام فراهم شود. 
آیا فقط اختلاف نظر و سلیقه درجریان اصولگرایی موجب شکست شد یا   

گفتمان و عوامل دیگر هم تاثیرگذاربود؟ 
خیر، اختلاف سلیقه همه عوامل نیست، جریان اصول گرا یکی ازکارهای مهمی 

که بر عهده دارد این اس��ت که باید از پوس��ته خود  خارج ش��ود و نگاهش به 
جامعه و مردم یک نگاه متفاوت بشود. اصولگراها باید زبان و ادبیات مردم را به 
خوبی درک کنند تا با زبان و ادبیات وخواست مردم با آنها سخن بگویند و حرف 
بزنند. درحقانیت و صحت گفتمان اصولگرایی تردیدی نیست وشواهد وقرائن 
متعددی وجود دارد که پایبندی به مبانی و اصول در این جریان وجود دارد اما 
نتوانسته این نگاه را به درون مردم هدایت کند، یعنی نتوانستیم با زبان مردم با 
آنها حرف بزنیم و این ازجمله ضعف های مفرط جریان است ودرانتخابات پیش 
روباید بدنبال ادبیات و گفتمان جدیدی باش��د که بتواند بهتر با مردم ارتباط 

برقرارکند وسخن بگوید.
حزب تحت مدیریت شما) موتلفه ( ازجمله احزابی بود که درانتخابات گذشته 
ش��ورای شهر قزوین لیس��ت جداگانه داد وباعث تفرقه درجریان شد؟ علتش 
چیس��ت؟ آیا اصلا ارایه لیس��ت ۱۴ نفره برای شهری که ۹ نفرعضو شورا می 

خواهد کارعقلانی و منطقی است؟ نظر شما در این باره چیست؟
ما ، درموتلفه به تنهایی لیس��ت جداگانه ندادیم ، بلکه در قالب ائتلاف پیروان 
ولایت  که متشکل از چندین مجموعه است لیست دادیم ، علتش هم این بود 
که ائتلاف فعالیت های خود را از گذشته شروع کرده بود و خیلی تلاش شد تا 
با دیگر دوستان همفکر لیست واحد بدهیم و وحدت حاصل شود اما متاسفانه 
موفق نشدیم ، من بعنوان کسی که دراین قضیه حضورداشتم و برروند انتخاب 
درون گروهی دخیل بودم  ، شهادت می دهم که ائتلاف خیلی تلاش کرد که 

وحدت حاصل شود ولی ازجانب دوستان غیرائتلاف پذیرفته نشد و آن لیست 
۱۴ نفره  را دادند » به قول معروف این ازاوت زدنهای  برخی دوستانمان بود «  
درانتخابات و عرصه رقابت سیاسی در شهرو منطقه طبیعی است که باید رمز 
و راز رقابت را شناخت و معرفی این تعداد افراد ضربه زدن به خود لیست بود و 
آنهایی هم که این چنین لیستی دادند هدفشان این بود که بگویند این لیست 
تا ۱۴ نفر می تواند موفق ش��ود و شاید بخاطر فرایندی که صورت گرفت این 

تصمیم را گرفتند اما متاسفانه جریان اصول گرا موفق نشد.
لیس�ت ائتلافی که شخص شما هم در آن حضور داشتید با توجه به اینکه   

شما دبیردو تشکل بزرگ بودید و از چهره های سرشناس قزوین هستید رای 
نیاوردید وفقط دو نفراز لیست شما موفق شدند، علتش چه بود؟

یکی ازعلت ها همان تعدد لیس��ت ها بود، اگرتعدد لیست صورت نمی گرفت 
افراد بیشتری ازما رای می آوردند، چون درلیست ما آرای دوستان هم ائتلافی 
بالاست و در ردیف علی البدل قراردارند. علت دوم این بود که فضای انتخابات 
ش��وراها یک فضای ش��لوغ و پر مسئله ای است و پول های آنچنانی خرج می 
ش��د تا نگاه های مردم را به س��وی خود جلب کنند، ائتلاف ما نه پولی داشت 
که هزینه کند ونه افرادش تمایلی داشتند که به هر قیمتی رای مردم را کسب 
کنند. بنده به شخصه نه در توانم بود هزینه های آنچنانی کنم و نه باوربه این 
کار داشتم ، ما درآن فضای شلوغ انتخاباتی گم شدیم ، و ازطرفی نیز کوتاهی 
وتعلل مجریان برگزاری انتخابات را می دیدیم و آنها ضعف خودشان را به خوبی 
نش��ان دادند ودرمقابل تخلفات برخوردی صورت نمی گرفت واگر هم صورت 
م��ی گرفت با تاخیر بود وبه همین عوامل ما در ش��لوغی انتخابات و تبلیغات 
پرهزینه  کم دیده ش��دیم ، من به این نتیجه رسیدم که امثال بنده برای این 
شرایط ساخته نشده ایم ،چون نه شرایط آن تبلیغات را و نه توان هزینه کردن 
پول را ندارم و خودم تصمیم گرفته ام که دراین زمینه ها دیگر ورود پیدا نکنم.

طی دو دهه ش�اهد لیس�ت دادن اصول گرای�ان درانتخابات های مجلس   
وش�وراها هس�تیم ، حاصل این لیست دادن ها چیس�ت؟ چرا دو هم ائتلافی 
شما برای انتخابات مجلس یک نفر 12 هزار رای میاورد و یک نفر 120هزار؟ آیا 

بستگی به انتخاب افراد ندارد؟
اخت��لاف درمیان اصول گرایان تاثیرگذاراس��ت و تاثیرش هم جدی اس��ت، با 
یک حس��اب سرانگش��تی ودو دوتا کردن مشخص می شود که مجموع  آرای 
اصولگرایان خیلی بیشتر از آرای رقیب است، اما بخاطر تفرقه و تعدد کاندیدا 
آرا شکسته می شود واگر این معضل کاهش یابد اصولگرایان ظرفیت دارند که 
نگاه مردم را به خود جلب کنند. البته درانتخابات شوراها فقط در دوره پنچم 
نتوانستیم موفق شویم اما دردوره سوم و چهارم بیشترین کرسی را کسب کرده 
ایم. از س��ال ۹۲ به بعد این مسئله تش��دید شده و درسطح کشورهم اینگونه 

بوده است.
درانتخابات مجلس ما در دو دهه نتوانستیم موفق شویم؟ چرا؟   

بله، درانتخابات مجلس ما در دوره اخیرنتوانستیم موفق باشیم آن هم بخاطر 
اختلاف نظرهای اس��ت که دردرون جریانات اص��ول گرایی وجود دارد و عدم 

وحدت قطعی باعث شکست شد.
آیا نمی خواهید تلاش کنید تا این شکست ها تکرار نشود؟   

نگاه خودمان و همه مجموعه های همفکراین است ، با توجه به معضلاتی که 
درکش��ور وجود دارد عقل حکم می کند که دراین جهت حرکت کنیم ، اگرما 
نگران جامعه ازنظر معیشتی وفرهنگی هستیم، راهش به دست گرفتن سکان 

اجرایی کشوراست. ان شاء الله خداوند عنایت کند دراین دوره با گفتگو و رایزنی 
ها که دارد صورت می گیرد، امیدواریم منجر به نتیجه مطلوب وموفقیت شود.

برخی سیاسیون استان معتقدند که موتلفه وائتلاف پیروان ولایت پا توق   
افراد مسن و بازنشسته است وخیلی با جوانان و بانوان ارتباط ندارد، برای پویا 

یی این تشکلات چه تدبیری اندیشیده اید؟ 
البته این حرف زده میشود، خود من که درمجموعه ها حضور دارم ، احساسم 
این نیس��ت که فقط این تیپ افراد باید حضور داشته باشند. من این حرف ها 
را نوعی تهمت وناجوانمردی  می دانم ، علتش هم روش��ن است، اگرمجموعه 
ای نتواند قش��رجوان پرورش ده��د و جذب کند بعد ازمدت��ی خودش دچار 
سرخوردگی وحذف خواهد ش��د. هر تشکلی نیازمند به کادرسازی و پرورش 
نیروی جوان اس��ت و بارها اعلام کرده ایم ما آماده اس��تقبال ازهمه نیروها ی 

جوان وخوش فکرهستیم. 
بیش ازاینکه این حرف ها درایجاد هراس دخیل باشد، بد گویی و سخن ناروا 
درح��ق هم گفتن را علت این نگاه ها می دانم. برخی ها به جوانان می گویند 
اگرشما آنجا بروید نمی گذارند حرف شما شنیده شود وچه وچه ، به نظر من 
این درس��ت نیس��ت، اما ما نیز این ضعف را داشته ایم که نتوانستیم درجذب 
نیروی جوان و با انگیزه کاملا موفق باشیم ، اصلا و ابدا اینطورنیست که نگاه ما 

این باشد که به نیروی جوان اعتقاد نداریم. 
الان درموتلف��ه و ائتلاف جوانان  و بانوان زیادی حضور دارند که حرف خود را 

می زنند و نظر خود را دارند و نظراتش��ان هم در خیلی از جاها صائب اس��ت و 
مورد استفاده قرار می گیرد ، قبول داریم دراین زمینه ضعف داریم و باید طیف 

بیشتری از جوانان را جذب کنیم وفعالیت ها را گسترش دهیم.
همانگونه که درجریان هستید حضرت آقا در بیانیه گام دوم به جوان گرایی   

درهمه حوزه ها تاکید دارند آیا این بیانیه سبب عضو گیری جدید حزب موتلفه 
خواهد شد؟

این یک سرنوش��ت محتوم اس��ت. وقتی حضرت آقا دربیانی��ه خود توجه به 
حضورجوانان تاکید می کنند ، وظیفه محتوم همه دس��ت اندرکاران است که 
باید به این سوحرکت کنند و طبیعی است که درمجموعه موتلفه ما هم این کار 
را می کنیم وباید به این سمت حرکت کنیم چون آینده متعلق به جوانان است 
البته باید از تجربه بزرگان هم بهره گرفت اما حضور جوانان درسنگرهای اجرایی 

می تواند برای کشورمفید باشد.
ارتباط حزبی ش�ما با احزاب همفکر مانند جبه�ه پایداری وجبهه مردمی   

نیروهای انقلاب  » جمنا«  در چه سطحی است؟ آیا نشست های مشترکی برای 
انتخابات مجلس داشته اید؟ آیا برنامه ای دارید؟ 

ارتباط کلی وجود دارد، چون  آنها برادران همفکر ما هس��تند وبرای انتخابات 
پیش رو ارتباطاتی برقرارکرده ایم و بر این باوریم که باید ید واحده ش��ویم تا 
درعرصه رقابت های سیاسی درانتخابات رای لازم را بدست بیاوریم ما درکنارهم 
دوخط را دنبال می کنیم ، یک خط این است که ائتلاف پیروان ولایت خودش 
برای انتخابات مجلس می خواهد چه کارکند و در حال بررس��ی گزینه ها ی 
با صلاحیت وتوانمند هست ودارد کار را دنبال می کند، و یک خط دیگر این 
است که در زمینه وحدت با همفکران کار می کنیم وارتباطات زیادی با برزگان 

برقرارکرده است وبدنبال راه حل برای وحدت هستیم.
الان یک شعاردربین معترضین عوام دراعتراضات وجود دارد که می گویند   

»اصلاح طلب، اصولگرا، دیگه تمومه ماجرا« آیا منش�اء پیدایش این ش�عاربی 
اعتمادی و دست رد برسینه احزاب زدن نیست؟  برای جلب اعتماد مردم چه 

کار باید کرد؟ 
قطعا برخی عملکردها تاثیرگذار بوده، ولی نگاه های متفاوتی دراین مسئله وجود 
دارد ودست دشمن نیزیقینا درپیدایش این شعارها دخیل است که میخواهند 
نیروهای انقلاب را از صحنه خارج کنند. اصل ماجرا این است که عملکردها نیز 

باید با تدبیرباشد تا نگاه مردم به جریانات اصیل داخل نظام باقی بماند. 
من معتقدم که تلاش ها دارد صورت می گیرد وبافت سیاس��ی جامعه نش��ان 
می دهد که احزاب تاثیرگذارهس��تند اما باید درنوع نگاه اصولگرایی که تاکید 
حضرت آقا بر »انقلابی بودن وانقلابی ماندن « اس��ت با شرایط جدید وبا نگاه 
جدید به جامعه حاصل شود، اگراین اتفاق بیفتد نگاه مردم نیز به احزاب عوض 

خواهد شد.
ش�ما عضو شورای مرکزی حزب موتلفه هس�تید ودریکی از سفرها نیزبه   

چین رفتید، چه ارتباطی بین حزب کمونیس�ت چین و موتلفه اسلامی وجود 
دارد که موتلفه سفرهای زیادی به کشورچین دارد؟ چرا؟

دلیل شما برای اینکه بیش��تر سفرهایمان به چین است چیست؟ » خنده «. 
ارتباط موتلفه با احزاب جهان اسلام ومنطقه خیلی آشکار است. ارتباط خوب 
و قابل قبول با همه احزاب کشورهای اسلامی و احزاب کشورهای غیراسلامی 
درقالب »آی گپ« درآسیا دارد ، موتلفه با بیش از۲۰۰ حزب از۵۰ کشورارتباط  
و تعام��ل دارد وگفتگو می کن��د که یکی از آن احزاب هم حزب الله لبنان و یا 
حزب کمونیست چین اس��ت. طبیعی است که حزب موتلفه اسلامی بعنوان 
حزب ریش��ه دارایران و حزب کمونیس��ت هم بعنوان حزب ریشه دارکه باعث 
موفقیت در انقلاب چین شد تعامل و گفتگو داشته باشند و این ارتباط معقولی 

است که بر اساس چارچوپ های تعریف شده نظام است.
درسفرما به چین دریکی ازملاقات های که با مسئولین حزب کمونیست چین 
داشتیم برایم جالب بود که آنها می گفتند، میخواهیم نظرحزب موتلفه اسلامی 
را درمسائل جهان ورخ دادهای غرب آسیا بدانیم.آنها با توجه به نگاه تخصصی 
که دارند، برایشان خیلی مهم بود که نظر حزب موتلفه درمسائل عراق و سوریه 

وبرخی کشورها چیست.
امرطبیعی است وارتباطات خوبی هم داریم و ازتجارب احزاب قوی درکشورها 
برای رفع مشکلات اقتصادی وشکوفایی کشورمی شود بهره  گرفت و ارتباط با 

حزب کمونیست چین متفاوت با بقیه احزاب درسایرکشورها نیست. 
آیا نگاه بد بینانه مشترک دوکشورنسبت به زیاده خواهی آمریکا سبب این   

دیدارهاست؟
درمجموع تاثیرگذاراس��ت ودردل این ارتباطات بحث های اقتصادی  و تجاری 
هم هست، چون کشورچین دربحث صادرات و اقتصاد موفق بوده است زمینه 

مشارکت های فرهنگی و سیاسی زیادی می توان با چین داشت.  
هزینه های دفتر و تش�کیلات حزب موتلفه ازکجا تامین می شود؟ هزینه   

سفرهای خارجی آن چقدراست؟
ما درسفربه کشورچین چون به دعوت حزب کمونیست چین صورت گرفته بود، 
هیچ هزینه ای  نداشتیم اما درمجموع حزب موتلفه برای تامین هزینه های خود 
و دفاتر خود با بحران روبرو است ومتاسفانه با نگاهی که در جامعه وجود دارد که 
می گویند » موتلفه وصل به کر است و مشکل مالی ندارد « نه اینگونه نیست، 
حزب موتلفه از س��ال ۹۰ -۹۱ با شروع وضعیت جدید اقتصادی درکشوربرای 
تامین منابع مالی حزب دچارمشکل شد و با سختی اداره میشود و خود شما 
نیز شاهد هستید که خیلی از فعالیت های تبلیغی وبرنامه های که درسالهای 
گذشته داشتیم بخاطر کمبود منابع مالی کاهش پیدا کرده اما به امید روزهای 

بهتردرحال فعالیت هستیم.
به نظر من یکی از مشکلاتی که نظام دربحث احزاب باید بدان توجه کند،همین 
بحث مالی و تامین هزینه های فعالیت احزاب است، الزاما هم نباید دولت پول 
بدهد ،زیرا حزبی که از دولت پول بگیرد نمی تواند منتقد دولت باشد. ولی تاکید 
می کنم باید با تدبیری روشن و شفاف برای اداره حزب  تامین منابع بصورت 
شفاف تعین شود، زیرا احزاب نباید فعالیت های اقتصادی داشته باشند. ما نیز 
برخی هزینه های حزب را با حق عضویت وهدایایی که برخی اعضا می دهند 

تامین می کنیم.
برخی می گویند که موتلفه دارای زمین ها و املاک فراوانی است و مجتمع   

های اقتصادی نیز دارد، آیا درست است؟ 
آنهایی که می گویند لطف کنند ، بیایند اسناد واملاک فراوان و آدرس مجتمع 
های اقتصادی را به ما هم بدهند.) خنده همراه با تعجب ( صد درصد تکذیب می 

محمد حسین شفیعی ها در گفتگو با نسیم قزوین؛

دولت تعطیل است و گوش شنوایی ندارد

محمد حسین شفیعی ها فرزند مرحوم حاج نقی شفیعی 
ها اس�ت که قزوینی ها او را بنام » کفیل الایتام وحامی 
محرومین و چهره قرآنی می شناختند«، محمد حسین 
برادرش�هید محمد شفیعی ها س�ت، او فعالیت خود را 
درآم�وزش وپرورش ب�ا معلمی آغازکرد وبع�د ازمدتی 
بعنوان مع�اون پرورش�ی آموزش وپ�رورش ناحیه یک 
قزوین منصوب ش�د، اوع�لاوه بردبیری ائت�لاف بزرگ 
پیروان ولایت قزوین، دبیرحزب موتلفه اس�تان قزوین 
وعضو ش�ورای مرکزی حزب موتلفه کشورنیزهس�ت، 
ایشان یک سالی بعنوان مس�ئول  دفترشورای نگهبان 
اس�تان قزوین نیزفعالیت داشت که در انتخابات مجلس 
هفتم بدلیل پافش�اری بر مواضع حق طلبانه برکنارشد، 
او دردول�ت های احم�دی نژاد و روحانی قریب 10س�ال 
مدیرکلی فرهنگ و ارش�اد اس�لامی استان قزوین را به 
عهده داشت وازهمان جا نیزبه کسوت باز نشستگی نائل 
آم�د، صراحت کلام وحاضرجوابی س�ریع ازخصوصیات 
بارزاوست، ایشان فردی ساده زیست و خوش نام دربین 
سیاسیون استان است، هفته نامه نسیم قزوین به جهت 
روشنگری سلس�له گفتگوهایی با برخی دبیران احزاب 
سیاس�ی دارد تا آسیب شناس�ی گفتمان اصولگرایی را 
بررس�ی نماید، به همین جهت با اوبه گفتگو نشس�تیم 
وچالشی ترین سئوالات را از او پرسیدیم که تقدیم شما 

خوانندگان می گردد.

 پدیده خان زدگی درقزوین رو به زوال است
 درانتخابات پیش رو همه اصولگرایان باید ید واحده شوند

 نمایندگان مجلس در تراز و اندازه استان قزوین فعالیت نکردند
 مردم با توجه به  تجربه تلخ گذشته انتخاب درست و صحیح داشته باشند

 وضعیت نابسامان معیشتی مردم ناشی ازبی تدبیری، ناتوانی و ضعف مفرط دولت است
 انتخاب شهردارقزوین تصمیم منطقی وعاقلانه ای نبود، بلکه براساس تقسیم قدرت میان خودشان بود
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کنم، شاید در برخی استانها و یا در تهران ساختمانهای ملکی برای ایجاد دفاتر 
داشته باشد اما اینکه برخی می گویند که حزب موتلفه مجتمع های اقتصادی 
داشته باشد من این مطلب را بشدت تکذیب می کنم. اگرکسی آدرسی دارد به 

ما هم بدهد تا ما پیگیری کنیم ، چون بشدت به پول آن نیازمندیم.
شنیده شده است موتلفه برای انتخابات مجلس یازدهم بدنبال آوردن یک   

چهره ملی بعنوان کاندیدا از تهران است، آیا این موضوع صحت دارد؟ 
نه، موتلفه هنوزمطالعات و بررسی های خودش را انجام می دهد و اصلا به کسی 
نرسیده ومن این موضوع را تکذیب می کنم اما ممکن است به چنین گزینه ای 

هم برسیم ، اما درحال حاضراین اتفاق صورت نگرفته است.
ائتلاف پیروان ولایت و حزب موتلفه فقط فعالیت های  مرکز اس�تانی دارد   

وچرا در شهرستانها دفترو تش�کیلات ندارد؟ آیا به دنبال ایجاد این دفاتردر 
شهرستانها هم هستید؟ 

ای��ن موضوع ازجمله ضعف های مجموعه اس��ت، البته دربرخی شهرس��تانها 
بعنوان اعضای موتلفه با برخی افراد ارتباط داریم اما اینکه درهمه شهرستانها 
ارتباط تش��کیلاتی وائتلافی داشته باش��یم، نداریم. ازنقاط قوت ما خواهد بود 
اگردرشهرستانها نیزدفاترموتلفه و ائتلاف وجود داشته باشد وامیدوارم بتوانیم به 

این موضوع  دست پیدا کنیم.  
شما عضو شورای مرکزی موتلفه هستید، آیا با مهندس محمد نبی حبیبی   

دبیرکل فقید موتلفه ارتباطی داشتید وآیا خاطره ای دارید؟  
بله، ایشان یک شخصیت وارسته ، دلسوزومدیری جدی درکار بود و وقتش را 
بطور کلی به حزب اختصاص داده بود وانس��ان منصف وبا اراده ای بود وایشان 
این ظرفیت را داش��ت که بتواند درفضای سیاس��ی کشورنقش مثبت و فعالی 
ایفا کند. ایش��ان علی رغم اشتغالات زیادی که درسطح ملی داشت  حتی به 
زندگی شخصی برخی افراد درحزب نیزتوجه ویژه داشت ، من یادم هست که 
بعد ازانتخابات شورای مرکزی وانتخاب مجدد ایشان به سمت دبیرکلی موتلفه، 
در یکی ازجلسات ازمن جویای احوال خانواده مرحوم محمود آقا انصاریان شد 
، برای من تعجب انگیزبود دررابطه با چگونگی وضعیت خانواده آقای انصاریان 
نیزپرسید و این نشانه اعتماد و سلامت نفس افراد است که یک چهره ملی به 

وضعیت زندگی افراد حزبش دراستان ها هم توجه داشت.
اخیرا جناب آقای مهندس باهنر دبیر جامعه اس�لامی مهندسین کشور از   

دکتر احمدی نژاد برای ضیافت افطاری دعوت کرده اس�ت،  شما بعنوان دبیر 
ی�ک ح�زب، این دعوت را چگونه ارزیابی می کنی�د؟  آیا این موضوع نگاه به 

آینده وانتخابات ندارد ویا به جهت تلطیف قلوب است؟
 البته این سئوال را باید آقای باهنر جواب بدهد، اما به نظرم کارمهندس باهنر 
برای همین موضوع صورت گرفته است، ایشان هم ازاحمدی نژاد دعوت کرده 
وهم ازناطق نوری، ش��نیده ام که آقای ناطق جلس��ه را به نشانه اعتراض ترک 

می کند.
احتم��الا مهندس باهنربا این افطاری دادن بدنبال بهانه ای بوده تا چهره های 
اصولگرا کنار یک دیگر بنشینند، بالاخره این ضرورت وجود دارد که احمدی نژاد 
ترمزش را بکشد وکمتر تقابل ایجاد کند وبه نظرم این حرکت، حرکت خوبی 

است اما باید درعمل دید که آدمها چقدرمتعهد هستند.
عملکرد استاندارقزوین، مهندس زاهدی را چگونه ارزیابی می کنید؟   

خودم به ش��خصه نگاهم این اس��ت که دولت وقتی تعطیل اس��ت، تاثیرش 
دراستانها نیز محسوس خواهد بود و درمجموع وضعیت خوبی نداریم ، تلاش ها 
اگرهم صورت می گیرد تلاش های آنچنان درخشانی نبوده و کمک به بهبود 
وضعیت جامعه نمی کند و همین هم باعث شده که مردم با مشکلات عدیده 

ای روبرو باشند و گرفتاریهای شدیدی دارند.
اما اگرازمنظر دیگر بررس��ی کنیم ما یک تجربه تلخی دراستان داشتیم، قبل 
ازآمدن آقای زاهدی یک عنصری آمد استاندار قزوین شد که استاندارجمهوری 
اسلامی نبود ، بلکه نماینده یک جریانی بود که آمد و فعل و انفعالاتی را برای 
یک جریان داشته باشد ، او آمد تا به زعم خود عقب ماندگی های برخی افراد 
را برای گرفتن پست و مقام برای یک جریان را جبران کند و ضربه اساسی را 
به استان وارد کرد ورفت واگر نسبت او با آقای زاهدی را مقایسه کنیم به آقای 

زاهدی نمره قبولی می دهم.
آقای زاهدی یک چهره سیاسی وپخته است، درجریان اصلاح طلبی رشد کرده 
و پخته شده و از یک روحیه آزاد منشی برخورداراست وبرخلاف آن قبلی که 

دراختیارآدمها بود و خودش نبود.
ش��نیده ام آقای زاهدی درمقابل برخی انحصارطلبی ها مقاومت کرده اس��ت. 
البته هنوز ۹۰ درصد پس��ت های مدیریتی کشور طبق یک تحقق و پژوهش 
دراختیاراصلاح طلبان است وطبیعی هم هست که این پست ها باید دراختیارآنها 

باشد اما باید پاسخگوی مردم   هم باشند.

اما به واسطه اختلافاتی که برخی حضرات اصلاح طلب با هم داشتند، زاهدی 
مقاومت کرده و این موضوع تحسین برانگیزاست و خوب است که این موضع 

را حفظ کند.
الان یک نگرانی وجود دارد آن نگرانی این است ، با توجه به بازنشستگی ایشان 
آیا او می تواند برای انتخابات دراس��تان بماند یا نه، با نگاه آزاد منش��انه ای که 
زاهدی دارد باقی ماندن او برای انتخابات در استان را به صلاح استان می دانم 
و اگر یک عنصر جدیدی بیاید معلوم نیس��ت که در برابر زیاده خواهان بتواند 
مقاومت کند یا نه و آمدن یک عنصر جدید وابسته موجب اعمال مهندسی در 

انتخابات خواهد بود و این مسئله موجب نگرانی خواهد شد.
آن ش�خصی که حاضر نش�دی اس�مش را بر زبان بیاوری، ی�ک دوره ای   

مدی�رکل صدا و س�یمای یکی از اس�تانها بود و از یک شهرس�تان به عنوان 
کاندیدای اصولگرا وارد مجلس ش�د، ام�ا در قزوین بله قربان گویی یک عده 
قلیلی بود، ما ش�نیده ایم س�عی و تلاش دوباره برای برگردان همان عنصر به 

قزوین است نظر شما چیست؟ 
بعید می دانم ، زیرا او یک مهره سوخته است واگراین اتفاق بیفتد فاجعه است. 
الان هم که بحث محاکمه دامادش درجریان اس��ت. من برداشتم این است به 
واسطه مسئولیتی که ایشان درحال حاضردریکی از استانها دارد به آن پرداخته 
نمی شود. بعید می دانم آن شخص برگردد ، اما اگر چنین بشود، فاجعه است 

باید بگوییم انا لله انا الیه راجعون 
عملکرد نمایندگان اس�تان را چگونه ارزیابی می کنید و بعنوان یک فعال   

حزبی چه نمره ای به نمایندگان استان می دهید؟ 
 س��طح نمایندگان استان بدون تعارف سطح قوی نیس��ت و آن انتظاری که 
ازنمایندگان قزوین می رفت قوی باشند نیست، شاید یک وجهش این باشد که 
نمایندگان از سوابق مدیریتی پرو پیمانی برخوردار نبودند، آدمهای خوبی بودند 

اما سوابق مدیریتی قوی نداشتند.
خانم زرآبادی که یک جوان دهه شصتی که کارمند یک اداره بود به واسطه یک 

جریان سیاسی یک دفعه گل کرد و با رانت و برند خانوادگی ) البته ارزشمند( 
توانس��ت رای بیاورد وانتظار نمی رود ک��ه یک چنین فردی بتواند معجزه ای 

انجام بدهد.
درشهرستانها نیز وضع به همین گونه بود، دربرخی شهرستانها شاید افراد مسن 
تری بودند، اما سوابق پرو پیمانی نداشتند، درمجموع معتقدم نمایندگان استان 
درترازو اندازه اس��تان قزوین هم فعالیت نکردند درتراز جمهوری اسلامی  که 

متاسفانه آرزوی دست نیافتی شده است.
البته نمایندگان درمسائل اس��تانی وعزل و نصب های مدیریتی برای انتخاب 
مهره های خود الحمدلله فعال بوده اند !!! و از این جهت تلاش کردند وتوانستند 
درانتصابات نظرداشته باشد و جریان خود را کمک کنند و تغیرو تحولات استان 

این موضوع را نشان می دهد.
در این زمینه ها نمره خوبی می گیرند!  )خنده( چون فکرمی کنند این انتصابات 

، انتخ��اب آنها را دردوره بعد تضمین می کند و این مس��ئله که وظیفه اصلی 
نمایندگی نیس��ت. درنگاه کلان درحوزه نظارت وقتی یک نماینده ای ازاستان 
قزوین درمجلس ودریکی ازکمیسیون های نظارتی اصل نود که یکی از اصول 
قانون اساس��ی اس��ت رای میاورد و رییس آن می شود باید چوپ تولانه فساد 
کند و باید برود جاهای مسئله داررا بررسی و پیگیری کند ، باید این نماینده 
خودش درمبارزه با فساد  و بی قانونی پیش قدم باشد، اما متاسفانه این اقدامات 

را نمی بینیم. 
نمره من  درمجموع به نمایندگان استان نمره مردودی نیست اما به آنها نمره  

متوسط به پایین خواهم داد. 
 نظر ش�ما درباره پدیده نا میمون جری�ان زر و زور و تزویر و یا همان خان   

زدگی درقزوین چیس�ت؟ این پدیده چگونه ش�کل گرفته که نمی شود ازآن 
خلاص شد؟

این پدیده یک بیماری مزمنی است که در قزوین وجود دارد واز ابتدای انقلاب 
از دهه ش��صت درقزوین ش��کل گرفته ومبارزه با آن خیلی سخت شده است 
ویکی ازمعضلات انقلاب ما نیزهمین است. برخی اشخاص که زیادهم نیستند 
به اسم رانت انقلابی بودن وزندان کشیده قبل ازانقلاب با رانت و ارتباط گرفتن 
با مقامات کش��وری به خود اجازه دادند که هرکاری را دراس��تان انجام دهند، 
متاسفانه این افراد هسته ی نامیمون ونا مبارک  خان زدگی شدند که در قزوین 

بوجود آمد وهمچنان هم هستند اما معتقدم که آثار زوال آن دیده می شود. 
درکل کشورش��رایط مبارزه با فس��اد وپدیده آقا زادگی ومبارزه با رانت و ویژه 
خواری شروع شده است، نقطه های امیدی وجوود دارد که بشود با این پدیده 
هم مبارزه کرد و فضا برای زیست آنها را نا ایمن کرد ، متاسفانه مردم قزوین از 

دهه شصت از وجود این پدیده رنج می برند.
درزمانی که مدیر کل فرهنگ وارش�اد بودید علی رغم ارائه خدمات خوب   

عمرانی وفرهنگی برخی معتقدند که ارتباط ش�ما با رسانه های اصلاح طلب 
بیشتر بود وبه آنها یارانه ها و خدمات بیشتری داده می شد چرا؟ درزمان شما 

ازابراهیم یزدی دبیرکل نهضت آزادی برای یک مراس�م دعوت ش�د وجوایز 
فرهنگی داده شد، چرا؟ 

 یک وجه مسئولیت اداری داشتن این است که انسان دربرابرهمه مردم جامعه 
مسئولیت خدمت کردن دارد، نه فقط درمقابل جریان ، حزب وگروه خودش و 
باید به همه سلایق خدمت کرد و نمی شود به یک گروه خدمت ارایه داد و به 
یگ گروه خدمات نداد ومن تلاشم این بود که علی رغم همه جوسازیها که قبل 
ازانتصاب بنده صورت می گرفت ومی گفتند که انتصاب یک چهره سیاسی و 
حزبی بدرد فرهنگ نمی خورد طی ۱۰ سال  مسئولیتم نشان دادم که درمقام 
مس��ئولیت وظیفه خود که همان ارایه خدمت به عموم مردم بود جامه عمل 
بپوشانم واینگونه نیزعمل کردم. این موضوع که رابطه ام با روزنامه های اصلاح 
طلب رابطه ویژه تری باش��د را قبول ندارم و سوء ذهن می دانم ، زیرا من یک 

آدم تازه به دوران رس��یده نبودم که وقتی پس��ت گرفتم ازیک طرف به طرف 
دیگرتمایل پیدا کنم. همان میزانی که حق می دانس��تم ازمسئولیتم درمقابل 
جریان خودم اس��تفاده بیش��تری نکنم، به همان میزان هم حق نمی دانستم 
ازجریان مقابل خودم بیشتر حمایت کنم و نگاه ویژه تری داشته باشم و این نگاه 
یک موضوع نادرست وغلط است. اما دربحث دعوت ازمرحوم ابراهیم  یزدی ) 
خدا رحمتش کند( دونگاه وجود داشت، یک نگاه این بود که درمراسم نام آوران 
و نویسندگان قزوینی ایشان هم یک قزوینی است  و دعوت اداره کل ارشاد و 

فرهنگ ازایشان خلاف شرع نیست.
 اما نگاه خود من این نبود که ایش��ان دعوت بش��ود بخاطر مصالحی، اما یک 
جریان ویک فرد غیر متعهدی که با ما همکاری می کرد و بعدها هم مشخص 
ش��د که نوسانات سیاس��ی آن به چه میزان است آن شخص عامل این دعوت 
بود واین موضوع را به ما تحمیل کرد. ما را در شرایطی قرار داد که آقای یزدی 
بعنوان مهمان برما وارد شده بود ودرآن شرایط نه اخلاق و نه عرف به ما اجازه 
نمی داد که یک  مهمان برما وارد شده ما نپذیریم و یا از برنامه حذفش کنیم 

واو آمد و برای ساعتی در برنامه حضوریافت ورفت.
برخلاف آنچه که به من نسبت داده میشود وآن را نشانه ضعف من می دانند، 
ازناحیه خود من نبود، بلکه ازناحیه کسی بوده که رفتار سیاسی اومشخص است 
که چه وضعی دارد واز قضا آنهایی که این انتقاد را به ما دارند خودشان با این 
آدم سرو سری دارند. کسانی به من راجع به این موضوع انتقاد می کنند که با 

همان شخص ارتباط و همکاری دارد. 
آن ش��خص این فضا را برای ما ایجاد کرد وبا تبانی پش��ت پرده با یک شخص 
دیگری این کاررا کرد و درس��اعت های آخرروزی که قراربود برنامه اجرا شود 
به من گفتند که ابراهیم یزدی درراه است و دارد می آید به قزوین، من مطلع 

نبودم.
تلاش ما دراداره کل فرهنگ وارشاد اسلامی برای ارایه خدمت صادقانه  به مردم 
با حفظ اصول و مبانی وچارچوپ های نظام بود وهرگزحاضر نبودیم فضای آنجا 

را فضای غیر اصولی کنیم.  
عملکرد شورا و شهرداری را در مقایسه با شورا و شهرداران سابق چگونه   

ازریابی می کنید؟
من ضمن احترام به دوس��تان ش��ورا و ش��هرداری باید بگویم ، دوستانی که با 
آن ش��عارها وس��رو صداهای زیادی که وارد شدند و منتقد بودند که عملکرد 
گذش��تگان اینچین است و آنچنان، خودش��ان عملکرد معمولی و متناسب با 
زمان نداش��تند ، وقتی اصلاح طلبان شورا درانتخابات پیروزشدند ازهمان اول 
اختلافات و دو دس��تگی ها را ش��روع کردند و اتحاد وهمبستگی لازم را برای 

کارکردن ندارند.
بخاط��ر ضعف کلی که در بدنه ش��ورا وجود دارد نتوانس��ته اقت��دارلازم را در 
کارشورایی داشته باشند وضمن احترام به آقای صفری، انتخاب شهردارانتخاب 
براس��اس مصلحت و تصمیم منطقی وعاقلانه ای نبود، بلکه انتخاب بر اساس 
تقس��یم قدرت میان خودش��ان بود. فلذا محصولش هم همین اس��ت که ما 

درقزوین فعالیت های جدی زیر بنایی را مشاهده نمی کنیم.
برخی فعالیت ها فقط بهره برداری از تلاش های گذش��ته بوده اس��ت، برخی 
کارهای ظاهری را س��عی کردند انجام بدهند. دربحث مبلمان شهری و ایجاد 
برنامه های نشاط آورو رنگ آمیزی تلاش خوبی کردند. درکارزیربنایی همین  
پل امام رضا علیه الس��لام ۸۰ تا ۹۰ درصدش درگذش��ته س��اخته شده بود.

انتقاد من به دوستان شورا و شهرداری این است که اشکالاتی که به شوراها و 
شهردارگذشته وارد می کردند خودشان به آن مبتلا شده اند.  دوستان اصلاح 
طلب درگذش��ته منتقد رابطه بازی و جذب زیاد نیرو درش��هرداری  بودند اما 
همین افراد در شهرداری پست ها و مسئولیت ها را بین دوستان خود تقسیم 
کردند، یکی ازرازهای موفقیت های هرمدیری چابک سازی است اما من شنیده 
ام تعداد زیادی از فعالان یک نش��ریه همگی جذب ش��هرداری شده ومشغول 
بکارند. اگربخواهیم به مردم خدمت کنیم باید عاقلانه تصمیم بگیریم ومدبرانه 

عمل کنیم و من معتقدم ضعف جدی در حوزه مدیریت شهری وجود دارد.

با ش�نیدن این کلم�ات اولین جمله  ی�ا عبارتی را که به نظرت�ان می آید،   
بفرمایید؟

امام خمینی )ره(:  مرد تکرارنشدنی �
مقام معظم رهبری: نعمت الهی برای ایران و مستضعفان عالم �
آیت اله رییسی : امیدواریم تحول ایجاد کند �
حسن روحانی: سیاست مدارپرمدعا و شکست خورده �
دکتر احمدی نژاد: مبتلا به کفران نعمت  �
هاشمی رفسنجانی: خدا رحمتش کند  �
علی لاریجانی: چهرهای که می توانست بهتر ظاهرشود �
مهندس حبیبی :  دبیرکل دوست داشتنی �
عسگر اولا دی: مرد مبارزه وسیاست و دین �
آیت الله باریک بین:  شخصیت ساده زیست �
سیدعلی اکبر ابوترابی : سردارآزادگان و نجات دهنده آنها   �
سید محمد ابوترابی : مرد با اخلاق  �
سید مرتضی حسینی : سید دوست داشتنی  �
لطف الله سیاهکلی: چهره موفق در رسانه  �
شیخ قدرت الله علیخانی:  سنگ بنای افراط و تند رویی در قزوین �
سیدناصر قوامی: روحانی با مجموعه ای ازعملکرد قضایی دردهه 60 �
خانم محمدبیگی: بانوی پر تلاش �
سردارشاهرخی: فرمانده آرام �
قزوین: شهری با استعدادهای فراوان �
الموت: خاستگاه چهره های موفق فرهنگی �
 بادامچیان : سیاست  مدار با تجربه �
مهندس باهنر: سیاست مدار حرفه ای  �
 دکتر قالیباف : شهردارموفق �
آخرین کتابی که خوانده اید : پیام امیرالمومنین )ع ( �
برادرت شهیدت : عنصری مفید برای انقلاب �
 سهم شما دردفاع مقدس : سهمی ندارم  �
فتنه 88 : فتنه عظیمی که نظام ازآن عبور کرد �
حاج حمزه قربانی : رزمنده دفاع مقدس  �
حاج نقی شفیعی ها »پدر« :  گوهری که از دست رفت  �
ایتام : یادگاری از پدر �
خوش نویسی :هنروزین  �
حزب : به فرموده بهشتی » معبدی که می توان در آن خدمت کرد « �
دوران بازنشستگی : دوران شلوغی کارها  �
محمود آقا انصاریان : برادری که زود رفت �
حاج آقا یزدان پناه : معلم قرآن  �
شهید قدرت اله چگینی : خلوص در آن موج می زد �
با کدام شهید مانوس بودی : شهید اصغرجمشیدی �

اگرحرف پایانی دارید بفرمایید؟  
 با تشکرازش��ما، بنده ازهمه مردم وفعالان سیاسی درخواست دارم  به واسطه 
انتخاباتی که درپیش رو داریم ودرآینده نیز فعالیت های سیاس��ی بیش��تری 
را درکشورش��اهد خواهیم بود، امیدوارم نخبگان، احزاب و جریانات سیاس��ی 
دلسوزنظام بتوانند عاقلانه تدبیرکنند و مدبرانه وارد عرصه فعالیت های انتخاباتی 
بش��وند ومردم نیزبا  توجه  به  تجربه تلخ  انتخابات گذش��ته انتخاب درست و 
صحیح داشته باشند تا بتوانیم زمینه های بهبود وضعیت اقتصادی ومعیشتی 
که به ش��دت مردم از آن رنج می برن��د را با ایجاد یک مجلس قوی وتوانمند 
وبه دنبال آن با انتخاب یک رییس جمهورمتعهد و عامل وپرکارازاین وضعیت 

نجات بدهیم. 

چکیده گفتگو

درمجموع معتقدم نمایندگان استان درترازو اندازه استان قزوین هم فعالیت نکردند درتراز جمهوری اسلامی  که   
متاسفانه آرزوی دست نیافتی شده است!

البته نمایندگان درمسائل استانی وعزل و نصب های مدیریتی برای انتخاب مهره های خود الحمدلله فعال بوده   
اند و از این جهت تلاش کردند وتوانستند درانتصابات نظرداشته باشد و جریان خود را کمک کنند و تغیرو تحولات 

استان این موضوع را نشان می دهد.
در این زمینه ها نمره خوبی می گیرند!  )خنده(  
سطح نمایندگان استان بدون تعارف سطح قوی نیست  
خانم زرآبادی که یک جوان دهه شصتی که کارمند یک اداره بود به واسطه یک جریان سیاسی یک دفعه گل کرد   

و با رانت و برند خانوادگی ) البته ارزشمند( توانست رای بیاورد وانتظار نمی رود که یک چنین فردی بتواند معجزه 
ای انجام بدهد.

وقتی یک نماینده ای درکمیسیون اصل نود رییس می شود باید چوپ تو لانه فساد کند و باید برود جاهای مسئله   
دار را بررسی و پیگیری کند، باید این نماینده خودش درمبارزه با فساد و بی قانونی پیش قدم باشد، اما متاسفانه 

این  گونه نیست. 
آنچه که به کارکرد احزاب ضربه زده اس�ت احزاب دولت س�اخته است که فقط به جهت محکم کردن پایه های   

قدرت دولت ها شکل می گیرد.
دوس�تان همفکردراس�تان که بعضا داخل حزب موتلفه نیز نبودند، مانند جامعه اسلامی فرهنگیان و یا جامعه   

اسلامی مهندسین وبرخی افراد و شخصیت های حقیقی همفکرتوانستیم از سال ۷6 ائتلافی تحت عنوان پیروان 
ولایت داشته باشیم و این ائتلاف ترکیبی از احزاب ودبیران وشخصیت های حقیقی است.

اوضاع بد اقتصادی و وضعیت نابسامان معیشتی مردم ناشی از بی تدبیری و ناتوانی و ضعف مفرط دولت است،   
افراد بی تدبیروضعیف و ناتوان عامل این وضع هستند وحتی تحریم ها هم این قدراثر ندارد.

گوش شنوایی دردولت وجود ندارد.  
اختلاف و منیت عامل شکس�ت است واگر فردی حاضرنشود برای مصالح جامعه، گروه وحزب خود و درجهت   

کسب رضای خداوند ازمنافع خود بگذرد باعث اختلاف میشود ونتیجه اختلاف هم شکست است.
من معتقدم جریان اصول گرا، که مدعی پایبندی به اصول و مبانی انقلاب اند باید درانتخابات محاسبه شده تروبا   

تدبیردرست وارد شوند وازرقابت های سلیقه ای درمجموعه  یک جریان خودداری کنند.
اصولگراها باید زبان و ادبیات مردم را به خوبی درک کنند تا با زبان و ادبیات وخواست مردم با آنها سخن بگویند   

درحقانیت و صحت گفتمان اصولگرایی تردیدی نیست.
من بعنوان کسی که دراین قضیه حضورداشتم و برروند انتخاب درون گروهی  دخیل بودم ، شهادت می دهم که   

ائتلاف خیلی تلاش کرد که وحدت حاصل شود ولی ازجانب برخی دوستان  غیر ائتلاف لیست 1۴ نفره داده شد  » به 
قول معروف این ازاوت زدنهای  برخی دوستان بود «.

 ائتلاف ما نه پولی داشت که هزینه کند ونه افرادش تمایلی داشتند که به هرقیمتی رای بیاورند، بنده به شخصه   
نه درتوانم بود هزینه های آنچنانی کنم و نه باوربه این کارداشتم، درواقع ما درآن فضای شلوغ انتخاباتی  کم دیده  

شدیم.
با یک حساب سرانگشتی ودو دوتا کردن مشخص می شود که مجموع  آرای اصولگرایان خیلی بیشتر از آرای   

رقیب است، اما بخاطر تفرقه و تعدد کاندیدا آرا شکسته می شود.
درانتخابات شوراها فقط در دوره پنچم نتوانستیم موفق شویم اما دردوره سوم و چهارم بیشترین کرسی را کسب   

کرده ایم.
هر تشکلی نیاز به کادرسازی و پرورش نیروی جوان دارد و بارها اعلام کرده ایم ما آماده استقبال ازهمه نیروها   

ی جوان وخوش فکرهستیم. 
وبرای انتخابات پیش رو ارتباطاتی برقرارکرده ایم و بر این باوریم که باید ید واحده شویم تا درعرصه رقابت های   

سیاسی درانتخابات رای لازم را بدست بیاوریم.
موتلفه با بیش از 200 حزب درجهان ارتباط  وتعامل دارد که یکی از آن احزاب هم حزب کمونیست چین است.  
نگاهی  درجامعه وجود دارد که می گویند » موتلفه وصل به کراست و مشکل مالی ندارد « نه اینگونه نیست، حزب   

موتلفه از سال 90 به بعد  با شروع وضعیت جدید اقتصادی درکشوربرای تامین منابع مالی حزب مشکل دارد و با 
سختی اداره میشود.

حزبی که از دولت پول بگیرد نمی تواند منتقد دولت باشد  
اینکه برخی می گویند که حزب موتلفه مجتمع های اقتصادی داشته باشد من این مطلب را بشدت تکذیب می   

کنم. اگرکسی آدرسی دارد به ما هم بدهد تا ما پیگیری کنیم ، چون بشدت به پول آن نیازمندیم.
مرحوم مهندس حبیبی علی رغم اشتغالات زیادی که درسطح ملی داشت، حتی به زندگی شخصی برخی افراد   

درحزب نیزتوجه ویژه داش�ت ، من یادم هست که بعد ازانتخابات شورای مرکزی وانتخاب مجدد ایشان به سمت 
دبیرکلی موتلفه در یکی از جلسات ازمن جویای احوال خانواده  مرحوم محمود آقا انصاریان بود

قبل ازآمدن آقای زاهدی یک عنصری آمد استاندار قزوین شد که استاندارجمهوری اسلامی نبود، بلکه نماینده   
یک جریانی بود که آمد تا عقب ماندگی برای گرفتن پست ها را برای آن جریان جبران کند. 

با نگاه آزاد منشانه ای که زاهدی دارد باقی ماندن او برای انتخابات در استان را به صلاح استان می دانم و اگر یک   
عنصر جدیدی بیاید معلوم نیست که در برابر زیاده خواهان بتواند مقاومت کند یا نه و آمدن یک عنصر جدید وابسته 

موجب اعمال مهندسی در انتخابات خواهد شد و این مسئله موجب نگرانی خواهد بود.
عده ای به اسم رانت انقلابی بودن وزندان کشیده قبل ازانقلاب با رانت وارتباط گرفتن با مقامات کشوری به خود   

اجازه دادند که هرکاری را دراستان انجام دهند، متاسفانه این افراد هسته ی نامیمون ونا مبارک  پدیده خان زدگی 
شدند که در قزوین بوجود آمد وهمچنان هم هستند اما معتقدم که آثار زوال آن دیده می شود

این موضوع که رابطه ام با روزنامه های اصلاح طلب رابطه ویژه تری باشد را قبول ندارم و سوء ظن می دانم ، زیرا   
من یک آدم تازه به دوران رسیده نبودم که وقتی پست گرفتم ازیک طرف به طرف دیگرتمایل پیدا کنم

یک جریان ویک فرد غیرمتعهدی که با ما همکاری می کرد و بعدها هم مشخص شد که نوسانات سیاسی آن به   
چه میزان است آن شخص عامل دعوت ابراهیم یزدی بود واین موضوع را به ما تحمیل کرد. ما را درشرایطی قرارداد 
که آقای یزدی بعنوان مهمان برما وارد شده بود ودرآن شرایط نه اخلاق و نه عرف به ما اجازه نمی داد که یک مهمان 

برما وارد شده ما نپذیریم.
مهندس باهنربا این افطاری دادن بدنبال بهانه ای بوده تا چهره های اصولگرا کنار یک دیگر بنشینند، بالاخره   

این ضرورت وجود دارد که احمدی نژاد ترمزش را بکشد و کمتر تقابل ایجاد کند وبه نظرم این حرکت، حرکت خوبی 
است.
ضمن احترام به آقای صفری، انتخاب ش�هردارقزوین عاقلانه ومنطقی نبود، بلکه براس�اس تقسیم قدرت بود،   

محصولش هم همین است که ما درقزوین فعالیت های جدی زیربنایی را مشاهده نمی کنیم.
شورا و شهرداری قزوین برخی کارهای ظاهری را سعی کردند انجام بدهند، دربحث مبلمان شهری و ایجاد برنامه   

های نشاط آور و رنگ آمیزی تلاش خوبی کردند.
دوس�تان اصلاح طلب درگذش�ته منتقد رابطه بازی و جذب زیادی نیرو درش�هرداری  بودند اما همین افراد در   

شهرداری پست ها و مسئولیت ها را بین دوستان خود تقسیم کردند، من شنیده ام تعداد زیادی ازفعالان یک نشریه 
وفعالان ستاد انتخاباتی همگی جذب شهرداری شده ومشغول بکارند.

 و سخن آخر این که مردم نیزبا  توجه  به  تجربه تلخ  انتخابات های گذشته انتخاب درست و صحیح داشته باشند   
تا بتوانیم زمینه های بهبود وضعیت اقتصادی ومعیشتی که به شدت مردم از آن رنج می برند را با ایجاد یک مجلس 

قوی وتوانمند وبه دنبال آن با انتخاب یک رییس جمهورمتعهد و عامل وپرکارازاین وضعیت نجات بدهیم
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شوهرکشی درقزوین
گروه حوادث - درگیری زوج جوان در محمدیه 
ب��ا قتل فجیع مرد بر اثر ضربات متعدد چاقوی 
همس��رش فرجامی خونین یاف��ت. به گزارش 
خبرن��گار ما، ای��ن جنایت هنگام��ی ظهر نهم 
اردیبهش��ت ماه امس��ال روی داد که ماموران 
پلی��س محمدی��ه )زیباش��هر( در پ��ی تماس 

شهروندان با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ از وقوع آن مطلع شده و بی 
درنگ برای بررسی موضوع به محل حادثه اعزام شدند. با حضور ماموران 
در محل حادثه و مش��اهده جس��د غرق در خون م��ردی جوان در اتاق 
نشیمن یک واحد مسکونی، تحقیقات اولیه پلیس گویای آن بود که وی 
در درگیری با همسرش با ضربات متعدد چاقو به قتل رسیده است. زن 
جوان که در محل جنایت حضور داشت و خود نیز به این قتل هولناک 
همسرش اعتراف داشت، پس از بازداشت و انتقال به مقر پلیس آگاهی 
محمدیه در جریان بازجویی های اولیه و در حالی که همچنان ش��وکه 
بود، گفت: بر سر موضوعی با همسرم دچار مشاجره لفظی شدم و چون 
جر و بحث ما بالا گرفت و به درگیری فیزیکی کشیده شد به یکباره در 
حالی که قدرت کنترل خودم را از دس��ت داده بودم با برداشتن چاقوی 
آش��پزخانه به سمت او حمله ور ش��دم و پیش از آنکه وی امکان عکس 
العملی را بیابد با وارد کردن ضربات چاقو همس��رم را به قتل رس��اندم. 
براس��اس پیگیری خبرنگار ما، تحقیق و بازجویی از زن جوان که گفته 
می شود دارای اختلاف خانوادگی قبلی با همسرش بوده است همچنان 

توسط کارآگاهان جنایی پلیس شهرستان البرز ادامه دارد./ تابان

دستگیری عاملان آدم ربایی قزوین در بروجرد
 فرمانده نی��روی  انتظامی بروجرد گفت: عاملان آدم ربایی در اس��تان 

قزوین دراین شهرستان شناسایی و دستگیر شدند.
مهدی  پورغلامحس��ین  افزود: طی خب��ر واصله مبنی بر یک فقره آدم 
ربای��ی و تیراندازی در قزوی��ن و حرکت آدم ربایان به س��مت بروجرد 

موضوع در دستور کارقرارگرفت.
وی اظهار داش��ت: با انجام کار های اطلاعات��ی و عملیاتی و بهره گیری 
از یک تیم ویژه پلی��س و یگان امداد و کلانتری ۱۴ اقدامات لازم برای 

دستگیری آدم ربایان فراهم شد.
فرمانده انتظامی بروجرد بیان کرد: آدم ربایان که یک جوان ۲۴ ساله را 
از قزوین ربوده و با یک دس��تگاه پژو به سمت بروجرد در حرکت بودند 
ب��ا حضور میدانی پلیس در مس��یرخودروی مورد نظر در جاده ملایر به 
اش��ترینان به س��مت بروجرد با اقدامات و توان عملیاتی لازم در نهایت 

خودروی مورد نظر توقیف گردید.
س��رهنگ پورغلامحس��ین اضافه کرد: طی این عملی��ات ۲ نفرآدم ربا 
دستگیرو دربازرسی از خودروی مذکور یک قبضه کلت کمری به همراه 

۳۲ فشنگ جنگی و حدود ۱۰ گرم تریاک کشف گردید.
وی ادامه داد: فرد ربوده ش��ده که جوانی ۲۴ س��اله اهل و ساکن قزوین 
بود صحیح و س��الم پیدا و جهت س��یر مراحل قانونی به پلیس آگاهی 

شهرستان بروجرد منتقل گردید.
فرمانده انتظامی بروجرد یادآور ش��د: ۲ نفر آدم ربا جهت س��یرمراحل 

قانونی تحویل مراجع قضایی شدند.

روی خط حادثه

س��یل فروردی��ن ماه امس��ال از 
بس��یاری جه��ات حائ��ز اهمیت 
بود چراکه نش��ان داد بسیاری از 
ترتیبات  درزمین��ه  پیش بینی ها 
درزمین��ه  وسیاس��ت گذاری ها 
عمران وآبادانی مناطقی که سیل آن ها را تحت الشعاع 

قرارداد باید برمبنایی جدید تدوین شوند.
 اگر تاکنون مبنای تخصیص بودجه و احداث پروژه های 
مهمی همچون سدها براساس خشکسالی های سنگین 
ش��کل گرفته اس��ت، زین پس باید به فکر آب های با 
حجم بسیار زیاد و تأمین شرایط نگهداری این حجم از 

آب ها برای بلندمدت بود.
درمنطقه بوئین زهرا طی ده سال اخیر سیلاب های آنچنان 
بزرگ و حجیمی را ش��اهد نبوده ایم؛ ولی سیل فروردین 
ماه امسال نشان داد که نمی توان تنها به پیش بینی های 
چند سال اخیراکتفا کرد وبرای مدیریت های کلان، باید 
کلان نگاه کرد و بسیار دوراندیش بود و این امرازمدیرانی 

با روحیات بلند نظرانه و جسور برمی آید.
س��ال۹۰ بود ک��ه مطالعات س��اخت یک س��د بزرگ 
درارتفاعات جنوبی شهرس��تان بوئین زهرا درمجاورت 

روستای بالاخانلو بصورت جدی ترآغاز شد. 
روح الله عباس��پورنماینده وقت م��ردم بوئین زهرا وآوج 
ش��خصاً پیگیری های س��اخت این پروژه ملی را بعهده 
گرفت تا بتواند مش��کل آب منطقه را بواس��طه احداث 
این س��د حل کن��د. هزینه های س��اخت ای��ن پروژه 

در»برآوردهای اولیه« مبلغی بالغ بریک هزاروهش��تاد 
میلیارد ریال درنظر گرفته شده بود؛ ولی بعلت تورم و 
مشکلات اقتصادی موجود، هزینه های احداث این سد 

بیشترشده است.
نتایجی که از س��اخت و بهره  برداری ازاین سد حاصل 
می شود، ارزشی بسیاربیشترازاین هزینه ها دارد؛ چرا که 
آبی که قراراست درپشت این سد ذخیره شود، مشکل 
آب کل پایین دس��ت را تا کیلومترها بعد ازدهانه سد 

حل خواهد کرد.
 این سد پس ازتکمیل، قابلیت ذخیره سازی ۳۸ میلیون 
مترمکعب آب را درخود دارد و طبق برنامه ریزی های 

بعمل آمده قراراست علاوه برتامین آب مورد نیاز بیش 
ازچهار هزار و ۵۰۰ هکتارزمین کشاورزی پایین دست 
این س��د، آب مورد نیازپنج شهرو بیش از ۳۰ روستا را 

نیز تامین نماید.
 اقتصاد شهرس��تان بوئین زهرا وابس��تگی شدیدی به 
کش��اورزی، باغ��داری و دامداری دارد ک��ه قطعاً آب و 
منابع آبی نقش اساس��ی درای��ن زمینه را ایفا می کند. 
تولیدکنندگان دراین حوزه هرچقدرخیالش��ان از بابت 
آب راحت تر باش��د، قطعاً میزان حضوروسرمایه گذاری 
خ��ود را دراین امرافزایش می دهن��د وطبعاً نتیجه این 
امراش��تغالزایی بیش��تر و رونق تولید و اقتصاد منطقه 

خواهد بود.
عباس��پور نماین��ده وقت مجلس علی  رغم مش��کلات 
موجود و بعضاً س��نگ اندازی برخی افراد درآن سال ها 
تم��ام تلاش خود را به کار بس��ت تا ای��ن پروژه بزرگ 
با س��رعت بالا به س��رانجام برس��د و به اهداف ازپیش 
تعریف شده دست یابد. پیگیری ها درراستای مطالعه، 
طراحی و اجرای این س��د نش��ان داد که شهرس��تان 
بوئین زهرا اولاً ظرفیت ه��ای عظیمی را درخود نهفته 
دارد که اگر مدیران و مس��ئولان لایق و توانمند ازخود 
ببین��د، قطعاً می توان این اس��تعدادها را ش��کوفا و به 
منصه ظهوررس��اند، دوماً وسعت سرزمینی شهرستان 
بوئین زهرا و به انضمام آن، شهرستان آوج، نیازمند آن 
است که برای پیشرفت و توسعه نگاهی بسیار موسع و 
بلندنظرانه باید داشت تا بتوان به مردم خدماتی در خور 

شأن ایشان ارائه داد.
نتیجه این که س��یل فروردین ماه امسال بخوبی نقاط 
ضعف و قوت درحوزه مدیریت آب را عیان کرده و نشان 
داد فکراحداث سد بالاخانلو، بسیار راهگشاترازبسیاری 
مسائل پیش پا افتاده سیاسی و کوتاه  مدت بوده است. 
به واقع این نوع نگرش باید درهمه حوزه های اجتماعی، 
اقتصادی و فرهنگی بسط یابد تا توسعه متوازن وعدالت 
محوردرهمه زمینه های موردنیاز شهرستان بوئین زهرا 
و نی��ز اس��تان قزوین به درس��تی رقم بخ��ورد و این 
امرمس��تلزم انتخاب کارگزارانی مدیر، لایق، باتجربه و 

توانمند است.

توزی�ع قب�ض تلفن ثاب�ت درش�هرمحمدیه 
متوقف خواهد شد 

فرالدین ایوبی مس��ئول روابط عمومی مخاب��رات منطقه قزوین با اعلام 
این خبرگفت: درراس��تای توس��عه خدمات الکترونیک از یکم خردادماه 
س��الجاری درشهر محمدیه به عنوان پایلوت استان، قبض کاغذی تلفن 
ثابت توزیع نخواهد شد. درهمین راستا، ضمن اطلاع رسانی لازم به کلیه 
مشترکین تلفن ثابت شهرمحمدیه، اطلاعات قبض تلفن ثابت برای آنان 
بصورت پیامکی ارس��ال خواهد شد ومشترکین می بایست پس ازرویت 

اطلاعات قبض از روش های غیرحضوری، نسبت به پرداخت قبض، اقدام نمایند. 
وی تصریح کرد: بمنظورس��هولت درپرداخت قبض، آس��انترین ش��یوه های پرداخت شامل تماس با سامانه ی 
۲۰۰۰ ، ش��ماره گیری ازطریق تلفن همراه با کد #۲۰۲۰* ویا ارس��ال ش��ماره ی تلفن ثابت به س��امانه ی 

۳۰۰۰۳۲۰۰۰ می باشد که ازطریق دستگاه های تلفن ثابت وهمراه دردسترس کلیه شهروندان می باشد. 
ایوبی افزود:آن دس��ته از مش��ترکینی که برای آنان اطلاعات قبض ارسال نش��ده است می توانند با مراجعه به 

امورمشترکین مخابرات محمدیه و یا با شماره ۲۰۲۱ تماس ومراتب را اعلام نمایند.

مهن�دس چگینی رئیس ش�ورای هماهنگی 
مدیران وزارت نیرو در استان قزوین شد

به گزارش روابط ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان قزوین  از س��وی 
دکتر رضا اردکانیان وزیرمحترم نیرو، مهندس سعید بهادیوند چگینی 
مدی��ر عامل ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان قزوین طی حکمی به 
س��مت رئیس ش��ورای هماهنگی مدیران وزارت نیرو در استان قزوین 

منصوب شد. 
همچنی��ن طی حکمی از س��وی دکتر صدیقه بب��ران مدیر کل روابط 

عمومی و اطلاع رس��انی وزارت نیرو، محمد تقی برمک مدیر دفتر روابط عمومی ش��رکت توزیع نیروی برق 
استان قزوین نیز به عنوان دبیر شورای روابط عمومی و اطلاع رسانی صنعت آب و برق استان قزوین منصوب 

شد.
گفتنی است که مهندس سعید بهادیوند چگینی از مدیران مبتکروفعال است که در طول دوره مدیریتی خود 
منش��اء خدمات فراوانی بوده اس��ت وآقای محمد تقی برمک  نیزازقدیمی ترین مدیران روابط عمومی استان 

است که درشرکت برق استان سالها به فعالیت اطلاع رسانی بدون حاشیه مشغول می باشد. 

روی خط خبر

سد بالاخانلو، نجات گرمنابع آبی بوئین زهرا حاصل تدبیر روح اله عباسپور
 محمدجواد شویان

بیس��ت ویکمین جش��نواره خیرین مدرس��ه 
سازاس��تان قزوین ب��ا رویک��رد افزایش ایمنی 
م��دارس با مش��ارکت خیرین مدرس��ه س��ازبا 
حضورخانم نیزاری رئیس مجمع بانوان مدرسه 
ساز،عبدالمحمد زاهدی استاندار، داوود محمدی، 
بهم��ن طاهرخانی، س��یده حمی��ده زرآبادی 
نمایندگان استان درمجلس ش��ورای اسلامی، 
جمع زیادی ازخیرین درمحل س��الن تبلیغات 

اسلامی قزوین برگزارشد.
30 هزار نیکوکار در مجمع خیرین مدرس�ه   

ساز کشور عضو هستند
رئیس شورای بانوان مدرس��ه سازکشوردر این 
مراس��م گف��ت: ۳۰ ه��زار نفردرمجمع خیرین 
مدرس��ه ساز کشورعضوهس��تند که ۲۵ درصد 
آنها را بانوان تش��کیل می دهند وتاکنون نیمی 

از مدارس خیرین را ساخته اند.
گف��ت:  مراس��م  درای��ن  نی��زاری  خدیج��ه 
هزارخیرمدرس��ه  از۳۰  حاضربی��ش  درح��ال 
سازدرکشوردرتأمین فضاهای آموزشی مشارکت 
می کنند وعضو مجمع هستند و به کمک دولت 
آمده اند که ۲۰ هزارو ۵۴۴ نفرازخیرین را مردان 
و ۵۱۳۱ نفر را زنان و ۴۰۱۱ نفرحقوقی هستند.

نی��زاری تصریح ک��رد: دراس��تان قزوین ۳۷۷ 
خیر مرد و ۱۳۸ زن درمجمع خیرین مدرس��ه 
سازعضو هس��تند و ۱۶۶ فرد حقوقی نیزدراین 

امرمشارکت دارند.
وی بیان کرد: بانوان خیرقادرند درترویج فرهنگ 
س��ازی ومشارکت مدرسه سازی درسایرگروه ها 
مؤثر باش��ند وخانواده هایی که همس��ران آنها 
درکارخیرهستند می توانند دیگر اعضای خانواده 

را دراین مسیرهدایت و ترویج کنند.
نیزاری گفت: درکشوربه طورمیانگین یک چهارم 
خیرین را زنان تشکیل می دهند و دراستان یک 
س��وم خیرین را بانوان شامل می شود که نشان 
می دهد بانوان دراین عرصه مشارکت بیشتری 

دارند.
وی بی��ان کرد: ۳۰ پ��روژه را دراس��تان قزوین 
معرفی کردیم تا توسط خیرین ساخت مدرسه 
ص��ورت گیرد ونیازهای م��ردم بویژه درمناطق 

محروم برطرف شود.

خیرین مدرسه س�از الگوی راه اندازی سایر   
مجامع خیریه در کشور شدند

عبدالمحم��د زاهدی اس��تاندارقزوین نیزدراین 
مراسم گفت: خیرین مدرس��ه سازضمن انجام 
کارمس��تمر خیرخواهانه و کمک ب��ه تعلیم و 
تربیت پیش��رو و الگوی راه اندازی سایرمجامع 

خیریه درکشورشدند.
 وی گفت: درشرایطی که دولت با محدودیت های 
مال��ی مواجه ش��ده باید اذعان ک��رد اگرکمک 
خیرین نبود درتأمین فضای آموزشی مشکلات 

زیادی داشتیم.
زاه��دی تصریح ک��رد: خیرخواه��ی ازکارهای 
نیک��وکاری مس��تمری اس��ت ک��ه توانس��ته 
مسیرجامعه را به سمت کار خیر سوق دهد وی 
اظهارداشت: خیرین مدرسه ساز پیشرو و الگوی 
راه اندازی سایر مجامع خیریه شدند و توانستند 

کار خیر را در جامعه فرهنگ سازی کنند.
استاندارقزوین یادآورشد: شما فرهنگ کارخیررا 
جا انداختید ودرش��رایطی که مؤسسات زیادی 
داریم باید ازتأثیرخیرین درتعلیم وتربیت که بی 

نظیراست تشکر کرد.

آموزش وپ�رورش درمانگاهی ب�رای بهبود   
وضعیت جامعه است

خی��رالله رحمان��ی مدیرکل آم��وزش وپرورش 
استان قزوین دراین مراسم، ضمن خیرمقدم به 
مسئولین وخیرین مدرسه سازگفت: کارخیرین 
مدرسه س��ازکاربا ارزش وملکوتی است ومن به 

همین جهت دست آنها را می بوسم.
وی افزود: آموزش وپرورش مانند درمانگاه جامعه 
اس��ت واگروضعیت م��دارس ومعلمانش خوب 
باشد می توان شاهد بهبود وضعیت جامعه شد 
واگرحال این نهاد خوب باش��د می توانیم شاهد 

بهبود حال سایربخش های جامعه باشیم.
رحمانی تصریح کرد: باید دغدغه همه مسئولان 
مسائل مربوط به آموزش وپرورش باشد تا بتوانیم 
ب��ا نگاه همه جانبه برای بهب��ود تعلیم وتربیت 

همت کنیم.
وی تصری��ح ک��رد: ب��ه دلیل گس��تردگی کار 
دربرخی مناطق نتوانستیم مدارس خوبی بسازیم 

واگرخیرین نباشند مشکل ما حل نمی شود.
وی اضافه کرد: اگرهرمدرسه ای بسته شود باید 
منتظرگش��ایش یک زندان باش��یم و بالا رفتن 
آمارمحبوسان جامعه زنگ خطری است که به 

تعلیم وتربیت اهمیت بیشتری دهیم.
رحمانی تصریح کرد: از۳۱ پروژه آموزش��ی که 
سال قبل دراستان قزوین افتتاح شد تعداد ۱۹ 
پروژه را خیرین ساختند وبا توجه به اینکه استان 
برخورداری هس��تیم اما هنوزمدرسه کانکسی 
داریم و برخی فضاها مناس��ب نیس��ت وباید با 

کمک خیرین مدارس بهتری را ایجاد کنیم.
وی گفت: با اجرای ۳۱ پروژه درسال قبل تعداد 
۱۶۴ کلاس و۲۴ ه��زار و ۵۰۰ مترمربع فضای 
آموزشی ایجاد شد که بیش از ۳۵ میلیارد تومان 
هزینه داشت که ۱۰ میلیارد تومان آن را خیرین 

تأمین کردند.
وی یادآورش��د: کم��ک خیرین مع��ادل چند 
برابراعتبارات استانی آموزش و پرورش است که 

درتوسعه فضاها نقش مؤثری داشته است.
وی گفت: اس��تاندارد جهانی س��رانه آموزش��ی 
معادل ۸ متر و ۴۸ س��انتیمترودر کشورحدود 
۵ مترو ۳۵ س��انتیمتر است که درقزوین سرانه 
ما ۵ متر و ۳۹ سانتیمتروبالاترازکشوراست اما با 

شرایط جهانی فاصله داریم.

برخی مناطق قزوین فقر فضای آموزشی دارد  
رحمانی اظهارداشت:درسنوات گذشته به توزیع 
عادلانه ساخت مدارس توجه نشده به طوری که 
درسورتک وشهرک ولایت و ملاصدرا حتی یک 
مترفضای آموزش��ی دولتی نداریم که باید این 

مشکل با کمک خیرین برطرف شود.
وی اضاف��ه کرد: باید درس��اخت مدرس��ه نگاه 
متوازن داشته باش��یم وبه روستاها و شهرهای 
کوچ��ک ودورافتاده هم توج��ه کنیم تا بتوانیم 
زمینه تحصیل انسان های مستعد درهمه نقاط 

استان را فراهم کنیم.
درادامه این مراسم خیرین با حضوردرمیزگردی 
انگیزه ها و خاطرات خود را ازمدرسه سازی بیان 
کردند ودرادامه ازچند خیرمدرس��ه سازاستان 

قزوین تجلیل شد.

شعبان نژاد رییس 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوئین زهرا: 
دانشگاه آزاد اسلامی درکنار 

رسالت مهارت آموزی و 
آموزش به مقوله تربیت اهتمام 

و توجه جدی دارد

ساروخانی پدرجامعه شناسی ایران: 
تجلیل ازمعلم تجلیل ازدانایی 
وتولیدکنندگان آگاهی در 

جامعه هست    

به گزارش خبرنگارما بمناس��بت سالروزش��هادت 
اس��تاد مرتضی مطهری درفضای خاطره انگیزه با 
شناسی  پدرجامعه  حضورپرفسورباقرس��اروخانی 
ارتباطات ومدیره گروه جامعه شناس��ی دانش��گاه 
حجت الاسلام و المس��لمین رضوانی امام جمعه 
بوئین زهرا، دکتررضا ش��عبان نژاد ریس دانشگاه 
آزاد اس��لامی واح��د بوئین زه��را، وجمع دیگری 
ازمسئولان و اساتید ودانشجویان ضمن نکوداشت 
مقام معلم ازاس��اتید نمونه دانش��گاه آزاد اسلامی 

واحد بوئین زهرا تجلیل وقدردانی شد. 
دراین مراسم دکتررضا شعبان نژاد رئیس دانشگاه 
آزاد اس��لامی بوئی��ن زهرا ضمن خی��ر مقدم به 
مهمان��ان و زن��ده نگه داش��تن نام و یاد ش��هید 
مرتضی مطهری و تبری��ک روز معلم اظهار کرد : 
ام��روز به لطف خداون��د و تلاش وهمت همکاران 
بنده دانشگاه آزاد اس��لامی بوئین زهرا یک واحد 

دانشگاهی برجسته وبرتر است.  
وی ادام��ه داد: افتخ��ار م��ا این اس��ت ک��ه فارغ 
التحصیلان این دانشگاه امروز درپست های مهم و 
حساس کشور، استان و شهرستان  درحال خدمت 
به مردم وکشورهستند واین شرایط به برکت تلاش 

وایثارمعلمان واساتید گرامی است.
ش��عبان نژاد گف��ت: امروز افتخار م��ی کنیم  که 
روزگرامیداشت  مقام معلم یادآور نام ویاد دانشمند 

فرزانه آیت اله شهید مرتضی مطهری است.
  ش��عبان نژاد تصریح کرد: مناسبت روزمعلم که 
همزمان با شهادت شهید مطهری در کشورما است  

بیانگر توجه جدی نظام ما به ریش��ه های تربیتی 
است. 

این مقام مس��ئول افزود: دردانش��گاه آزاد اسلامی 
ومراک��ز آموزش عال��ی افتخارما براین اس��ت که 
است اخلاق مداری درکنار آموزش های تخصصی 
وعلمی  مورد توجه قرار می گیرد وامروز الگو های 
دانشجویان کشوراساتید اخلاق مداروفاضل است. 

وی تاکید کرد : دانشگاه آزاد اسلامی درکناررسالت 
مهارت آموزی و آموزش به مقوله تربیت اهتمام و 

توجه جدی دارد.
شعبان نژاد به اشاره به اقتدار، عظمت و استقلال 
کم نظیر کشورما درس��طح دنیا گفت : همه این 
افتخ��ارات و موفقی��ت ه��ای کش��ورحال تلاش 
دانش��جویان و نخبگان و جوانان کش��ور است که 

درمحیط های علمی پرورش و تربیت یافته اند. 
درادام��ه این مراس��م پروفس��ورباقر س��اروخانی 
پدرجامعه شناس��ی ارتباطات ومدیر گروه جامعه 
شناسی دکتری تخصصی دانش��گاه آزاد اسلامی 
واح��د علوم و تحقیقات ضمن تبریک روز معلم و 
تقدیرازمدیریت دانش��گاه ازاد اسلامی بوئین هرا 
درجهت برگزاری مراسم تجلیل ازمعلمان واساتید 
اظهارکرد : این اعتقاد که شغل معلم شغل انبیاست 
اعتقاد و باوردرس��تی اس��ت چرا که اف��رادی که 
درجهت تربیت انسان تلاش می کنند کار بزرگی 

را انجام می دهند.
وی بزرگترین ثروت هرجامعه را س��رمایه انسانی 
دانس��ت و ادامه داد: توس��عه اساسی یک کشورو 
جامعه زمانی محقق می ش��ود ک��ه درآن جامعه 

سرمایه انسانی به درستی تربیت شده باشد.
ساروخانی افزود: تجلیل ازمعلمان نماد واقعی یک 
جامعه توسعه یافته ودارای فضیلت  است چرا که 
معلمان تربیت کنند  انسان ها هستند که سرزمین 

توسعه را آبیاری می کنند.

ارتباطات کشورخاطرنش��ان  پدرجامعه شناس��ی 
کرد : برگزاری گرامیداش��ت مقام ش��امخ معلم از 
س��وی مدیریت دانش��گاه آزاد اس��لامی شایسته 

تقدیروسپاس است. 
این استاد دانشگاه درادامه گفت :  تجلیل ازمعلم 
تجلیل ازدانایی وتولیدکنندگان آگاهی در جامعه 

هست. 
وی ب��ا تاکی��د براینک��ه معلمان با تربیت نس��ل  
فرهیخت��ه فردای جامع��ه را دراختیاردارند گفت: 
ب��دون تردید بای��د افرادی  لب��اس فاخرومقدس 
معلمی واستادی را بپوشند که ازهر نظرشایستگی 

ولیاقت آن را داشته باشند.
س��اروخانی اف��زود: معلم��ان خ��ود بای��د دارای 
خصوصیات و ویژگی های اخلاقی شایسته باشند 
تا بتوانند نقش ومسئولیت خود را درتربیت نسل 

مدیران آینده ایفاء نمایند. 
حجت الاسلام و المس��لمین رضوانی امام جمعه 
بوئین زهرا با تبریک روزمعلم گفت : دانشمندان به 
تبع قرآن کریم باورشان این است که اکثرموجودات 
نیازبه تعلیم و تربیت  ندارند وتنها موجود که نیازبه 

تربیت وتعلیم دارد انسان است.
 وی ادامه داد: وظیفه تعیلم و تربیت انسان برعهده 
معلمان وعالمان گذاشته ش��ده است لذا اهمیت 

وجایگاه معلمان واساتید بسیاربالا ورفیع است
امام جمعه بوئین زهرا گفت : درجامعه آن چیزی 
که انس��ان را به س��مت خداب��اوری و خود باوری 

هدایت می کند معلمان نخبگان وعالمان هستند.
رضوانی خاطرنش��ان کرد: خدای متعال برای اهل 
علم درجاتی درنظرگرفته است که شایسته تلاش 

های آنان است.
دراین مراسم با اهداء لوح تقدیروهدایا از۱۰ استاد 
واعضای هیئت علمی دانشگاه آزاد اسلامی تجلیل 

به عمل آمد.

با رویکرد افزایش ایمنی مدارس؛

بیست ویکمین جشنواره خیرین مدرسه سازاستان قزوین برگزارشد
امسال خیرین استان قزوین بیش از 20 میلیارد تومان برای ساخت مدرسه تعهد کرده اند

همزمان با گرامیداشت روزمعلم وبا حضورپرفسورساروخانی :

اساتید واعضای هیئت علمی نمونه 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوئین زهرا مورد تجلیل قرارگرفتند
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آینده کشورروشن و امیدوار کننده است  
آیت اله عابدین��ی نماینده ولی فقیه دراس��تان 
وامام جمعه ش��هر قزوی��ن در این ب��اره گفت : 
وقتی که کلمه جمهوری درکناراس��لامیت نظام 
مطرح اس��ت، بدین معنی اس��ت که این نظام با 
حضور، رای و مش��ارکت م��ردم در حال فعالیت 
اس��ت. یعنی کش��وری دارای مجل��س، دولت و 
مسوولینی است که با سلیقه و انتخاب مردم در 
راس کار ق��رار می گیرند. آنچه که در باب آرمان 
ها و چش��م انداز ها از س��وی امام راحل مطرح 
ش��د، کوچکترین تخطی درج��دی بودن تحقق 
آن صورت نگرفته اس��ت. وقتی مردم با ش��رکت 
درانتخابات، رییس جمهوری را انتخاب می کنند 
و بدنبال آن رییس جمه��ور منتخب، وزرایی را 
ب��کار می گی��رد و نمایندگان م��ردم درمجلس 
نیزقوانینی را به تصویب می رسانند. نمونه ای از 
همان آرمان ها و چشم اندازهای انقلاب اسلامی 

و مردم سالاری دینی است.
بنابراین به عنوان مثال اگردرقضایای برجام وقت 
ملت گرفته می ش��ود وکش��ورمتحمل خسارت 
های فراوانی می شود، محصول تصمیمات رییس 
جمهور، دولت ومجلس��ی اس��ت که مردم خود 
انتخاب کرده اند. رهب��ری هم درهمین موضوع 
بارها به مس��وولین فرمودند که به امریکا و غربی 
ها نمی شود اعتماد کرد. حالا دولتی که منتخب 
مردم اس��ت اعتماد کرده و نتیج��ه آن را مردم 

ملاحظه و بررسی کردند.
 بنابراین مردم وقتی ضعف مس��وولین را دیدند 
حتما درانتخاب دولت ه��ای آینده دقت نظری 
بیشتری می کنند. یعنی ارتقای بینش سیاسی 
پیدا خواهند کرد. حال باید پرس��ید آیا درچشم 
اندازها و آرمان های انقلاب اس��تهاله ای صورت 
گرفته است؟ باید گفت نه. حضورمردم و مشارکت 
مردم یکی از همان چش��م اندازها و آرمان های 
انقلاب بوده اس��ت. حکوم��ت بخاطر جمهوریت 
نظ��ام، هزینه می پردازد و ای��ن هزینه ها ارزش 
این را دارد که درمسیر جمهوریت پرداخته شود.

ام��ا درح��وزه اقتصاد و وضعیت معیش��ت مردم 
بایس��تی گفت؛ وقتی دولت داری��م و دولت هم 
وزارت اقتصاد دارد و نهاد های اقتصادی متعددی 
را مدیریت می کند. باید علی قاعده این س��وال 
را از دولت کریمه پرس��ید که وضعیت معشیت، 
اقتصاد، تدبیرومدیریت درباب تغذیه، اش��تغال، 
بهداشت، درمان و چرخش کارخانه های صنعتی 
چی شد؟ دولت گفت چرخش اقتصاد وکارخانه 
ها منوط به چرخش سانتریفیوژها است که این 
فقط ازطری��ق مذاکره با امریکا وغربی ها محقق 
خواهد شد! ولی دیدیم علاوه براینکه درچرخش 
اقتص��اد و کارخان��ه ها تحققی ص��ورت نگرفت، 
گ��ردش س��انتریفیوژها نیز متوقف ش��د. دلایل 
عدم موفقیت درس��ال های اخیردرحوزه اقتصاد 
ومعیشت مردم را باید از آنهایی پرسید که با عدم 
تدبیرومدیری��ت، با اتکا واعتماد به اجانب و با بی 
اعتمادی به دانش��مندان، جوانان و استعدادهای 

درونی جامعه را به اینجا رساندند.
ان ش��الله مردم درانتخابات آینده وظیفه شان را 
به درس��تی انجام می دهند. آینده کشورروشن 
و امیدوار کننده اس��ت. بنده چهل سال تحولات 
های انقلاب اسلامی ایران را رصد کرده ام. هرچه 
جلوترم��ی رویم آگاهی وبصی��رت مردم افزایش 
پیدا کرده اس��ت. امید به تحولات چش��م گیر، 
محکم تر و روشن ترشده است. کشوردرگذشته 
درتمامی حوزه ها، وضعیت به ش��دت نامطلوبی 
داش��ت. امروز اوضاع خیلی بهترازگذش��ته شده 
است. این بدین دلیل است که هردولت منتخبی 
ک��ه به مردم و جوانان جامعه خود و قدرت های 
درونی اعتماد کرد، کش��وربه پیروزی و موفقیت 
های چش��م گیری رسید وهرجا که به بیگانگان 

اعتماد کرد کشوردچارمشکلات بزرگی شد.

مردم درمواجهه با گرانی وتنگناهای معیشتی   
صبوری به خرج می دهند

حجت الاس��لام علی قاب��ل امام جمع��ه موقت 
قزوی��ن درای��ن باره گف��ت : تاریخ نش��ان داده 
اس��ت که بخش عمده ای ازآرمان واهداف انبیا 
اله��ی بدلیل عدم همراهی برخی عوامل و وجود 
موانع متعدد محقق نش��د. آیا آن جامعه متعالی 
که پیامبراک��رم)ص( درزمان خود و پس از خود 
وع��ده داده ب��ود برقرار ش��د؟ دردوران حضرات 

معصومین)ع( چطور؟ 
امیرالمومنی��ن)ع( درجامع��ه دوران خ��ود و در 
زمان��ی که خلیفه مس��لمین بودن��د درمواجهه 
با مش��کلات فراوانی که از س��وی عوامل داخلی 
بوجود آمده بود به تنگنا می آیند. در نهج البلاغه 
شِکوه های این امام معصوم)ع( را می خوانیم که 
از خداوند طلب مرگ می کنند. این درحالیست 
ک��ه توفیق خدمت به مردم از آرزوی های بزرگ 
همه انبی��ا الهی و حض��رات معصومین)ع( بوده 
است. بنابراین امیرالمومنین)ع( نتوانست آن چه 

که پیامیر وعده داده بود محقق کند. 
امام راحل نیزدرابتدای انقلاب آرمان ها و اهدافی 
را ک��ه برگرفته از مبانی عل��وی بود مطرح کرده 
و قصد پیاده س��ازی آن را داشتند. با مشاهده و 
قی��اس دوران های دیگر می بینیم که آن آرمان 
ها و اهداف نسبتا تحقق پیدا کرده است یا اینکه 
نس��بت به دوران های گذشته موفق تر بوده ایم. 

بدون شک بیشترین زحمت و رنج را تا به امروز 
رهبری متحمل ش��ده اند. ام��ام)ره( یک چهره 
روشن و بدون رقیب بودند. همه شخصیت های 
بزرگ آن زمان اذعان داشتند که تنها مرد مبارزه  
ب��ا رژیم پهلوی امام اس��ت. ازآیت اله گلپایگانی 
آن عال��م بزرگ می پرس��ند که چ��را اطلاعیه 
های انتش��ار شده از سوی شما فقط علیه دولت 
پهلویس��ت، چرا به ش��اه نمی پردازید؟ درپاسخ 
گفتند: مرد مبارزه با ش��اه امام است. درواقع می 
ت��وان گفت درآن زمان اف��رادی که در کنار امام 
بودند خودشان را سرباز می دانستند. اما درزمان 
رهبری امام خامنه ای هم��ه خود را مدعی می 

دانند!.
خیلی ه��ا مدعی بودند که بعد امام از نظرعلمی 
و تجربه بالاتر از امام خامنه ای هس��تند. این در 
حالیست که صرفا این موضوعات ملاک رهبری 
نیس��ت، فه��م و بصیرت نیزمهم اس��ت. رهبری 

در طول زعامتش��ان درمواجهه ب��ا اتفاقات مهم 
سیاسی ازجمله فتنه ۸۸ به گونه ای عمل کردند 
که آسیبی به نظام و کش��وروارد نشد. حال این 
سوال مطرح اس��ت که آیا ابعاد فتنه را خیلی از 
ش��خصیت های نظام درک کردن��د؟ کما اینکه 
برخ��ی از خواص نیز با فتنه همراهی می کردند 
و برخ��ی نیز همراهی لازم را با رهبری درمبارزه 

با فتنه نداشتند.
رهبری می بایس��ت از طرفی ارزش ها و مس��یر 
امام را حفظ کند واز طرفی پنجه درپنجه دشمن 
خارجی داش��ته و با آن مبارزه کند. ایضا نفاق و 
کج فهمی برخی خواص درونی را مدیریت کند. 
بنی صدرمی گفت: اگر من جای خمینی بودم به 

شاگردش خامنه ای نمره ۲۰ می دادم.
لذا درس��ت اس��ت انقلاب اس��لامی تا به امروز 
نتوانس��ته تمامی آنچه را که امام وعده داده بود 
تحقق بخشد، لیکن دراین مسیر درحال حرکت 
است و به موفقیت های چشمگیری رسیده است.

مردم نیز تا کنون ب��رای انقلاب زحمات فراوانی 
کش��یده اند. امی��د رهبری هم ب��ه حضور مردم 

همیشه درصحنه است.
دردی ماه س��ال ۹۶ گرانی ها موجب اعتراضات 
مردمی در ۳۰۰ نقطه از کش��ور ش��د. با گذشت 
زم��ان صحنه گ��ردان ها به خی��ال اینکه مردم 
همراهشان هستند؛ شعارهای معیشتی را به شعار 
رضاش��اه روحت شاد تغییردادند و پرچم ایران را 
آتش زدند. مردم پی به ماهیت اعتراضات بردند و 
خود را از آن ها جدا کردند. منافقین بنا داشتند 
مجددا س��ال ۹۷ اعتراضات مردمی را راه اندازی 
کنند که از ۳۰۰ ش��هر فقط ۲۵ ش��هر همراهی 

کردند. در ۱۷ دی ماه نیزهمین قصد را داشتند 
ک��ه به برکت بصیرت و وفاداری مردم به انقلاب، 
هیچ اس��تقبالی صورت نگرفت. این ها نشان می 
دهند که مردم با تمام مشکلات اقتصادی پایبند 
رهبری و انقلاب هس��تند  و درمواجهه با گرانی 
و تنگناهای معیشتی صبوری به خرج می دهند. 
م��ردم در این ۴۰ س��ال به دش��منان داخلی و 
خارجی ۳ پیام مهم را انتقال داده اند؛ یک؛ ایران 
از آن مردم اس��ت. دو؛ اس��لام از آن مردم است. 

سه؛ امام و رهبری از آن مردم است.
حال که مردم اعلام آمادگی و وفادریشان به نظام 
مبرم است، مس��وولین نیز بایستی به فکر مردم 
باش��ند. رهبری انتقادات شدیدی را در جلسات 
خصوصی نس��بت به رفع مشکلات به مسوولین 
داشته اند و تذکرات لازم را جهت رفع مشکلات 
اقتصادی مط��رح کرده اند. لیکن واقعیت امراین 
است که برخی مسوولین کشور بویژه دولتمردان؛ 
نگاه اقتصادی ش��ان صحیح نیس��ت. آن ها نگاه 

شان به جای خدا به کدخدا و ۱+۵ است!.
لذا این امرموجب ش��ده که دلسوزان نظام مانند 
بس��یج و س��پاه وارد موضوعات اقتصادی شوند. 
در همین راس��تا سپاه پاس��داران استان قزوین 
با بکارگیری دس��تگاه های اجرای��ی اقدام بر راه 
ان��دازی ۱۲۴۷ پ��روژه در قزوی��ن کرده اس��ت. 
بنابرای��ن م��ردم بدانند که رهبری و دلس��وزان 

انقلاب آن ها را فراموش نخواهند کرد.

ازابتدای انقلاب اسلامی مدیران اقتصادی ما؛ نه   
انقلابی بودن و نه جهادی

فرج اله فصیحی رامندی عضو ش��ورای اسلامی 
ش��هر قزوین در این باره گفت  : انقلاب اسلامی 
با اهداف والای اس��تقرارحاکمیت اس��لام شروع 
و ت��داوم پیدا کرد و با هم��ان آرمان های والای 
اس��لامی پیروزومستقر ش��د. اینکه آیا به تمامی 
آن آرمان ها رس��یدیم باید پاسخ داد؛ قطعا خیر. 
اما باید گفت، نظام به س��مت استقرار جمهوری 
اس��لامی و آرمان ه��ای والای آن ک��ه ازجمله 
عدالت اجتماعی و س��عادت مردم بوده در حال 
حرکت اس��ت. دردوران رژیم پهلوی کوچکترین 
عدالت اجتماعی برقرارنبود. مردم حتی درانجام 
اموردینی خود با دس��ت اندازی و مخالفت های 

رژیم طاغوت مواجه بودند. 
 اینک��ه که چ��را معیش��ت، اقتصاد و اش��تغال 
مردم بعد ازچهل س��ال به مخاطره افتاده و این 
مخاطرات با آنچه امام راحل و آرمان های انقلاب 
اس��لامی درحوزه اقتصاد اعلام فرمودند، مغایرت 

پیدا کرده است دودلیل عمده دارد.
یک: عدم بکارگیری مس��وولین و جوانان انقلابی 
درحوزه اقتصاد. ازابتدای انقلاب اسلامی مدیران 
اقتص��ادی ما، نه انقلابی بودن ونه جهادی. اگربه 
این باورنرس��یم که حوزه اقتصاد را باید به دست 
مدی��ران انقلابی وجه��ادی داد، اوضاع به همین 
گون��ه نامطلوب خواهند ماند. اما اگراقتصاد را به 
اس��تعداهای درونی و ق��درت داخلی با مدیریت 
انقلابی��ون س��پرد، آنگاه اوضاع معیش��تی مردم 
امی��دوار کننده خواهد ش��د. البت��ه تحقق این 
موض��وع منوط به کم��ک و مطالبه مردم درپای 

صندوق های رای خواهد بود.
دو: محدودیت های خارجی

 محدودیت های خارجی را دراموراقتصادی نیزبه 
مانند آثار تحریم نباید نادیده گرفت. اگرمدیریت 
انقلابی حاکم بش��ود م��ی تواند ب��ه خوبی این 

موضوع را نیزمدیریت کند.

دولت موجود دولت روزهای سخت و بحران ها   
نیست

جلال فارسی فعال سیاسی و رییس اسبق بسیج 
اس��اتید استان قزوین درپاس��خ به این سوال که 
آیا انقلاب اس��لامی بر مبنای ماهیتی که داشته 
اس��ت حرکت کرده یا خیر؟ آیا وضعیت موجود 
قابل قبول است یا نیست؟ گفت: ابتدا باید اهداف 
انقلاب اسلامی را بشناسیم. اگردرشناخت اهداف 
اسلامی فقط جنبه اقتصادی آن را درنظربگیریم، 
نتیج��ه غلط��ی خواهیم گرف��ت. ازطرفی دیگر، 
اگرای��رادات و ضعف ها را مه��م ندانیم و بگوییم 

ضعف های موجود درکش��ورخیلی جدی نیست 
و انقلاب به اهداف خودش رسیده است، این هم 

غلط است. 
آنچ��ه ازنام این انق��لاب برمی آی��د و ماهیت و 
هدف آن را مش��خص می کند مواردی از جمله 
استقلال، آزادی و تحقق جمهوری اسلامی است. 
حال اگر درخصوص استقلال کشوربررسی کنیم 
م��ی بینیم که ایران اس��لامی با وج��ود تمامی 
مشکلات موجود یکی از مستقل ترین کشورهای 

جهان محسوب می شود. 
درمورد آزادی نیز باید گفت: امروز ایران اسلامی 
به شعار نه غربی و نه شرقی جامعه عمل پوشانده 
و از زیر یوق کشورهای مستکبر خارج شده است. 
البته درحوزه اقتصاد ب��ا تمام ایراداتی که به آن 
وارد است؛ این نکته را نبایست فراموش کرد که 
وضعیت اقتصاد ما نس��بت به ۴۰ س��ال گذشته 
ترقی پیدا کرده اس��ت. در حوزه صنعت خودرو 
سازی که بیشترین انتقادها را به آن داریم، رتبه 
۲۴ جهان را در بین ۱۸۳ کش��وردارا هس��تیم. 
لیکن دربین کش��ورهای پیش��رو در این صنعت 

خیلی فاصله داریم. 
درموضوع اش��تغال با توجه به رتبه پنجم ذخایر 
معدن��ی و منابع طبیعی،خیل��ی کوتاهی صورت 
گرفته است. اینکه اقتصاد کشور به خام فروشی 
بپردازد قابل توجیه نیست. این امرموجب بیکاری 

جوانان شده است. 
دولت که می تواند نظارت بیش��تری روی قیمت 
ها و کالاها داش��ته باش��د به قدری ولنگارو بی 
توجه اس��ت که آس��یب جدی به معیشت مردم 

وارد کرده است. 

لذا باتوجه به این ضعف ها درموارد خیلی زیادی 
از جمل��ه س��یمان، فولاد، س��اخت پالایش��گاه، 
موضوعات مربوط به انرژی هس��ته ای رتبه های 
برتر جهان را داریم و این ها نیزدرمس��یرانقلاب 
اسلامی با شعار معروف امام )ره( که فرمودند» ما 

می توانیم« بدست آمده است. 
- تش��کیل نظام توحیدی توس��ط ایران در برابر 
آن هم هجمه های برنامه ریزی ش��ده علیه دین 
دردنیا توس��ط امریکا و هم دستانش نیز ازجمله 

دستاوردهای انقلاب اسلامی است. 
- تکریم افراد درجامعه یکی دیگر ازدستاوردهای 
انقلاب اس��ت. امام مردم را ولی نعمت نظام می 
دانستند و بارها تاکید داشتند که این نظام بدون 

مردم معنی و مفهومی نخواهد داشت. 
ناراحتی مردم بیشتر درخصوص تضاد و تبعیض 
موجود درکش��ور اس��ت. اینکه ف��ردی از طریق 
ران��ت و رابطه و بدون رعای��ت عدالت اجتماعی 
پ��ول هنگفتی را بدس��ت م��ی آورد، برای مردم 
دردآوراس��ت و جالب تر اینکه برخورد جدی هم 
ص��ورت نمی گیرد و این موض��وع و کوتاهی به 

عملکرد قوه قضاییه برمی گردد. 
لذا مردم نس��بت به انقلاب و ارزش های آن دل 
آزرده  نیستند. آنچه که مردم را نگران و ناراحت 
کرده این است که بخشی از جامعه زیر خط فقر 
قراردارن��د. ناعدالتی های که می توان جلوی آن 
را گرفت و گرفته نمی شود و ایضا دست بردن به 
بیت المال توسط دانه درشت ها موجب  ناراحتی 

مردم شده است.
از طرف��ی دول��ت ب��ه ظرفی��ت ه��ای موج��ود 
درکشوراعتقاد چندانی نداش��ته و کاری هم در 
ح��وزه افتصادی انجام نداده اس��ت. اگر فعالیتی 
ه��م در حوزه ه��ای مختلف علمی، پژوهش��ی 
و اقتص��ادی ص��ورت گرفته به هم��ت جوانان و 

نیروهای جهادی داخل کشوراست.
اقتصاد مقاومتی نه اینست که دولت بیاید پروژه 
را افتتاح کند. اقتصاد مقاومتی درحوزه اشتغال و 
تولید داخلی موارد متعددی دارد. البته دولت به 
آن نمی پردازد!. متاسفانه دولت به جای پرداختن 
به توانمندی های داخلی به بیرون و کش��ورهای 

امریکایی و اروپایی چشم دوخته است. 
لذا مردم درانتخابات باید توجه بیش��تری داشته 
باش��ند دول��ت موج��ود دولت روزهای س��خت 
نیس��ت. دولت روزهای گرفتاری ها و بحران ها 
نیست. دولتی که به لبخند و رضایت کشورهای 
بیرونی توج��ه دارد نمی تواند و قادر به مدیریت 
س��اماندهی این اوض��اع نخواهد ب��ود. امام بارها 
درانتخاب��ات تاکید براین داش��تند ک��ه افرادی 

دلسوز، متعهد و کارآمد را انتخاب کنید. 
البته آینده، آینده روش��نی است. دردیگر انقلاب 
های صورت گرفته می بینیم که مردم به محض 
پیروزی انق��لاب، کار را به احزاب و گروه ها می 
س��پارند و دیگر دخالت و حض��وری ندارند ولی 
درجمهوری اسلامی ایران این مردم اند که حامی 
این انقلاب هس��تند و درهمه اتفاقاتی که توسط 

بیگانگان بوجود می آورند مقابله می کنند. 

نتیجه :  
یک: انقلاب اس��لامی ایران با گذشت چهل سال 
ازعمرخود نشان داد که پایبند به دموکراسی به 
معنای واقعی کلمه است. سنبل نظام دموکراسی، 
انتخابات آزاد آن است و این به معنای مشارکت 
مستقیم وغیرمس��تقیم مردم درتمامی  مسائل 

کشوراست.
دو: با توجه به اینکه نظام انقلاب اسلامی ارگانیک 
اس��ت، ضعف درهرحوزه ای در حوزه های دیگر 
آن تاثیرگذارخواه��د ب��ود. یعن��ی مجموعه ایی 
زنجیروارکه گسستن بندی از آن، موجب آسیب 
پذی��ری و جدای��ی بنده��ای دیگرخواهد ش��د. 
اقتصاد، سیاس��ت، فرهنگ و اجتماع حلقه هایی 
از یک نظام واحد را تش��کیل می دهند. بنابراین 
ضعف درهر یک از ای��ن موارد؛ حوزه ی دیگر را 

تحت الشعاع قرارخواهد داد.
سه: به گفته تمامی متخصصین و مفسران علوم 
اقتصادی، مبانی اسلامی دراقتصاد به مانند دیگر 
حوزه ها ازجمله موارد ناب و کاربردی درپیشبرد 
و پیش��رفت اقتصاد یک کشورموثراست. انتخاب 
این مبانی به عهده مردم اس��ت. اگردرانتخابات 
تام��ل و تحقیق بیش��تری صورت گی��رد، آنگاه 
مشخصا به آنچه مدنظر است، دست پیدا خواهیم 

کرد.
چهار: فاصله گرفتن از احزاب نامتعارف سیاسی و 
قدرت های پولی و پرداختن به تفکرات مبنایی، 
بالفع��ل و بکارگیری افراد انقلاب��ی و جهادی از 
جمله مولفه هایست که می بایست به آن توجه 

ویژه ای داشت.
انقلاب ای��ران اس��لامی با تمام��ی هجمه های 
اقتصادی و سیاسی غربی ها بویژه امریکا، با وجود 
تحمل ۸ س��ال جنگ تحمیلی و ترور شخصیت 
های مجاهد و علمی درابتدا و اواسط انقلاب و با 
وجود انواع تحریم های فلج کننده توانسته رتبه 

های چشمگیرمتعددی را بدست آورد.
هفته نامه نس��یم قزوین س��عی دارد در گفت و 
گو با ش��خصیت های متخصص دراین حوزه به 
دلایل این موضوع که چرا انقلاب اس��لامی ایران 
با توجه به کسب رتبه های برترجهانی درشرایط 
بد اقتصادی قرارگرفته اس��ت، خواهد پرداخت. 
حاص��ل ای��ن گفت و گ��و ه��ا را درمیزگردی با 
فعالین اقتصادی درشماره های آینده این هفته 

نامه خواهید خواند.

گفتگو

درگفتگوبا شخصیت های معنوی و سیاسی ؛

آیا بعداز گذشت ۴0 سال 
به آرمان های امام و انقلاب دست یافته ایم یا خیر؟! 

چهل سال ازعمر انقلاب اسلامی ایران می گذرد. اهداف و شعار های امام خمینی)ره( برای مردم 
ایران همان شعارهای اسلامی بودند. از نگاه امام)ره( مبانی اسلام صرفا در حوزه ادبیات و معنویت 
خلاصه نمی شد. ایشان اسلام را درحوزه های اقتصاد، فرهنگ و اجتماع نیز کارآمد می دانستند. 
ابتدای انقلاب مردم متحد و هم صدا بودند. حال با گذش�ت چهل س�ال از انقلاب اسلامی ایران، 
صداهای مختلفی از گوش�ه و کنار کش�ور شنیده می شود. ش�بکه های اجتماعی محل اعتراض 
جوانان ش�ده است. درهمین شهرقزوین مسوولین و معاونین متخلف توسط دادستانی دستگیر 
می ش�وند. زندگی اش�رافی مس�وولین و کم کاری آنان، بهمن غبارآلودی ازبی عدالتی را بوجود 
آورده و برسربناهایی از آرمان ها و شعارهایی که آن پیرخمین و شهدا در ابتدای انقلاب ساختند، 

فرود آورده است.
از طرفی نقش مردم در پازل اتفاقات اقتصادی اخیر به چشم می خورد!. مصرف گوشت قرمز در 
دو ماه اخیر از 30 تن به 80 تن رس�یده اس�ت! رایحه نامطلوب احتکار خانگی به مشام می رسد. 
خریدهای نامتعارف، مصرف گرایی، عدم حمایت از تولید ملی تکه های دیگر این پازل را تشکیل 

می دهند.
مطلب پیش رو گفت و گویس�ت با تنی چند از چهره های برجس�ته معنوی واجتماعی و سیاسی  
استان قزوین مبنی براینکه»  آیا انقلاب اسلامی توانسته است آن اهداف، شعارها و جامعه ای که 

امام خمینی)ره( وعده داده بودند محقق کند« ؟

رضایی اصغر  علی  گفتگو: 

آیت اله عابدینی : 

م�ردم وقتی ضعف مس�وولین را   
دیدند حتما درانتخ�اب دولت های 
آینده دقت نظری بیشتری می کنند.

دلای�ل ع�دم موفقیت درس�ال   
های اخیردرحوزه اقتصاد ومعیشت 
م�ردم را باید از آنهایی پرس�ید که 
ب�ا ع�دم تدبیرومدیری�ت، ب�ا اتکا 
واعتماد به اجانب و با بی اعتمادی به 
دانشمندان، جوانان و استعدادهای 

درونی جامعه را به اینجا رساندند.

هردول�ت منتخبی که ب�ه مردم   
و جوانان جامعه خ�ود اعتماد کرد، 
کشوربه موفقیت های چشم گیری 
رسید وهرجا که به بیگانگان اعتماد 
ک�رد کشوردچارمش�کلات بزرگی 

شد.

حجت الاسلام قابل :

انق�لاب اس�لامی ت�ا ب�ه ام�روز   
نتوانس�ته تمامی آنچ�ه را که امام 
وعده داده بود تحقق بخش�د، ولی 

دراین مسیردرحال حرکت است 
دردی م�اه س�ال 96 گران�ی ها   

موج�ب اعتراضات مردم�ی در 300 
نقطه از کشورش�د. با گذشت زمان 
صحن�ه گ�ردان ها به خی�ال اینکه 
مردم همراهشان هستند؛ شعارهای 
معیشتی را به شعاررضاشاه روحت 
ش�اد تغییردادند و پرچ�م ایران را 
آت�ش زدند. م�ردم پی ب�ه ماهیت 
اعتراضات بردند و خ�ود را ازآن ها 

جدا کردند
بویژه    برخی مس�وولین کش�ور 

دولتم�ردان؛ ن�گاه اقتصادی ش�ان 
صحیح نیس�ت. آن ها نگاه شان به 

جای خدا به کدخدا و 1+5 است!.

فرج اله فصیحی رامندی :

اینک�ه آیا ب�ه تمام�ی آن آرمان   
ها رس�یدیم باید پاس�خ داد؛ قطعا 
خیر. اما باید گفت، نظام به س�مت 
اس�تقرار جمهوری اسلامی و آرمان 
ه�ای والای آن ک�ه ازجمله عدالت 
اجتماعی و س�عادت مردم بوده در 

حال حرکت است.
اگربه ای�ن باورنرس�یم که حوزه   

اقتص�اد را بای�د به دس�ت مدیران 
انقلابی وجهادی داد، اوضاع به همین 

گونه نامطلوب خواهند ماند.
اگراقتصاد را به استعداهای درونی   

و قدرت داخلی با مدیریت انقلابیون 
سپرد، آنگاه اوضاع معیشتی مردم 
امی�دوار کننده خواهد ش�د. البته 
تحقق این موض�وع منوط به کمک 
ومطالبه م�ردم درپای صندوق های 

رای خواهد بود.

جلال فارسی:

درحوزه اقتص�اد با تمام ایراداتی   
که به آن وارد است،این نکته را نباید 
فراموش کرد که وضعیت اقتصاد ما 
نسبت به ۴0 سال گذشته ترقی پیدا 
کرده اس�ت، مثلا درح�وزه صنعت 
خودروس�ازی رتبه 2۴ جهان را در 

بین 183 کشوردارا هستیم.
اینکه فردی از طریق رانت و رابطه   

پول هنگفتی را بدس�ت م�ی آورد، 
ب�رای م�ردم دردآوراس�ت و جالب 
تر اینکه برخ�ورد جدی هم صورت 
نمی گی�رد و این موضوع و کوتاهی 
به عملکرد قوه قضاییه برمی گردد. 

مردم نس�بت به انق�لاب و ارزش   
ه�ای آن دل آزرده  نیس�تند،  ام�ا 
دست بردن  دربیت المال توسط دانه 
درش�ت ها موج�ب  ناراحتی مردم 

شده است.
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خیرالله رحمانی مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین به مناسبت هفته معلم 
درنشس��ت خبری با اصحاب رسانه که درسالن جلسات آموزش وپرورش استان 
برگزارشد، با اشاره به اهمیت بالای تعلیم و تربیت اظهارکرد: آینده هرجامعه در 
گرو حال آموزش و پرورش آن  جامعه اس��ت وبرای اینکه جامعه خوبی داش��ته 

باشیم باید به جایگاه معلم و آموزش و پرورش توجه کنیم.
رحمانی بیان کرد: امروزماموریت اصلی آموزش و پرورش دراین است که فضایی 
را ایجاد کند که دانش آموزان بعد ازفراغت ازتحصیل بتوانند ازآموخته های خود 

برای خوب زندگی کردن استفاده کنند.
وی تصریح کرد: به گفته مدیرکل دادگستری قزوین ازهر ۱۰۰ ازدواج، ۵۰ مورد 
به طلاق ختم می شود واین آمارنشان می دهد که ما نتوانستیم شرایطی را ایجاد 

کنیم که جوانان بعد از فراغت از تحصیل زندگی خوبی را اداره کنند.
این مسئول ابرازکرد: باید درمدارس فضایی ایجاد شود که بتوانیم درکنار۶ ساعت 
کار آموزشی و تربیتی به مسائل مختلف سیاسی، اجتماعی،علمی وفناوری هم 

بپردازیم.
رحمانی با بیان اینکه والدین درکمک به تعلیم وتربیت نقش کلیدی دارند، گفت: 
اولیاء تنها نباید به تأمین مسائل مادی فکرکنند بلکه باید به منظورپیش  برد نظام 
آموزش��ی با ما همکاری داشته باشند وتربیت زمانی محقق می شود که به تمام 

ابعاد آن توجه شود.
درشهرک ولایت، ملاصدرا، پونک و سورتک یک متر فضای آموزشی  

وجود ندارد
این مسئول گفت : هم اکنون در استان قزوین ۱۶هزارفرهنگی فرهیخته شاغل 
و ۸ هزار فرهنگی بازنشس��ته داریم وبا توجه به اینکه فضای آموزش��ی دانشگاه 
فرهنگیان مساعد نیست، طی چند ماه اخیر ۱۵ هزارهکتار جهت احداث دانشگاه 

درمنطقه مهرگان خریداری کردیم.
وی ادام��ه داد: با وجود حضوربی��ش از ۷هزارنفردانش آموزدرش��هرک ولایت، 

ملاصدرا، پونک و س��ورتک ساکن هس��تند اما یک متر فضای آموزشی ندارند 
درحالی که به ۱۲ مدرسه نیازدارند.

مطالبات فرهنگیان استان قزوین به زودی پرداخت میشود
رحمانی تصریح کرد: درتلاش هس��تیم ش��رایطی ایجاد کنیم تا بتوانیم بخش 
عظیمی از مطالبات فرهنگیان را دردستورکارقراردهیم و بدهی آن ها را بپردازیم.

وی بیان کرد: دربحث اعتبارات عمرانی به طورجدی پیگیرهستیم به طوری که 
درهفته آخرس��ال ۹۷ علاوه بر اعتبارات عمرانی، ۱۰ میلیارد تومان اعتبار را که 
از محل سفر ریاست جمهوری باقی مانده بود از سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
کش��ورپیگیری کردیم که تاکن��ون ۵ میلیارد ونی��م از آن تخصیص یافته و ما 

می توانیم درتکمیل پروژه های نیمه تمام ازآن استفاده کنیم.
مدیرکل آموزش و پرورش اس��تان قزوین خاطرنشان کرد: اکنون ۳ الی ۴ پروژه 
نیمه تمام دراستان داریم که درنظر داریم یک استخرو یک مجموعه ورزشی را تا 

آخر شهریورامسال به بهره برداری برسانیم.
وی اظهار کرد: همچنین تکمیل اس��تخر جنوب ش��هرو اردوگاه ۱۲۰ هکتاری 
یانس آباد در دس��تورکارقراردارد که بعد از تخصیص اعتبار، ساخت و ساز آن ها 

ادامه خواهد داشت.
خوشبختانه خیرین کمک های خوبی به آموزش و پرورش دارند

این مس��ئول با اشاره به استفاده از ظرفیت مش��ارکت های مردمی درادامه روند 
آموزش و پرورش ابراز کرد: با کمک خیرین ۲ پروژه ۲۲ کلاس��ه با ۱۲ میلیارد 

تومان را آغازو به مرحله اسکلت رساندیم.
رحمانی ادامه داد: ۲ مدرسه خیرسازدر تاکستان و یک مدرسه درطارم کلنگ زنی 

شد و درآینده نیز ۲ مدرسه را درخرمدشت کلنگ زنی خواهیم کرد.
مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین ادامه داد: هفته گذشته نیز ۴۰۰ میلیون 
تومان کمک نقدی به همراه ۵ هزار متر مربع زمین توسط مردم بویین زهرا جهت 

ساخت مدرسه اهدا شد.
وی افزود: درشهرقزوین درمحدوده چهارانبیا یک ساختمان توسط دکتر آصفی 

اهدا شد که ارزش آن ۵ میلیارد تومان برآورد می شود.
رحمانی اظهار کرد: یک دامدار نمونه ملی به عنوان خیر مدرسه ساز درنظر دارد 
بزرگترین هنرستان کشاورزی ایران را درزمینی به مساحت ۵ هکتار دراستان بنا 

کند که ازخرداد ماه کلنگ زنی می شود.
تا پایان سال حدود 900 نفرفرهنگی بازنشسته می شوند

مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین درخصوص جذب نیروی انسانی گفت: 
سال گذشته هزارسهمیه ازدانشگاه فرهنگیان و ۶۰۰ سهمیه از ماده ۲۸ از فارغ 

التحصیلان دانشگاه های دیگرجذب کردیم.

وی با بیان اینکه درقزوین حدود ۶۵ هزارس��اعت حق التدریس��ی داریم، گفت: 
امسال تا پایان سال حدود ۹۰۰ نفر بازنشسته می شوند که باید جبران نیرو شود.

وی با بیان اینکه تکریم از مقام معلم به معنای توجه به فضای آموزش و پرورش 
است، گفت: علاوه بر گرامیداشت هفته معلم درتمام مناطق استان؛ برنامه های 
متنوعی ازجمله میثاق با ش��هدا، دیدار با روسای قوا و رییس جمهوررا خواهیم 

داشت.
۷۰ درصد از مدارس غیرانتفاعی فضای مناسبی ندارند

وی بیان کرد: درشهرقزوین به شدت ازحیث فضای آموزشی درتنگنا هستیم به 
طوری که امروز۱۰ درصد از دانش آموزان درفضاهای خصوصی تحصیل می کنند.

وی تصریح کرد: ۱۰ درصد ازدانش آموزان استان به میزان ۲۰ هزار نفر درمدارس 
غیر انتفاعی تحصیل می کنند و حدود ۲۸ مدرسه غیر دولتی در استان وجود دارد 

که ۷۰ درصد از آن ها فضای آموزشی مناسبی ندارند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین تصریح کرد: در نظام آموزش و پرورش 
به دنبال اجرای سند تحول بنیادی که مورد تایید مقام معظم رهبری قرار دارد 

هستیم و به دنبال احرای سند ۲۰۳۰ نیستیم.
رحمانی در پایان گفت: حذف آزمون تیزهوشان مقاطع ابتدایی گام مثبتی بود 
چراکه با این حرکت استرس را در وجود دانش اموز کاهش دادیم و باید فضایی 

را ایجادکنیم تا دانش آموزان از آموزش لذت ببرند. 

اردوگاه یانس آباد به مجموعه بزرگ دانش آموزی کشورتبدیل می شود
مهمترین نیاز و درخواست ما حصارکشی اردوگاه است تا بتوانیم امنیت اقامتی 

دانش آموزان را دراینجا فراهم کنیم.
جلسه شورای آموزش و پرورش استان قزوین با حضورزاهدی استاندار، محسن 
بیگی مدیرمدارس غیردولتی کش��ور، داود محمدی و س��یده حمیده زرآبادی 
نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی، علی فرخزاد معاون عمرانی، مدیران 

دستگاه های اجرایی در اردوگاه شهید بابایی یانس آباد قزوین برگزار شد.
خیرالله رحمانی مدیرکل آموزش وپرورش اس��تان قزوین دراین جلس��ه گفت: 
اردوگاه ش��هید بابایی یانس آباد مکان بسیارمناس��بی برای اجرای برنامه های 
فرهنگی واوقات فراغت دانش آموزان است و به دلیل موقعیت ممتازی که دارد 
اس��تان های البرز، تهران، زنجان و شمال کشورمی توانند ازخدمات آن استفاده 

کنند.
رحمانی بیان کرد: این مجموعه ارزش��مند بیش از ۱۲۱ هکتار وسعت دارد که 
درحال حاضر ۹۶ آپارتمان و ۲۴ واحد ویلایی با زیربنای ۶۵ متر دارد که تعدادی 

ازآنها بازسازی و آماده بهره برداری شده است.

وی بیان کرد: یک سالن ورزشی بسیارزیبا تکمیل شده و یک سالن آمفی تئاترهم 
در دست ساخت است و با داشتن فضای سبزمناسب می تواند یک اردوگاه ملی 

برای برگزاری برنامه های تفریحی وآموزشی باشد.
مدیرکل آموزش و پرورش اس��تان قزوین یادآورش��د: مستند س��ازی اردوگاه و 
حل مش��کلات زیربنایی انجام شده و انش��عاب آب و برق وگازوتلفن انجام شده 
و بخش هایی به روکش آس��فالت نیاز دارد اما مهمترین نیاز درش��رایط کنونی 

حصارکشی است تا بتوان  امنیت اقامت دانش آموزان را فراهم کرد.
درادامه  این مراسم حجت الاسلام علی انصاری معاون پرورشی آموزش و پرورش 
استان قزوین اظهارداش��ت: این اردوگاه درمسیر جاده اصلی قراردارد و می تواند 
جمعیت ۱۵ تا ۲۰ میلیون نفری اس��تان های همجواررا پوشش دهد ودرکنارآن 
نسبت به معرفی گردش��گری قزوین مؤثرباش��د ودرپدافند غیرعامل هم مورد 

استفاده قرار گیرد.
وی گفت: این اردوگاه مکان بس��یار امن وجذابی برای تفریح خانواده هاس��ت و 
ازمسئولان انتظار داریم کمک کنند تا این اردوگاه تکمیل شود هرچند تاکنون 

کارهای خوبی صورت گرفته است.
انصاری تصریح کرد: امنیت اردوگاه بسیارمهم است و شاهد سرقت متعدد دراین 
اردوگاه هستیم که باید حصارکشی آن دراولویت قرارگیرد و پیشنهاد می کنیم 

دیوارضلع شرقی اردوگاه آغازشود.
وی اضافه کرد: استخر ذخیره آب، رفع مشکل ثبت سند مالکیت، توسعه فضای 

سبز، تأمین برق به نام اردوگاه، محوطه سازی دراولویت قرارگیرد.
انصاری بیان کرد: احداث پیس��ت س��وارکاری و مرکز گیاهان دارویی می تواند 
جذابیت لازم را برای سرمایه گذاران بخش خصوصی فراهم کند تا بخشی ازمنابع 

مالی برای تکمیل اردوگاه نیزفراهم شود.

به گزارش خبرنگار ما در فضای فرهنگی و خاطره 
انگی��ز با حضور روح اله بابایی صالح نماینده مردم 
شهرستان های بوئین زهرا و آوج در مجلس شورای 
اسلامی ، حجت الا سلام  رضوانی امام جمعه بوئین 
زه��را ، رحمان��ی فرماندار شهرس��تان بوئین زهرا 
، محمد حس��ن قهرمانی مدی��ر آموزش و پرورش 
شهرستان بوئین زهرا ، بخش��داران ، شهرداران و 
جمع دیگری از مسئولان آئین تجلیل از مقام معلم 
و تجلیل از معلمان نمونه شهرستان بوئین زهرا در 

سالن تختی شهرستان بوئین زهرا برگزار شد.
 در این مراسم محمد حسن قهرمانی مدیر آموزش 
و پرورش شهرستان بوئین زهرا ضمن گرامیداشت  
نام و یاد شهید مرتضی مطهری و تبریک روز معلم 
و خی��ر مقدم گفت: پیامبر اس��لام )ص( به عنوان 
بزرگتری��ن معلم برای جایگاه معلمی و علم ارزش 
بسیار بالایی قائل بودند لذا دعا فرمودند که خدایا 
معلم��ان را مورد مغفرت و رحمت قرار بده و طول 
عمر پر برکت به معلمان بده و معیشت و روزیشان 

پربرکت گردان . 
وی ادام��ه داد: : حضرت عل��ی )ع( نیز می فرماید 
هرکس به من یک کلمه بیاموزد من را تا آخر عمر 
بنده خود نموده اس��ت و معلم آزادگان جهان امام 
حسین)ع(  نیز به معلم فرزند خود عنایت و توجه 

ویژه داشتند.
 قهرمانی با تاکید بر اینکه معلم باید هم در زبان و 
هم در عمل مورد تقدیر و ستایش قرار بگیرد افزود: 
همه دستاوردها  و توفیقات که مجموعه مدیریت 
آموزش و پرورش شهرس��تان در س��ال های اخیر  
کس��ب کرده اس��ت به جهت همدلی ، صمیمیت 
و ه��م افزایی مجموعه همکارانم در تمام س��طوح 
آموزش و پرورش شهرس��تان بوده است؛  لذا من 
از همراهی ، همدلی و هم افزایی همه مس��ئولان 
اس��تان و شهرس��تان بویژه معاونین و همکارانم و 

دانش آموزان نهایت تقدیر و تشکر را دارم.
این مقام مس��ئول یادآور ش��د : به اذع��ان وزارت 
آم��وزش و پرورش و اداره کل آم��وزش و پرورش 
اس��تان آموزش و پرورش شهرستان بوئین زهرا به 
جه��ت موفقیت و دس��تاوردهای کم نظیر جایگاه 
ممتازی در سطح کش��ور پیدا کرده است که این 
جای��گاه برازنده و شایس��ته فرهنگیان پر تلاش و 

فرهیخته شهرستان بوئین زهرا است.
مدی��ر آموزش و پ��رورش شهرس��تان بوئین زهرا 
ب��ا اع��لام اینک��ه هم��واره ت��لاش داش��ته ام که 
قداس��ت،کرامات و ش��انیت جامع��ه فرهنگیان را 
حفظ و ارتقا دهم خاطرنش��ان کرد : س��عی کرده 
ام استقلال آموزش و پرورش را حفظ کنم چرا که 
آموزش و پرورش نمی تواند جولانگاه افکار مردان 
سیاسی باش��د و  اگر این اتفاق رخ دهد  من باید 
اعتراف کنم که ما در راهنمایی و پیش��برد اهداف 

شکست خواهیم خورد .
قهرمانی تصریح کرد : فرهنگیان عزیزترین و نجیب 
ترین قش��ر جامعه هس��تند لذا نباید درخواست و 

توقعات این عزیزان نادیده انگاشته شود. 
مدی��ر آموزش و پرورش شهرس��تان بوئین زهرا با 
تاکید بر اینکه  می توان  از صندوق توس��عه ملی 
ب��رای آموزش و پرورش که زیربنای توس��عه ملی 
اس��ت در جهت ارتقا و رفع مش��کلات فرهنگیان 
استفاده نمود؛افزود : با توجه به وضعیت اقتصادی 
و معیشتی کشور شایسته است در اسرع وقت رتبه 
بندی فرهنگیان به مرحله اجرا گذاش��ته ش��ود تا 

بیش از این ما شرمنده فرهنگیان نشویم. 
در ادام��ه مراس��م روح ال��ه بابایی صال��ح نماینده 
م��ردم شهرس��تان ه��ای بوئی��ن زه��را و آوج در 
مجلس ش��ورای اسلامی نیز ضمن تبریک سالروز 
شهادت شهید مطهری و هفته معلم گفت: جامعه 
فرهنگیان ، معلمان و دانش آموزان در عرصه های 
مختلف انقلاب نقش و رسالت را خود به شایستگی 
انج��ام داده اند لذا همه باید در جهت رفع دغدغه 

های جامعه فرهنگیان تلاش کنیم .
وی ب��ا اع��لام اینکه من با افتخ��ار اعلام می کنم 
که یک معلم هس��تم افزود: فراکسیون فرهنگیان 
مجلس شورای اسلامی که بنده یکی از اعضای آن 

هستم نسبت به مطالبات برحق جامعه فرهنگیان 
اهتمام ویژه دارد و پیگیر مشکلات معلمان هستند.

بابایی صالح افزود: دولت در بودجه سالانه  ۲ هزار 
میلیارد توم��ان بودجه برای رتب��ه بندی معلمان 
پیش بین��ی  کرده بود که ب��ا حمایت نمایندگان 
مجلس این مبلغ به  ۳ هزار میلیارد تومان افزایش 

پیدا کرده است. 
وی اف��زود: درمانگاه تمام اف��راد جامعه آموزش و 
پ��رورش اس��ت   و طبیب تم��ام درد های جامعه 
فرهنگیان هستند لذا توجه به آموزش و پرورش به 
نوعی توجه به توسعه همه جانبه کشور در تمامی 

عرصه ها است.
نماینده مردم شهرس��تان ه��ای بوئین زهرا و آوج 
در مجلس شورای اس��لامی  تاکید کرد : بنده در 
مدتی که به عنوان خدمتگزار در مجلس ش��ورای 

اس��لامی توفیق حضور داشته ام همیشه دغدغه و 
پیگیر مطالبات به حق فرهنگیان بوده ام .

در ادامه حجت الا سلام  رضوانی امام جمعه بوئین 
زهرا ضم��ن تبریک روز معلم و گرامیداش��ت نام 
شهید مرتضی مطهری اظهار کرد : بر اساس تاکید 
و فرمایش امام راحل نقش معلمان همچون نقش 
انبیاء است یعنی رس��الت معلمان همانند رسالت 

انبیاء است
وی ادامه داد: انس��انها معدن طلا و نقره هستند و 
این طلا و نقره به دست با کفایت معلمان استخراج 

می شود. 
امام جمعه بوئین زهرا خاطرنشان کرد : معلمان به 
عنوان مجریان آموزش  پرورش نقش کلیدی را در 

تربیت دانش آموزان برعهده دارند.

حج��ت الا س��لام رضوانی  گف��ت : معلمان نقش 
محوری را در تربیت نسل های آینده برعهده دارند 
بر همین اس��اس ایجاد روحیه تفکر ، تعقل ، تدبر 
، باورهای اعتقادی و خودباوری ، مهارت آموزی و 
امید بخش��ی  و تزریق روحیه ما می توانیم بخش 

های  از وظایف و رسالت معلمان عزیز است.
وی بیان داش��ت : معلمان  با هنرمندی خود می 
توانند ب��ه طور شایس��ته ارزش های اس��لامی و 

اخلاقی را در دانش آموزان نهادینه سازی کنند.
در حاش��یه این مراسم روح اله محمدخانی معاون 
پش��تیبانی و توس��عه مدیریت آموزش و پرورش 
شهرس��تان بوئین زهرا نیزضمن گرامیداشت نام و 
یاد شهید مرتضی مطهری و تبریک هفته معلم و با 
تاکید بر ارزش و جایگاه خطیر و بی بدیل معلمان  
گفت : روز معلم محدود به یک روز نیست بلکه هر 
روز که جامعه به سمت پیشرفت و آگاهی حرکت 
م��ی کند روز معلم اس��ت   چرا ک��ه محور و مدار 

پیشرفت جامعه معلمان هستند.
وی افزود : در واقع معلمان موتور محرک توسعه و 

پیشرفت جامعه و  کشور هستند.
معاون پش��تیبانی و توس��عه مدیری��ت آموزش و 
پرورش شهرستان بوئین زهرادامه داد: بدون تردید 
توجه به آم��وزش و پرورش توجه به تمام نیازها و 

دغدغه های جامعه و کشور است.
 این مقام مس��ئول بیان داش��ت : ب��ا رفع دغدغه 
و مش��کلات جامع��ه فرهنگیان می ت��وان به رفع  
مشکلات سایر بخش های جامعه و کشور امیدوار 
ب��ود و همانگونه که بار ها از س��وی بزرگان تاکید 
ش��ده اس��ت توجه به  آموزش و پرورش به نوعی 
بیمه کردن و تضمین توسعه و پیشرفت کشور در 

تمامی بخش ها است.  
محم��د خان��ی در بخ��ش دیگری از ای��ن گفتگو 
موفقیت های های تحول آفرین و بی س��ابقه اداره 
آموزش و پرورش شهرس��تان بوئین زهرا را مورد 
توجه ق��رارداد و گفت: انصاف��ا مدیریت آموزش و 
پرورش شهرس��تان با همراه��ی  تمامی همکاران 
در حوزه آموزش��ی ، فرهنگی ، خدماتی ، عمرانی 
، رفاه��ی و ورزش��ی  .... موفقیت های کم نظیری 
را کس��ب کرده اس��ت به همین جهت امروز آوازه 
موفقی��ت های آموزش و پرورش حتی در س��طح 
وزارتخانه آموزش و پرورش نیز طنین انداز ش��ده 

است .
وی با اعلام اینکه شهرس��تان بوئی��ن زهرا دارای  
۲۵۰۰ معل��م فع��ال و بازنشس��ته اس��ت گفت :  
همزمان با هفته گرامیداشت مقام معلم مجموعه 
۲۵۰۰ نفر از فرهنگیان و معلمان شهرستان بوئین 

زهرا مورد تجلیل قرار گرفتند. 
 معاون پش��تیبانی و توس��عه مدیری��ت آموزش و 
پرورش شهرس��تان بوئین زهر اف��زود : ۲۷ نفر از 
فرهنگیان شهرستان بوئین زهرا بر اساس شاخص 
های اعلامی به عنوان معلمان نمونه برگزیده شده 

اند. 
وی یادآور شد: یک نفر از معلمان نمونه شهرستان  

رتبه برتر استانی را نیز کسب کرده است. 
محمد خانی خاطرنشان کرد: انتخاب معلمان برتر 
بر اس��اس دس��تورالعمل ابلاغی  و ش��اخص های 
تعریف شده وزارت آموزش و پرورش صورت گرفته 

است.
در این مراسم با اهداء لوح و هدایا از ۲۷ معلم نمونه 

شهرستان بوئین زهرا تجلیل شد
همچنی��ن در ای��ن مراس��م ب��ا اه��داء ل��وح و 
تصاویرش��هیدان محمدرضایی از پدر این شهیدان 

والامقام تجلیل شد.
اجرای برنامه های شاد و متنوع ، اجرای موسیقی 
س��نتی ، پخش کلیپ دی��دار مدیریت و معاونین 
آموزش و پرورش با خانواده های معظم ش��هداء ، 
و پخش کلیپ گزارش فعالیت و عملکرد آموزش و 
پرورش شهرستان بوئین زهرا ، اجرای نمایش  ودر 
پایان  پذیرایی نهار تمامی معلمان و فرهنگیان از 
دیگر بخش های برنامه های همایش بزرگداش��ت 
مق��ام معلم و تجلیل از معلمان نمونه شهرس��تان 

بوئین زهرا بود.

مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین:
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بزرگترین هنرستان کشاورزی ایران به مساحت 5 هکتاردر تاکستان ساخته خواهد شد 

اردوگاه یانس آباد به مجموعه بزرگ دانش آموزی کشورتبدیل می شود

همزمان با هفته معلم : 

همایش بزرگداشت مقام معلم و تجلیل از معلمان نمونه شهرستان بوئین زهرا برگزارشد 
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قهرمانی مدیر آموزش و پرورش 
شهرستان بوئین زهرا:

 معلم باید هم در زبان و 
هم در عمل مورد تقدیر 

و ستایش قرار بگیرد

محمدخانی معاون پشتیبانی و توسعه 
مدیریت آموزش و پرورش شهرستان 

بوئین زهرا:

معلمان موتور محرک 
توسعه و پیشرفت جامعه و  

کشور هستند
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